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Rozkvetlá okna a balkony 2008
Odbor zemědělství a ŽP MěÚ Mimoň, pod záštitou starosty 
města, vyhlašuje soutěž „Rozkvetlá okna a balkony 2008“.

Podmínky soutěže:

• do soutěže se může přihlásit každý občan starší 15-ti let

• soutěžící vyplní a odešle nebo osobně doručí přihlášku 
včetně fotografií na adresu: Odbor zemědělství a ŽP MěÚ 
Mimoň, Mírová 120, 471 24 Mimoň, e-mailová adresa: 
podatelna@mestomimon.cz

• každý účastník může do soutěže přihlásit maximálně 3 
fotografie

• fotografie budou ve formátu 18 x 24cm v papírové podobě 
nebo v elektronické podobě s rozlišením 300Dpi

• fotografie musí být pořízeny výhradně v roce 2008 na území 
města Mimoně (Mimoň, Vranov, Srní Potok)

• na zadní straně fotografie bude tužkou uvedeno jméno, 
příjmení  a pořadové číslo snímku dle přihlášky

• do soutěže budou zařazeny fotografie rozkvetlých oken a 
balkonů doručené na výše uvedenou adresu nejdéle do 
29.9.2008 do 17,00 hodin

• nevyžádané fotografie nebudou vráceny 

• přihlášky do soutěže jsou k dispozici v podatelně MěÚ 
Mimoň, na odboru zemědělství a ŽP MěÚ Mimoň, v městské 
knihovně, v pokladně MK a.s. a ke stažení na webových 
stránkách města a na zadní straně zpravodaje

Hodnocení , vyhlášení , předání a výše  odměn:

Hodnocení proběhne neveřejně, a to komisí v následujícím 
složení: předseda komise:  Mgr. Bronislava Tvrzníková - tajem-
nice MěÚ Mimoň, členové komise: František Kaiser - starosta 
města,  Naďa Buriánová - Zahradnictví Mijana s.r.o., Šárka 
Krousová - Zastupitelstvo města Mimoně, Ing. Helena Jakešová 
- vedoucí odboru kultury MěÚ Mimoň, Ing. Alena Smrčková - 
vedoucí odboru zemědělství a ŽP MěÚ Mimoň a Marie Caltová 
- referentka odboru zemědělství a ŽP MěÚ Mimoň.

Vyhlášení vítězů soutěže a slavnostní předání odměn se 
uskuteční v průběhu měsíce  října 2008 ve vestibulu DKR, u 
příležitosti zahájení výstavy všech došlých fotografií. Fo-
tografie nejkrásnějších  rozkvetlých oken a balkonů budou 
následně zveřejněny v mimoňském Zpravodaji. 

Peněžité odměny jsou stanoveny v následující výši:           

1. místo 1.500,-  Kč, 2. místo 1.000,-  Kč, 3. místo  500,- Kč

• 

• Nejlepší žáci mimoňských škol

• Nájemníci na Letné připravují místní referendum

• Hasiči se chystají na oslavy výročí

Dostihová pouť u příležitosti Dne města – plakát 

Z OBSAHU:

Nový web společně
Vážení občané, 

jak jsme Vás již informovali, rádi bychom s podzimem 
letošního roku nabídli Vám i turistům nové webové stránky 
města lišící se od stávajících nejen obsahovou strukturou, ale i 
rozsahem poskytovaných informací. 

Velmi bychom proto uvítali, kdybyste nám svými postřehy, 
podněty a požadavky pomohli vtisknout stránkám takovou 
podobu, aby vedle úplného a transparentního obrazu o činnosti 
úřadu byly i vaším každodenním zdrojem potřebných 
informací. Do  návrhu nové struktury stránek jsme dosud 
zařadili např. novou  rubriku rad v životních  situacích, jejímž 
cílem je poskytnout tazateli podrobný praktický návod na řešení 
celé řady problémů. Nebude v ní chybět ani odkaz na 
odpovídající právní předpis, který situaci upravuje, ale i vzor 
požadovaného formuláře s návodem na jeho vyplnění. 

Pro turisty připravujeme ,,balíčky“ nejčastěji jimi požadova-
ných služeb, praktické náměty na výlety do nejbližšího okolí 
v celoročním přehledu, ale i s měsíční aktualizací nabídku spo-
lečenských, kulturních a sportovních akcí ve městě a okolí.

Nezapomněli jsme ani na místní podnikatele. Na svém posled-
ním zasedání schválila rada města možnost jejich bezplatné 
propagace na nových stránkách města, samozřejmě  za jasně 
definovaných podmínek. Formulář s žádostí o bezplatnou 
inzerci naleznete již teď na stránkách města, nebo si jej můžete 
vyzvednout v informačním centru.

Zbývá snad jenom dodat, že pro technickou realizaci stránek 
vybrala rada města společnost NETWINGS SOLUTIONS, 
s.r.o. ze Zákup. (Tato společnost vytvořila například internetové 
stránky města Jablonce nad Nisou, které v roce 2007 získaly 
první cenu v soutěži Zlatý erb.)

Přispějte prosím i vy k vytvoření moderních a funkčních 
webových stránek města jako nového způsobu vzájemné účelné 
komunikace.

Těšíme se na Vaše podněty, a to osobně na IC v Mimoni, či e-
mailem na adresu: infocentrum@mestomimon.cz nebo poštou 
na adresu: Město Mimoň, Mírová 120, 471 24 Mimoň.

Za MěÚ B.Tvrzníková, tajemnice 

Omlouváme se čtenářům Mimoňského
zpravodaje za zpožděné vydání letního

dvojčísla, které bylo zapříčiněno vynucenou změnou
dodavatele tisku. Děkujeme za pochopení.    



CO VÁS ZAJÍMÁ...

Rada města Mimoně uložila:

• zpracovat změnu vyhlášky o prodeji pozemků

Rada města Mimoně doporučila  Zastupitelstvu města:

• schválit podání žádosti k Úřadu pro zastupování státu ve 
věcech majetkových o úplatný převod pozemků na 
rekonstrukci bývalé Bažantnice na domek pro správce parku

• neschválit odkoupení nemovitostí – vily včetně pozemků a 
tenisových kurtů na Letné

• schválit odkoupení pozemků v k.ú. Mimoň od správce 
konkursní podstaty St. statku Česká Kamenice v likvidaci

• schválit navýšení výdajů na pořízení projektové 
dokumentace zeleně zámeckého parku

• schválit rozpočtovou změnu za účelem odstranění 
havarijního stavu  78 stromů u ZŠ Mírová 

• schválit navýšení výdajů za účelem pořízení nových hracích 
prvků nahrazujících odstraněné nevyhovující prvky na 
dětském hřišti Letná 

• přijmout následující usnesení: Zastupitelstvo města Mimoně 
bere na vědomí Studii „Humanizace průtahu silnice II/268 v 
Mimoni – Pražská ulice“, která je podkladem pro zpracování 
dokumentace k územnímu řízení.

• zařadit projednání požadavku ZŠ a MŠ Mírová - odstranění 
závad v suterénu do návrhu rozpočtu na r. 2009

Rada města Mimoně schválila:

• uzavření Dohody o spolupráci při zajištění likvidace požáru s 
využitím letecké hasičské služby na území Libereckého kraje 
mezi ČR – Hasičským záchranným sborem LK a Městem 
Mimoň

• Smlouvu o dílo na zajištění instalace spořícího zařízení 
elektrické energie 

• odměnu Mgr. J. Jirůtkovi, řediteli ZŠ a MŠ Pod Ralskem

• odměnu Ing. J. Tichému, řediteli Domova důchodců Mimoň

• Základní kynologické organizaci dotaci ve výši 12.000,- Kč 
na obnovu výcvikového zařízení 

• přidělení zakázky na vybavení tříd pro Gymnázium v Mi-
moni 

• schvaluje uhrazení nákupu elektrické smažící pánve ZŠ a MŠ 
Mírová ve výši 128.400,- Kč bez DPH 

Rada města Mimoně neschválila:

• odměnu  ředitelům ZŠ a MŠ Mírová,  ZŠ praktická, ZUŠ 
Václava Snítila a DDM „Vážka“ Mimoň, z důvodu 
nedodržení závazných ukazatelů čerpání rozpočtu.

Rada města Mimoně vzala na vědomí:

• předloženou „Koncepci rekonstrukce zámeckého parku v 
Mimoni“ a doporučuje ji předložit  Zastupitelstvu města 
Mimoně k projednání

• „Provozní řád vsypové loučky města Mimoně“ a doporučuje 
předložit jej ke schválení ZaMě a schválila výši úhrady za 
uložení zpopelněných lidských ostatků formou vsypu na 
mimoňskou vsypovou loučku ve výši 2.000,- Kč za jednu 
urnu bez obřadu  a  úhradu za obřad ve výši 500,- Kč,  s plat-
ností od 1.7.2008

Rada města Mimoně rozhodla:

• řešit odměňování členů výborů a komisí nezastupitelů 
systémově

• Na základě žádosti o opravy a řešení prostoru kolem 
družstevního domu č.p. 590 – 594 v Mimoni takto:

1. schvaluje opravu chodníků u hlavních vstupů a uložila akci 
zařadit do rozpočtu města na rok 2009 

2. neschvaluje opravu schodů, doporučuje Bytovému družstvu 
Mimosa opravu provést vlastními prostředky.

3. bere na vědomí připomínku ke studii Regenerace Sídliště Pod 
Ralskem a ukládá zohlednit připomínky pro zpracování 
dalšího stupně projektové dokumentace.

4. neschvaluje osazení dopravního značení (zákaz stání) 
v prostoru mezi čp. 594 a 589 a ukládá řešit zákaz vodorov-
ným dopravním značením.

5. zrušení dvou pískovišť a jejich osazení zelení a ukládá tuto 
akci zařadit do rozpočtu na rok 2009

6. schvaluje zachování třetího pískoviště s tím, že Bytové 
družstvo Mimosa provede svým vlastním nákladem jeho 
opravu a zajistí i jeho údržbu
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CO VÁS ZAJÍMÁ...

Rada města Mimoně doporučila Zastupitelstvu města:

• vydat Obecně závaznou vyhlášku o stanovení koeficientu pro 
výpočet daně pro všechny nemovitosti na území celého 
města.

• schválit rozpočtovou změnu na Opravu střechy nad garáží 
hasičů ve výši 92.500,-Kč

• schválit rozpočtovou změnu Pořízení přetlakových 
dýchacích přístrojů pro hasiče 

• schválit návrh  OZV města Mimoně o stanovení systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním 
odpadem na území města Mimoně.

Rada města Mimoně uložila:

• tajemníkovi prověřit reference a vedlejší náklady spojené s 
přechodem na jiného dodavatele el. energie

Rada města Mimoně rozhodla:

• na základě neseriózního jednání v případě řešení škod vznik-
lých při vichřici ze dne 25.6.2007 vypovědět pojistnou 
smlouvu s firmou Kooperativa pojišťovna a.s..

Z jednání Rady města Mimoně č. 10
(výňatek z jednání 21. května 2008) 

Z jednání Rady města Mimoně č. 11
(výňatek z jednání 11. června 2008) 

Svoje plány na prázdniny nám  namaloval 
Mareček Ulrych z MŠ Komenského
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Zastupitelstvo města Mimoně neschvaluje odkoupení nemovi-
tostí - vily včetně pozemků a tenisových kurtů na Letné a ukládá 
starostovi města jednat o snížení ceny

Zastupitelstvo města Mimoně schválilo:

• odkoupení pozemků na rekonstrukci bývalé Bažantnice na 
domek pro správce parku a navýšení výdajů pro pořízení 
projektové dokumentace zeleně zámeckého parku

• navýšení výdajů pro pořízení nových hracích prvků, 
nahrazujících odstraněné nevyhovující prvky na dětském 
hřišti Letná

• rozpočtovou změnu na opravu střechy nad garáží hasičů, na 
pořízení přetlakových dýchacích přístrojů pro hasiče a na 
opravu pohotovostní místnosti pro hasiče

• předloženou „Koncepci rekonstrukce zámeckého parku v 
Mimoni a provedení opravy komunikace U starého nádraží 

• rozpočtovou změnu Rekonstrukce parčíku u ZŠ Mírová

• úhradu vzniklé škody ze dne 25.6.2007 panu Polopruskému 

R. a Oubornému L. a ukládá starostovi města škodu nadále 
vymáhat po pojišťovně

• OZV města Mimoně o stanovení systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komu-
nálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území 
města Mimoně

• Memorandum o spolupráci na projektu „Středisko pro sběr, 
třídění a úpravu komunálních odpadů“, které je přílohou 
tohoto usnesení

• Komunitní plán sociálních služeb Města Mimoně na období 
r. 2008 – 2013

Zastupitelstvo města Mimoně neschválilo:

• rozpočtovou změnu ZŠ a MŠ Mírová na opravu odstranění 
závady v suterénu budovy Mírová

Zastupitelstvo města Mimoně bere na vědomí:

• studii „Humanizace průtahu silnice II/268 v Mimoni – 
Pražská ulice“ a výsledek „penálových prázdnin“

Jak mohou občané postupovat, když jimi zvolená samospráva
je k jejich požadavkům „hluchá“

Výbor Sdružení nájemníků Letná Mimoň (SNLM) rozeslal v březnu tohoto roku Dotazník všem zastupitelům města 
Mimoně, který měl zjistit jejich názory na minulý a současný vývoj bytové situace v Mimoni.

Výbor SNLM vycházel z toho, že skutečný a nejen politicky proklamovaný vztah občanů Mimoně k jejich zvolené 
samosprávě má základ ve vzájemném oboustranném jednání mezi voliči a volenými, a že nejpřirozenější způsob přístupu z obou 
stran je diskuse na požadovaná sporná témata. V našem případě žádný zastupitel k tomu nepotřebuje kancelář se sekretářkou, neboť 
na odpověď předložených otázek mu stačí pouhých 20 minut.

Z jednání některých našich zastupitelů však jednoznačně vyplývá, že zapomínají, co při svém vstupu do zastupitelstva 
slibovali a vystupují, jako by svůj mandát získali od jiných, než od svých občanů. Připomínáme jim, že jsou, bohužel, jen pouhými 
našimi zaměstnanci (Škoda, že v průběhu funkčního období neodvolatelní!), než samozvanými vrchnostenskými orgány, za které se 
zřejmě považují. Vypadá to, že podle toho posledního se přes četnou i dřívější kritiku nadále chovají.

Na dotazník nám ani po 2 urgencích a návštěvě naší delegace neodpověděli: p. Starý Miroslav, p..Bc Borůvková Anna, p. Mgr. 
Jirůtka Jaroslav, p. Slavík Petr.

P.Vrba Petr nám napsal, že dotazník nebude vyplňovat, protože je účelový a podjatý.

Zvláště nás zaujal postoj p. Starého, který na sjezdu KSČM vystoupil s příspěvkem, kde kritizoval stav, kdy vedení strany je 
odtrženo od členské základny, které mu nenaslouchá a s ní nejedná. Je však vidět , že i v souvislosti s naším případem se tím, co sám 
hlásá, neřídí. Postoj p. Vrby nás nijak nepřekvapil. Závislost na MK prostřednictvím jeho práce v Mitelu je dostatečným vysvětlením 
a příkladem průzračného střetu zájmu mimoňského zastupitele.

Všem ostatním zastupitelům, kteří nám Dotazník výboru SNLM vyplnili, děkujeme! S jejich názory na bytovou situace 
Mimoně seznámíme v dalších číslech Zpravodaje naše sdružení a také i ostatní občany Mimoně.

Vraťme se však k názvu tohoto článku: Co v průběhu volebního období mohou občané se samosprávou vůbec dělat, když se 
od své voličské základny vzdaluje, nekomunikuje s ní a ignoruje ji? Zatím mohou problémové zastupitele jen kritizovat, požadovat, 
aby se svého mandátu vzdali, pamatovat si je a v příštím komunálních volbách je v žádném případě nevolit.. Pokud nespokojeným 
občanům život ve velkém městském celku nevyhovuje, mohou uvažovat o odtržení z tohoto celku, připojení k jinému celku nebo o 
osamostatnění své části. Vše je dnes možné a podle zákona 128/2000 Sb. též uskutečnitelné.

Dne 24.6. 08 v 18. hodin v jídelně gymnázia proběhla členská schůze SNLM, která potvrdila ve funkcích na další 2 budoucí 
roky svůj staronový výbor ve složení Sýkora, Zemánek, Váňa.

V živé diskusi se znovu projevily: naprostý nesouhlas s komunální politikou v bytové oblasti města ve spojení s MK a.s a 
velké znechucení nad léty „zamrzlé „privatizace“, která je v Mimoni na rozdíl od jiných okolních samospráv měst a obcí našimi 
zastupiteli bez ohledu na přání občanů – nájemníků stále uskutečňována. Jako poslední pokus o nápravu v této situaci byl zvolen 
5-členný přípravný výbor dle zák.128/2000Sb. (a dalších jiných), který má za úkol znovu shromáždit všechny připomínky (nejen 
v bytové oblasti) ze IV. části města - Letné, znovu o nich a o jejich kompletní nápravě (a to již naposled) jednat s MěZa. Pokud 
přípravný výbor opět v jednání neuspěje, půjde zákonně předepsanou cestou žádostí občanů o vyhlášení referenda na odloučení této 
oblasti od města Mimoně.

V Mimoni 15.6.2008 Ing. Sýkora Jar.,v.r. předseda SNLM

Z jednání Zastupitelstva města Mimoně č. 6
(výňatek z jednání 19. června 2008) 
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Příprava místního referenda
Dne 24. 6. 2008 bylo schváleno složení přípravného výboru 
podle zákona č. 22/2004 Sb., o místním referendu. Provedení 
místního referenda a oddělení části Mimoň IV je posledním a 
vynuceným krokem obyvatel Mimoně IV – Letné, protože 
zastupitelé si z nich dělají legraci. 

Máme demokracii, můžeme si říci, co chceme, tedy skoro 
všechno, můžeme napsat, co chceme, tedy skoro všechno. 
Jediný jakýsi zádrhel spočívá v tom, že je vám to na tři věci. Ti, 
kteří mají naplnit motto „Veškerá moc patří lidu“, to vidí jinak. 

V roce 1996 byla vytvořena městem akciová společnost, která 
spravovala a spravuje ty nejlepší byty v obci. Ty horší si město 
obětavě ponechalo. Ovšem akciová společnost se starala i o ně, 
pochopitelně za úplatu, neboť je nutno uplatňovat tržní 
mechanismy. Vytvoření akciové společnosti bylo označeno za 
standardní krok. Je tak standardní, že v celém našem státě 
existují pouze dvě města, která tuto příšernost spáchala. 

Město zřídilo akciovou společnost, která se zřizuje za účelem 
zisku. Městu nepřinesla a.s. za dobu své existence, na akciích 
ani floka. Protože výkaznictví a.s. bylo tak přehledné, že dostat 
nějaké srovnatelné podklady bylo naprosto nemožné, vznikl u 
města odbor, který se zabývá správou bytů, což jsou dva 
zaměstnanci. A ti spravují městské byty bez zádrhelů. 

Město v průběhu let dospělo k poznání, že je nutno privatizovat 
bytový fond. I byla vytvořena směrnice pro privatizaci bytů. 
Proběhla částečná privatizace domů na Letné a jednoho domu 
na Sídlišti pod Ralskem. Pochopitelně za příznivých podmínek 
pro kupující. Na požadavky občanů Letné se více než tři roky 
nebral zřetel. 

Začaly se vymýšlet podmínky pro privatizaci takové, aby 
provedení privatizace nebylo reálné. V současné době to 
dospělo tak daleko, že je MK a.s. ochotna prodat byt na Letné za 
pouhých 600.000,- Kč. Ano, Mimoň je přístavní město s velkým 
silničním a železničním uzlem, kde staví na zelené louce 
Američani, Japonci a další kapitalisti nové výrobní závody a 
kupní síla obyvatelstva je úchvatná. Takovýto obolus je pro 
sedmdesátiletou babičku úplně prd. 

Odpor spojených sil MK a.s. a jejich zastupitelů byl a je 
nepřekonatelný. Veškeré petice, požadavky a žádosti byly 
zřejmě použity k určitým účelům. 

Sdružení nájemníků Letná Mimoň jako organizovaná složka 
přebírá na sebe povinnost hájit zájmy občanů Letné. Shlédli 
jsme se v okolním českém světě (Želechovice nad Brtnicí) a 
našli řešení. Vytvořili jsme přípravný výbor podle § 9 zákona č. 
22/2004 Sb., o místním referendu. 

Připravujeme půdu k tomu, aby oněch 1439 obyvatel splnilo 
zákonné podmínky, které zákon vyžaduje při oddělení části 
obce od Mimoně. Když nás naši zastupitelé nepotřebují, tak my 
je také nepotřebujeme. Od 1. 6. 2008 bude stačit na referendum 
35 % občanů z oddělované městské části a pak se budeme 
dohadovat o majetek, který nám patří ve smyslu § 22 zákona 
č, 128/2000 Sb. O obecním zřízení. 

Nejúčinnějším opatřením vůči zastupitelstvu města Mimoně se 
skutečně jeví snížení počtu obyvatelstva, což se zásadním 
způsobem projeví na rozpočtu města. Ty peníze, o které město 
přijde, získáme my jako obec Letná. A půjde o značnou sumu. 

Když se podíváte na Plán rozvoje města (Strategický plán, 
Akční plán atd.) tak Letná je na pokraji zájmů města. Proto se 
postaráme sami o sebe. 

Mateřská obec bude muset vyčlenit prostředky nejen na 
referendum, ale i na nejméně rok provozu nově vzniklé obce do 
doby, než dostaneme svůj podíl ze státního rozpočtu. O to se 
sníží příjmy Mimoně, jak jsem již uvedl. 

Upozornil jsem přípravný výbor na skutečnost, že po vyhlášení 
referenda už nebude možná žádná dohoda se zastupitelstvem, 
protože praxe ukazuje, že smlouvy a dohody pro ně nic 
neznamenají a na dalším jednání zastupitelstva jsou schopni 
vše, co slíbili, zrušit. Druhá veřejná schůze s občany Letné 
proběhne někdy kolem 24. 9. 2008. Referendum bude 
provedeno v březnu roku 2009. Pro občany Letné jsme 
připravili základní ideový podklad pro příští směrnici o prodeji 
bytů obce: 

1) Nájemník může a nemusí byt koupit, nikdo ho nebude stěhovat.

2)  Není stanoveno žádné procento potřebných kupců .

3) Po dobu dvou let se bytový fond obce chová jako 
neziskový. Po dvou letech nájemníci v obecních bytech 
platí městu nájem. 

4)  Jsou zrušeny násobky nájmu. 

5)  Domy se navenek chovají jako samostatné účetní celky.

6) Pro každý dům je stanoven příspěvek do fondu oprav. 
Nájemníci si ho mohou zvýšit. 

7) Nájemníci v bytech, které jsou ve vlastnictví města platí 
stejnou částku do fondu oprav, jako soukromí vlastníci bytů 

8) Služby jsou organizovány městem a hradí si je nájemníci sami.

9) Cena je uhrazena jednorázově při podpisu nájemní smlouvy 

10) 30% z prodejní ceny zůstane ve fondu oprav.

11) Každý účetní celek rozhoduje většinou hlasů o opravách, 
které jsou nad možnosti účetního celku. Účetní celek si 
může půjčit u jiného účetního celku, nebo u obce, o to je mu 
pak navýšen nájem. 

12) O provedení běžných oprav rozhoduje správce majetku - 
většinový vlastník.

13) Obec organizuje opravy ve prospěch vlastníků bytů, údržbu 
si nájemníci hradí z fondu oprav.

Přípravný výbor si je vědom požadavků občanů nejen sídliště 
Letná, ale občanů dalších částí Mimoně IV a ve svém 
programovém prohlášení je vezme na vědomí. V tomto 
prohlášení bereme na vědomí sociální požadavky občanů 
staršího věku, kteří žijí pod hranicí bídy, bereme v úvahu 
potřeby mladé generace i potřeby občanů, kteří nejsou přímo v 
lokalitě sídliště Letná. 

Obyvatele Mimoně IV vyzývám k účasti na schůzi v září 2008. 
Uplatněte svá demokratická práva a bojujte za ně. Zadarmo 
dnes nic nedostanete. 

Zastupitele Mimoně vyzývám ke korektnímu jednání o našich 
požadavcích, dokud je čas.

Buďte s námi, my jsme s vámi.

Za přípravný výbor Ing. Miroslav Schleier
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Zastupitelstvo města Mimoně neschvaluje odkoupení nemovi-
tostí - vily včetně pozemků a tenisových kurtů na Letné a ukládá 
starostovi města jednat o snížení ceny

Zastupitelstvo města Mimoně schválilo:

• odkoupení pozemků na rekonstrukci bývalé Bažantnice na 
domek pro správce parku a navýšení výdajů pro pořízení 
projektové dokumentace zeleně zámeckého parku

• navýšení výdajů pro pořízení nových hracích prvků, 
nahrazujících odstraněné nevyhovující prvky na dětském 
hřišti Letná

• rozpočtovou změnu na opravu střechy nad garáží hasičů, na 
pořízení přetlakových dýchacích přístrojů pro hasiče a na 
opravu pohotovostní místnosti pro hasiče

• předloženou „Koncepci rekonstrukce zámeckého parku v 
Mimoni a provedení opravy komunikace U starého nádraží 

• rozpočtovou změnu Rekonstrukce parčíku u ZŠ Mírová

• úhradu vzniklé škody ze dne 25.6.2007 panu Polopruskému 

R. a Oubornému L. a ukládá starostovi města škodu nadále 
vymáhat po pojišťovně

• OZV města Mimoně o stanovení systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komu-
nálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území 
města Mimoně

• Memorandum o spolupráci na projektu „Středisko pro sběr, 
třídění a úpravu komunálních odpadů“, které je přílohou 
tohoto usnesení

• Komunitní plán sociálních služeb Města Mimoně na období 
r. 2008 – 2013

Zastupitelstvo města Mimoně neschválilo:

• rozpočtovou změnu ZŠ a MŠ Mírová na opravu odstranění 
závady v suterénu budovy Mírová

Zastupitelstvo města Mimoně bere na vědomí:

• studii „Humanizace průtahu silnice II/268 v Mimoni – 
Pražská ulice“ a výsledek „penálových prázdnin“

Jak mohou občané postupovat, když jimi zvolená samospráva
je k jejich požadavkům „hluchá“

Výbor Sdružení nájemníků Letná Mimoň (SNLM) rozeslal v březnu tohoto roku Dotazník všem zastupitelům města 
Mimoně, který měl zjistit jejich názory na minulý a současný vývoj bytové situace v Mimoni.

Výbor SNLM vycházel z toho, že skutečný a nejen politicky proklamovaný vztah občanů Mimoně k jejich zvolené 
samosprávě má základ ve vzájemném oboustranném jednání mezi voliči a volenými, a že nejpřirozenější způsob přístupu z obou 
stran je diskuse na požadovaná sporná témata. V našem případě žádný zastupitel k tomu nepotřebuje kancelář se sekretářkou, neboť 
na odpověď předložených otázek mu stačí pouhých 20 minut.

Z jednání některých našich zastupitelů však jednoznačně vyplývá, že zapomínají, co při svém vstupu do zastupitelstva 
slibovali a vystupují, jako by svůj mandát získali od jiných, než od svých občanů. Připomínáme jim, že jsou, bohužel, jen pouhými 
našimi zaměstnanci (Škoda, že v průběhu funkčního období neodvolatelní!), než samozvanými vrchnostenskými orgány, za které se 
zřejmě považují. Vypadá to, že podle toho posledního se přes četnou i dřívější kritiku nadále chovají.

Na dotazník nám ani po 2 urgencích a návštěvě naší delegace neodpověděli: p. Starý Miroslav, p..Bc Borůvková Anna, p. Mgr. 
Jirůtka Jaroslav, p. Slavík Petr.

P.Vrba Petr nám napsal, že dotazník nebude vyplňovat, protože je účelový a podjatý.

Zvláště nás zaujal postoj p. Starého, který na sjezdu KSČM vystoupil s příspěvkem, kde kritizoval stav, kdy vedení strany je 
odtrženo od členské základny, které mu nenaslouchá a s ní nejedná. Je však vidět , že i v souvislosti s naším případem se tím, co sám 
hlásá, neřídí. Postoj p. Vrby nás nijak nepřekvapil. Závislost na MK prostřednictvím jeho práce v Mitelu je dostatečným vysvětlením 
a příkladem průzračného střetu zájmu mimoňského zastupitele.

Všem ostatním zastupitelům, kteří nám Dotazník výboru SNLM vyplnili, děkujeme! S jejich názory na bytovou situace 
Mimoně seznámíme v dalších číslech Zpravodaje naše sdružení a také i ostatní občany Mimoně.

Vraťme se však k názvu tohoto článku: Co v průběhu volebního období mohou občané se samosprávou vůbec dělat, když se 
od své voličské základny vzdaluje, nekomunikuje s ní a ignoruje ji? Zatím mohou problémové zastupitele jen kritizovat, požadovat, 
aby se svého mandátu vzdali, pamatovat si je a v příštím komunálních volbách je v žádném případě nevolit.. Pokud nespokojeným 
občanům život ve velkém městském celku nevyhovuje, mohou uvažovat o odtržení z tohoto celku, připojení k jinému celku nebo o 
osamostatnění své části. Vše je dnes možné a podle zákona 128/2000 Sb. též uskutečnitelné.

Dne 24.6. 08 v 18. hodin v jídelně gymnázia proběhla členská schůze SNLM, která potvrdila ve funkcích na další 2 budoucí 
roky svůj staronový výbor ve složení Sýkora, Zemánek, Váňa.

V živé diskusi se znovu projevily: naprostý nesouhlas s komunální politikou v bytové oblasti města ve spojení s MK a.s a 
velké znechucení nad léty „zamrzlé „privatizace“, která je v Mimoni na rozdíl od jiných okolních samospráv měst a obcí našimi 
zastupiteli bez ohledu na přání občanů – nájemníků stále uskutečňována. Jako poslední pokus o nápravu v této situaci byl zvolen 
5-členný přípravný výbor dle zák.128/2000Sb. (a dalších jiných), který má za úkol znovu shromáždit všechny připomínky (nejen 
v bytové oblasti) ze IV. části města - Letné, znovu o nich a o jejich kompletní nápravě (a to již naposled) jednat s MěZa. Pokud 
přípravný výbor opět v jednání neuspěje, půjde zákonně předepsanou cestou žádostí občanů o vyhlášení referenda na odloučení této 
oblasti od města Mimoně.

V Mimoni 15.6.2008 Ing. Sýkora Jar.,v.r. předseda SNLM

Z jednání Zastupitelstva města Mimoně č. 6
(výňatek z jednání 19. června 2008) 
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Příprava místního referenda
Dne 24. 6. 2008 bylo schváleno složení přípravného výboru 
podle zákona č. 22/2004 Sb., o místním referendu. Provedení 
místního referenda a oddělení části Mimoň IV je posledním a 
vynuceným krokem obyvatel Mimoně IV – Letné, protože 
zastupitelé si z nich dělají legraci. 

Máme demokracii, můžeme si říci, co chceme, tedy skoro 
všechno, můžeme napsat, co chceme, tedy skoro všechno. 
Jediný jakýsi zádrhel spočívá v tom, že je vám to na tři věci. Ti, 
kteří mají naplnit motto „Veškerá moc patří lidu“, to vidí jinak. 

V roce 1996 byla vytvořena městem akciová společnost, která 
spravovala a spravuje ty nejlepší byty v obci. Ty horší si město 
obětavě ponechalo. Ovšem akciová společnost se starala i o ně, 
pochopitelně za úplatu, neboť je nutno uplatňovat tržní 
mechanismy. Vytvoření akciové společnosti bylo označeno za 
standardní krok. Je tak standardní, že v celém našem státě 
existují pouze dvě města, která tuto příšernost spáchala. 

Město zřídilo akciovou společnost, která se zřizuje za účelem 
zisku. Městu nepřinesla a.s. za dobu své existence, na akciích 
ani floka. Protože výkaznictví a.s. bylo tak přehledné, že dostat 
nějaké srovnatelné podklady bylo naprosto nemožné, vznikl u 
města odbor, který se zabývá správou bytů, což jsou dva 
zaměstnanci. A ti spravují městské byty bez zádrhelů. 

Město v průběhu let dospělo k poznání, že je nutno privatizovat 
bytový fond. I byla vytvořena směrnice pro privatizaci bytů. 
Proběhla částečná privatizace domů na Letné a jednoho domu 
na Sídlišti pod Ralskem. Pochopitelně za příznivých podmínek 
pro kupující. Na požadavky občanů Letné se více než tři roky 
nebral zřetel. 

Začaly se vymýšlet podmínky pro privatizaci takové, aby 
provedení privatizace nebylo reálné. V současné době to 
dospělo tak daleko, že je MK a.s. ochotna prodat byt na Letné za 
pouhých 600.000,- Kč. Ano, Mimoň je přístavní město s velkým 
silničním a železničním uzlem, kde staví na zelené louce 
Američani, Japonci a další kapitalisti nové výrobní závody a 
kupní síla obyvatelstva je úchvatná. Takovýto obolus je pro 
sedmdesátiletou babičku úplně prd. 

Odpor spojených sil MK a.s. a jejich zastupitelů byl a je 
nepřekonatelný. Veškeré petice, požadavky a žádosti byly 
zřejmě použity k určitým účelům. 

Sdružení nájemníků Letná Mimoň jako organizovaná složka 
přebírá na sebe povinnost hájit zájmy občanů Letné. Shlédli 
jsme se v okolním českém světě (Želechovice nad Brtnicí) a 
našli řešení. Vytvořili jsme přípravný výbor podle § 9 zákona č. 
22/2004 Sb., o místním referendu. 

Připravujeme půdu k tomu, aby oněch 1439 obyvatel splnilo 
zákonné podmínky, které zákon vyžaduje při oddělení části 
obce od Mimoně. Když nás naši zastupitelé nepotřebují, tak my 
je také nepotřebujeme. Od 1. 6. 2008 bude stačit na referendum 
35 % občanů z oddělované městské části a pak se budeme 
dohadovat o majetek, který nám patří ve smyslu § 22 zákona 
č, 128/2000 Sb. O obecním zřízení. 

Nejúčinnějším opatřením vůči zastupitelstvu města Mimoně se 
skutečně jeví snížení počtu obyvatelstva, což se zásadním 
způsobem projeví na rozpočtu města. Ty peníze, o které město 
přijde, získáme my jako obec Letná. A půjde o značnou sumu. 

Když se podíváte na Plán rozvoje města (Strategický plán, 
Akční plán atd.) tak Letná je na pokraji zájmů města. Proto se 
postaráme sami o sebe. 

Mateřská obec bude muset vyčlenit prostředky nejen na 
referendum, ale i na nejméně rok provozu nově vzniklé obce do 
doby, než dostaneme svůj podíl ze státního rozpočtu. O to se 
sníží příjmy Mimoně, jak jsem již uvedl. 

Upozornil jsem přípravný výbor na skutečnost, že po vyhlášení 
referenda už nebude možná žádná dohoda se zastupitelstvem, 
protože praxe ukazuje, že smlouvy a dohody pro ně nic 
neznamenají a na dalším jednání zastupitelstva jsou schopni 
vše, co slíbili, zrušit. Druhá veřejná schůze s občany Letné 
proběhne někdy kolem 24. 9. 2008. Referendum bude 
provedeno v březnu roku 2009. Pro občany Letné jsme 
připravili základní ideový podklad pro příští směrnici o prodeji 
bytů obce: 

1) Nájemník může a nemusí byt koupit, nikdo ho nebude stěhovat.

2)  Není stanoveno žádné procento potřebných kupců .

3) Po dobu dvou let se bytový fond obce chová jako 
neziskový. Po dvou letech nájemníci v obecních bytech 
platí městu nájem. 

4)  Jsou zrušeny násobky nájmu. 

5)  Domy se navenek chovají jako samostatné účetní celky.

6) Pro každý dům je stanoven příspěvek do fondu oprav. 
Nájemníci si ho mohou zvýšit. 

7) Nájemníci v bytech, které jsou ve vlastnictví města platí 
stejnou částku do fondu oprav, jako soukromí vlastníci bytů 

8) Služby jsou organizovány městem a hradí si je nájemníci sami.

9) Cena je uhrazena jednorázově při podpisu nájemní smlouvy 

10) 30% z prodejní ceny zůstane ve fondu oprav.

11) Každý účetní celek rozhoduje většinou hlasů o opravách, 
které jsou nad možnosti účetního celku. Účetní celek si 
může půjčit u jiného účetního celku, nebo u obce, o to je mu 
pak navýšen nájem. 

12) O provedení běžných oprav rozhoduje správce majetku - 
většinový vlastník.

13) Obec organizuje opravy ve prospěch vlastníků bytů, údržbu 
si nájemníci hradí z fondu oprav.

Přípravný výbor si je vědom požadavků občanů nejen sídliště 
Letná, ale občanů dalších částí Mimoně IV a ve svém 
programovém prohlášení je vezme na vědomí. V tomto 
prohlášení bereme na vědomí sociální požadavky občanů 
staršího věku, kteří žijí pod hranicí bídy, bereme v úvahu 
potřeby mladé generace i potřeby občanů, kteří nejsou přímo v 
lokalitě sídliště Letná. 

Obyvatele Mimoně IV vyzývám k účasti na schůzi v září 2008. 
Uplatněte svá demokratická práva a bojujte za ně. Zadarmo 
dnes nic nedostanete. 

Zastupitele Mimoně vyzývám ke korektnímu jednání o našich 
požadavcích, dokud je čas.

Buďte s námi, my jsme s vámi.

Za přípravný výbor Ing. Miroslav Schleier
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Po přečtení článku pana Ing. Schleiera nazvaného Příprava 
místního referenda, ve kterém oznamuje občanům Mimoně 
založení přípravného výboru pro uskutečnění místního 
referenda o odtržení Letné od Mimoně, doporučuji občanům 
Letné požadovat odpověď na následující otázky:

1. Rozhodující část bytového fondu na Sídlišti Letná patří do 
majetku Mimoňské komunální a.s., jejímž majoritním 
vlastníkem je Město Mimoň. Oddělením získá Obec Letná v 
této společnosti méně jak 1/4 vlastnického podílu. Na základě 
jakého podkladu dávají pan Ing. Miroslav Schleier a 
přípravný výbor občanům budoucí Obce Letná slib, který se 

týká prodeje bytů, když tyto byty nebude obec vlastnit ani 
ovládat?  

2. I když máme demokracii, nemůžeme dělat, co chceme. Pan 
Ing. Miroslav Schleier získal v posledních komunálních 
volbách významný počet hlasů od občanů, který ho vynesl do 
zastupitelstva. Na samém počátku volebního období se ale 
mandátu zastupitele vzdal. Nyní by měl občanům Letné 
vysvětlit, proč s jejich důvěrou takto nekorektně naložil a 
nevyužil získané pozice k prosazování jejich zájmů 
normálním způsobem? 

Ing. Stanislav Baloun, místostarosta města

V měsíci červnu navštívilo naše město několik významných 
návštěv. Ta první a ze všech nejmilejší byla ze Slovenska. V čele 
s paní primátorkou poprvé navštívila Mimoň delegace z našeho 
nového partnerského města z Nové Bani. Ale o této návštěvě na 
jiném místě zpravodaje.

Po dlouhém slibování se na Mimoň přijel podívat pan Radim 
Zika, náměstek hejtmana pro rozvoj venkova, zemědělství, 
životního prostředí a informatiky. Provedli jsme pana náměstka 
městem a když jsme se ho zeptali na dojem z toho co viděl, 
prohlásil, že takhle zdevastované město minulým režimem není 
v celém Libereckém kraji. Hlavní zastávkou byl hřebčín pana 
Pulce, kvůli kterému jsem pana náměstka více jak rok lámal, 
aby se na něj přijel podívat. Myslím si totiž, že hřebčín s 
dostihovou dráhou není jen záležitostí města a samotného pana 
majitele, ale má regionální význam a tady by mohl právě 
pomoct kraj. Protože, kolik krajů má chov koní a dostihovou 
dráhu, kde se pravidelně konají dostihy? Tady se mu očividně 
zvedla nálada a po prohlídce areálu se vážně začal zaobírat 
myšlenkou na konání Krajských dožínek 2009 právě zde.  
A o to jde, zviditelnit tuto výjimečnost a pomoct zrealizovat 
podnikatelské záměry pana Pulce. Protože pravidelný provoz 
areálu ozdobený akcemi krajského významu přilákají další 
aktivity a město z toho může jenom profitovat.

A třešnička na návštěvnickém dortu. Mé pozvání k návštěvě 
přijal náměstek ministra financí ing. Jiří Kubínek. Věnoval 
našemu městu a okolí celý den. Postupně jsme navštívili akci 
VLaS Dřevorubec 2008 na Skelné Huti, projeli letiště, nahlédli 
do IC v Hradčanech a posléze jsme ho protáhli městem. I on 
neskrýval svůj stísněný dojem nad stavem města, který nám zde 
zanechala doba minulá. Na závěr jeho prohlídky jsme si nechali 
novou tělocvičnu ZŠ pod Ralskem. Tady jsme sklidili pochvalu, 
tělocvična zabodovala.

Co dodat? Budeme doufat, že přísliby naznačené nebo vyřčené 
budou alespoň částečně naplněny ku prospěchu nás všech.

Na měsíc srpen chystám další akci na zviditelnění města a 
podnikatelských aktivit. 8. srpna 2008 se uskuteční v areálu 
hřebčína již II.setkání představitelů Libereckého kraje, 
poslanců, zástupců bank a pojišťoven s mimoňskými 
podnikateli. Záštitu nad akcí poskytl, jako již vloni, hejtman 
Libereckého kraje pan Petr Skokan, který potvrdil i účast. 
Pozadu nezůstali poslanci pan Juraj Raninec a Cyril Zapletal, 
ředitelka Úřadu práce Mgr. Zdeňka Cibulková, ing. Karel 
Dolejší, náměstek hejtmana pro resort ekonomiky, ing. Josef 
Pech, ředitel pobočky České spořitelny v České Lípě, JUDr. 
Jaroslav Bureš a Adriána Pazinková, vedouci agentury Generali 

Pojišťovny a.s. Na setkání se bude prezentovat Evropská 
databanka, Česká pojišťovna s programem Garance, Nadace 
EURONISA, BROKERJET České spořitelny a Czechinvest, 
pobočka Liberec.

Ale dost již titulů a zvučných jmen, jsou tady prázdniny a doba 
dovolených, tak na co čekáte, huráááá na ně! Hezky si je užijte, 
odpočívejte, ať máte počasíčko podle svých představ, ale hlavně 
na sebe dávejte pozor a ve zdraví se nám zase vraťte  

František Kaiser, starosta města

Otázky pro pana Ing. Miroslava Schleiera

OKÉNKO STAROSTY

Pečovatelku
pracovník v přímé péči

Podmínky: ukončené střední vzdělání, kvalifikační kurs pro 

pracovníky v přímé péči, trestní bezúhonnost, zdravotní 

způsobilost, řidičský průkaz sk. B, samostatnost, vstřícnost, 

iniciativa, organizační schopnosti, milý - klientsky 

orientovaný přístup k seniorům a osobám s postižením.

Praxe v sociálních službách vítána, není podmínkou. Platové 

podmínky dle zák.č.1/1992 Sb. o mzdě. Nástup od 1. 8. 2008, 

dle dohody i dříve.

Písemný profesní životopis zasílejte na výše uvedenou adresu 

do 25.7.2008.

Kontakt: Bc. Jaroslava Kosová – ředitelka,
tel.: 487 883 812, e- mail: homecare.mimon@seznam.cz

Domácí sociální a zdravotní péče Mimoň, o.p.s.
Pražská 177/I, 471 24 Mimoň

Tel.: 487 883 812-11

přijme do pracovního poměru

pro poskytování úkonů pečovatelské služby
v domácnostech klientů v terénu

CO VÁS ZAJÍMÁ...

ZŠ a MŠ POD RALSKEM: Veronika Svobodová z 9.A

Veronika od 1.do 9. třídy měla vynikající studijní výsledky. Jde 
o výraznou osobnost, v kolektivu třídy velmi oblíbenou. Bohatá 
je i její mimoškolní a zájmová činnost. Od 6. třídy je aktivní 
členkou divadelního kroužku "Šlapolet". Po celou dobu školní 
docházky navštěvovala řadu sportovních kroužků, kroužek 
ruského jazyka. Úspěšně reprezentovala školu v řadě 
sportovních soutěží a v olympiádách z českého jazyka a 
matematiky. Jde o dívku velmi milou a společenskou. Dovede 
velmi dobře komunikovat a naslouchat druhým. Vlastní 
úspěchy jsou pro ni cestou k další práci, proto je v letošní roce 
nejlepší žákyní Základní školy Pod Ralskem.

Základní umělecká škola: Kateřina Peterková

Kačka navštěvuje Základní uměleckou školu, ač na to 
nevypadá, již celou řadu let. Nejprve začala navštěvovat 
výtvarný obor jako žačka mateřské školy v roce 1999. Už tehdy 
poznala paní učitelka, že tato žákyně projevuje jistý talent k 
výtvarné tvorbě. Toho jsme si mohli všimnout i na různých 
výstavách a soutěžích nejen v našem regionu. A protože měla a 
má vždy času nazbyt, začala také navštěvovat hudební obor, kde 
studuje u paní učitelky Ireny Kráčmarové hru na klávesové 
nástroje. Dnešní ocenění si ale zaslouží za to, že kdykoliv 
Základní umělecká škola Václava Snítila pořádala jakoukoliv 
akci, byť o víkendu, na Kačku bylo vždy stoprocentní 
spolehnutí. Proto byla učiteli „Základní umělecké školy“ na toto 
ocenění navržena.  

GYMNÁZIUM MIMOŇ:  Petr Hozák

Petr v letošním školním roce maturoval. Po celou dobu studia se 
aktivně účastnil dění na škole a často byl i spolutvůrcem akcí. 
Několikrát moderoval Vánoční akademii a Majáles, 
reprezentoval školu v soutěžích v německém jazyce. Je autorem 
a spolutvůrcem akce „Happy school“.  Jeho znalosti z 
programování a tvorby grafiky využila škola  při  prezentacích  
výměnných pobytů, při tvorbě pamětních listů žáků, při tvorbě 
plakátů a jiných designových tiskovin. Petr je i  tvůrcem 
webových stránek Naučné stezky Ralsko. Jeho závěrečnou 
prací byl návrh nových webových stránek školy, který byl 
schválen jako oficiální a bude využíván pro prezentaci 
gymnázia. Kromě aktivit ve škole se Petr věnuje dětem ve 
Skautu a i zde má vynikající výsledky. Jeho životní styl však 
zahrnuje i hraní v kapele Žito, Majdu, rodinu a kamarády. Ať se 
mu všechno daří a přináší mu radost.  

ZŠ a MŠ MÍROVÁ:  Tran Hanka

Hanka, přestože je v České republice teprve krátkou dobu, 
dosahuje výborných vyučovacích výsledků. Je pilná, pracovitá. 
Aktivně se zapojuje do práce školy. Za dobu pobytu v naší 
republice se velmi dobře naučila česky, ovládá mluvnici i 
pravopis. 

Základní škola praktická: Tomáš Paulus

Toto ocenění si zaslouží nikoliv za sportovní výkony, 
reprezentaci školy na olympiádách nebo v zahraničí, ale za to, 
že i když vůbec nemusí, stále se vzdělává, stále vydává spoustu 
energie, aby dokázal sobě i ostatním, že může pokročit o 
stupínek výš a být hrdý na výsledky své práce. Je názorným 
příkladem pro své okolí, že ač těžce handicapován, může 
pomáhat svým mladším spolužákům, být pro ně vzorem ve 
vytrvalosti a nasazení. Je platným pomocníkem při akcích 
školy, například při každoroční vánoční burze se podílí na 
přípravě i prodeji. Tomáš se kromě školy intenzivně věnuje 
rehabilitačnímu cvičení, rád zpívá, má rád auta a zvířata.  Sluší 
se při výčtu úspěchů a pokroků Tomáše poděkovat i mamince 
Broně Paulusové za to, že pomáhá při výuce nejen Tomovi, ale i 
ostatním dětem ve třídě a složit hold obětavosti a skromnosti 
obou rodičů při péči o syna. Jsem ráda, že můžeme Tomášovi 
předat ocenění za mnohaletou práci zde v nové obřadní síní a 
také, že se může díky nově instalovanému výtahu této 
slavnostní chvíle zúčastnit.

Nejlepšími žáky ve školním roce 2007/2008 byli vyhodnoceni:

Ve dnech 12. a 13. června zavítala poprvé 
od únorového podepsání partnerské 
smlouvy do města Mimoně delegace z 
Nové Bani sestávající z paní primátorky 
Mgr. Anny Mihálikové, pana tajemníka  
Ing. Alojze Kopernického, vedoucí 
finančního odboru Ing. Kataríny Ditteové 
a referentky správního odboru Petry 
Gejdošové. Pro naše milé hosty byl 
připraven bohatý kulturní program, i 
počasí nám přálo. Kromě prohlídky města 
a Božího hrobu, s poutavým výkladem 
pana Šťastného, to bylo např. vystoupení 
místního pěveckého sboru Zpěvandule a 
vyhlídkový let nad městem. Tato schůzka 

zatím neměla pracovní charakter, spíše 
jim měla představit město a jeho okolí 

jako takové. Naši slovenští partneři pilně 
pracují na rozvoji spolupráce a již zaslali 
do Bruselu žádost o dotaci na projekt 
Družební setkání partnerských měst, který 
by se měl realizovat v září 2008 v rámci 
„Novobranského jarmoku a Svetového 
dňa cestovného ruchu“. Díky tomuto 
projektu by měla do Nové Bani odjet 
přibližně 20 členná delegace sestavená z 
řad zástupců zájmových organizací a 
mimoňských občanů, která zde bude naše 
město prezentovat v oblasti kultury, 
sportu a lidových řemesel.

Ing. Helena Jakešová

Mimoň navštívila partnerská delegace
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Po přečtení článku pana Ing. Schleiera nazvaného Příprava 
místního referenda, ve kterém oznamuje občanům Mimoně 
založení přípravného výboru pro uskutečnění místního 
referenda o odtržení Letné od Mimoně, doporučuji občanům 
Letné požadovat odpověď na následující otázky:

1. Rozhodující část bytového fondu na Sídlišti Letná patří do 
majetku Mimoňské komunální a.s., jejímž majoritním 
vlastníkem je Město Mimoň. Oddělením získá Obec Letná v 
této společnosti méně jak 1/4 vlastnického podílu. Na základě 
jakého podkladu dávají pan Ing. Miroslav Schleier a 
přípravný výbor občanům budoucí Obce Letná slib, který se 

týká prodeje bytů, když tyto byty nebude obec vlastnit ani 
ovládat?  

2. I když máme demokracii, nemůžeme dělat, co chceme. Pan 
Ing. Miroslav Schleier získal v posledních komunálních 
volbách významný počet hlasů od občanů, který ho vynesl do 
zastupitelstva. Na samém počátku volebního období se ale 
mandátu zastupitele vzdal. Nyní by měl občanům Letné 
vysvětlit, proč s jejich důvěrou takto nekorektně naložil a 
nevyužil získané pozice k prosazování jejich zájmů 
normálním způsobem? 

Ing. Stanislav Baloun, místostarosta města

V měsíci červnu navštívilo naše město několik významných 
návštěv. Ta první a ze všech nejmilejší byla ze Slovenska. V čele 
s paní primátorkou poprvé navštívila Mimoň delegace z našeho 
nového partnerského města z Nové Bani. Ale o této návštěvě na 
jiném místě zpravodaje.

Po dlouhém slibování se na Mimoň přijel podívat pan Radim 
Zika, náměstek hejtmana pro rozvoj venkova, zemědělství, 
životního prostředí a informatiky. Provedli jsme pana náměstka 
městem a když jsme se ho zeptali na dojem z toho co viděl, 
prohlásil, že takhle zdevastované město minulým režimem není 
v celém Libereckém kraji. Hlavní zastávkou byl hřebčín pana 
Pulce, kvůli kterému jsem pana náměstka více jak rok lámal, 
aby se na něj přijel podívat. Myslím si totiž, že hřebčín s 
dostihovou dráhou není jen záležitostí města a samotného pana 
majitele, ale má regionální význam a tady by mohl právě 
pomoct kraj. Protože, kolik krajů má chov koní a dostihovou 
dráhu, kde se pravidelně konají dostihy? Tady se mu očividně 
zvedla nálada a po prohlídce areálu se vážně začal zaobírat 
myšlenkou na konání Krajských dožínek 2009 právě zde.  
A o to jde, zviditelnit tuto výjimečnost a pomoct zrealizovat 
podnikatelské záměry pana Pulce. Protože pravidelný provoz 
areálu ozdobený akcemi krajského významu přilákají další 
aktivity a město z toho může jenom profitovat.

A třešnička na návštěvnickém dortu. Mé pozvání k návštěvě 
přijal náměstek ministra financí ing. Jiří Kubínek. Věnoval 
našemu městu a okolí celý den. Postupně jsme navštívili akci 
VLaS Dřevorubec 2008 na Skelné Huti, projeli letiště, nahlédli 
do IC v Hradčanech a posléze jsme ho protáhli městem. I on 
neskrýval svůj stísněný dojem nad stavem města, který nám zde 
zanechala doba minulá. Na závěr jeho prohlídky jsme si nechali 
novou tělocvičnu ZŠ pod Ralskem. Tady jsme sklidili pochvalu, 
tělocvična zabodovala.

Co dodat? Budeme doufat, že přísliby naznačené nebo vyřčené 
budou alespoň částečně naplněny ku prospěchu nás všech.

Na měsíc srpen chystám další akci na zviditelnění města a 
podnikatelských aktivit. 8. srpna 2008 se uskuteční v areálu 
hřebčína již II.setkání představitelů Libereckého kraje, 
poslanců, zástupců bank a pojišťoven s mimoňskými 
podnikateli. Záštitu nad akcí poskytl, jako již vloni, hejtman 
Libereckého kraje pan Petr Skokan, který potvrdil i účast. 
Pozadu nezůstali poslanci pan Juraj Raninec a Cyril Zapletal, 
ředitelka Úřadu práce Mgr. Zdeňka Cibulková, ing. Karel 
Dolejší, náměstek hejtmana pro resort ekonomiky, ing. Josef 
Pech, ředitel pobočky České spořitelny v České Lípě, JUDr. 
Jaroslav Bureš a Adriána Pazinková, vedouci agentury Generali 

Pojišťovny a.s. Na setkání se bude prezentovat Evropská 
databanka, Česká pojišťovna s programem Garance, Nadace 
EURONISA, BROKERJET České spořitelny a Czechinvest, 
pobočka Liberec.

Ale dost již titulů a zvučných jmen, jsou tady prázdniny a doba 
dovolených, tak na co čekáte, huráááá na ně! Hezky si je užijte, 
odpočívejte, ať máte počasíčko podle svých představ, ale hlavně 
na sebe dávejte pozor a ve zdraví se nám zase vraťte  

František Kaiser, starosta města

Otázky pro pana Ing. Miroslava Schleiera

OKÉNKO STAROSTY

Pečovatelku
pracovník v přímé péči

Podmínky: ukončené střední vzdělání, kvalifikační kurs pro 

pracovníky v přímé péči, trestní bezúhonnost, zdravotní 

způsobilost, řidičský průkaz sk. B, samostatnost, vstřícnost, 

iniciativa, organizační schopnosti, milý - klientsky 

orientovaný přístup k seniorům a osobám s postižením.

Praxe v sociálních službách vítána, není podmínkou. Platové 

podmínky dle zák.č.1/1992 Sb. o mzdě. Nástup od 1. 8. 2008, 

dle dohody i dříve.

Písemný profesní životopis zasílejte na výše uvedenou adresu 

do 25.7.2008.

Kontakt: Bc. Jaroslava Kosová – ředitelka,
tel.: 487 883 812, e- mail: homecare.mimon@seznam.cz

Domácí sociální a zdravotní péče Mimoň, o.p.s.
Pražská 177/I, 471 24 Mimoň

Tel.: 487 883 812-11

přijme do pracovního poměru

pro poskytování úkonů pečovatelské služby
v domácnostech klientů v terénu

CO VÁS ZAJÍMÁ...

ZŠ a MŠ POD RALSKEM: Veronika Svobodová z 9.A

Veronika od 1.do 9. třídy měla vynikající studijní výsledky. Jde 
o výraznou osobnost, v kolektivu třídy velmi oblíbenou. Bohatá 
je i její mimoškolní a zájmová činnost. Od 6. třídy je aktivní 
členkou divadelního kroužku "Šlapolet". Po celou dobu školní 
docházky navštěvovala řadu sportovních kroužků, kroužek 
ruského jazyka. Úspěšně reprezentovala školu v řadě 
sportovních soutěží a v olympiádách z českého jazyka a 
matematiky. Jde o dívku velmi milou a společenskou. Dovede 
velmi dobře komunikovat a naslouchat druhým. Vlastní 
úspěchy jsou pro ni cestou k další práci, proto je v letošní roce 
nejlepší žákyní Základní školy Pod Ralskem.

Základní umělecká škola: Kateřina Peterková

Kačka navštěvuje Základní uměleckou školu, ač na to 
nevypadá, již celou řadu let. Nejprve začala navštěvovat 
výtvarný obor jako žačka mateřské školy v roce 1999. Už tehdy 
poznala paní učitelka, že tato žákyně projevuje jistý talent k 
výtvarné tvorbě. Toho jsme si mohli všimnout i na různých 
výstavách a soutěžích nejen v našem regionu. A protože měla a 
má vždy času nazbyt, začala také navštěvovat hudební obor, kde 
studuje u paní učitelky Ireny Kráčmarové hru na klávesové 
nástroje. Dnešní ocenění si ale zaslouží za to, že kdykoliv 
Základní umělecká škola Václava Snítila pořádala jakoukoliv 
akci, byť o víkendu, na Kačku bylo vždy stoprocentní 
spolehnutí. Proto byla učiteli „Základní umělecké školy“ na toto 
ocenění navržena.  

GYMNÁZIUM MIMOŇ:  Petr Hozák

Petr v letošním školním roce maturoval. Po celou dobu studia se 
aktivně účastnil dění na škole a často byl i spolutvůrcem akcí. 
Několikrát moderoval Vánoční akademii a Majáles, 
reprezentoval školu v soutěžích v německém jazyce. Je autorem 
a spolutvůrcem akce „Happy school“.  Jeho znalosti z 
programování a tvorby grafiky využila škola  při  prezentacích  
výměnných pobytů, při tvorbě pamětních listů žáků, při tvorbě 
plakátů a jiných designových tiskovin. Petr je i  tvůrcem 
webových stránek Naučné stezky Ralsko. Jeho závěrečnou 
prací byl návrh nových webových stránek školy, který byl 
schválen jako oficiální a bude využíván pro prezentaci 
gymnázia. Kromě aktivit ve škole se Petr věnuje dětem ve 
Skautu a i zde má vynikající výsledky. Jeho životní styl však 
zahrnuje i hraní v kapele Žito, Majdu, rodinu a kamarády. Ať se 
mu všechno daří a přináší mu radost.  

ZŠ a MŠ MÍROVÁ:  Tran Hanka

Hanka, přestože je v České republice teprve krátkou dobu, 
dosahuje výborných vyučovacích výsledků. Je pilná, pracovitá. 
Aktivně se zapojuje do práce školy. Za dobu pobytu v naší 
republice se velmi dobře naučila česky, ovládá mluvnici i 
pravopis. 

Základní škola praktická: Tomáš Paulus

Toto ocenění si zaslouží nikoliv za sportovní výkony, 
reprezentaci školy na olympiádách nebo v zahraničí, ale za to, 
že i když vůbec nemusí, stále se vzdělává, stále vydává spoustu 
energie, aby dokázal sobě i ostatním, že může pokročit o 
stupínek výš a být hrdý na výsledky své práce. Je názorným 
příkladem pro své okolí, že ač těžce handicapován, může 
pomáhat svým mladším spolužákům, být pro ně vzorem ve 
vytrvalosti a nasazení. Je platným pomocníkem při akcích 
školy, například při každoroční vánoční burze se podílí na 
přípravě i prodeji. Tomáš se kromě školy intenzivně věnuje 
rehabilitačnímu cvičení, rád zpívá, má rád auta a zvířata.  Sluší 
se při výčtu úspěchů a pokroků Tomáše poděkovat i mamince 
Broně Paulusové za to, že pomáhá při výuce nejen Tomovi, ale i 
ostatním dětem ve třídě a složit hold obětavosti a skromnosti 
obou rodičů při péči o syna. Jsem ráda, že můžeme Tomášovi 
předat ocenění za mnohaletou práci zde v nové obřadní síní a 
také, že se může díky nově instalovanému výtahu této 
slavnostní chvíle zúčastnit.

Nejlepšími žáky ve školním roce 2007/2008 byli vyhodnoceni:

Ve dnech 12. a 13. června zavítala poprvé 
od únorového podepsání partnerské 
smlouvy do města Mimoně delegace z 
Nové Bani sestávající z paní primátorky 
Mgr. Anny Mihálikové, pana tajemníka  
Ing. Alojze Kopernického, vedoucí 
finančního odboru Ing. Kataríny Ditteové 
a referentky správního odboru Petry 
Gejdošové. Pro naše milé hosty byl 
připraven bohatý kulturní program, i 
počasí nám přálo. Kromě prohlídky města 
a Božího hrobu, s poutavým výkladem 
pana Šťastného, to bylo např. vystoupení 
místního pěveckého sboru Zpěvandule a 
vyhlídkový let nad městem. Tato schůzka 

zatím neměla pracovní charakter, spíše 
jim měla představit město a jeho okolí 

jako takové. Naši slovenští partneři pilně 
pracují na rozvoji spolupráce a již zaslali 
do Bruselu žádost o dotaci na projekt 
Družební setkání partnerských měst, který 
by se měl realizovat v září 2008 v rámci 
„Novobranského jarmoku a Svetového 
dňa cestovného ruchu“. Díky tomuto 
projektu by měla do Nové Bani odjet 
přibližně 20 členná delegace sestavená z 
řad zástupců zájmových organizací a 
mimoňských občanů, která zde bude naše 
město prezentovat v oblasti kultury, 
sportu a lidových řemesel.

Ing. Helena Jakešová

Mimoň navštívila partnerská delegace
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OZNÁMENÍ

Poradní dny
Poradní den pro zdravotně postižené a seniory se koná 
14.8.2008 od 10.00 do 12.00 hod. v Centru pro seniory /dolní 
sídliště/. Informace podává Jaroslava Kubištová.

Mimoňské trhy
Pravidelné prodejní trhy se budou konat 18. 7. a 15. 8. 2008 na 
nám. 1. máje.

Uzavření sběrového dvora
Oznamujeme tímto uzavření sběrového dvora v Mimoni z 
důvodů čerpání řádné dovolené vykupovačky p. Hermannové 
od 14.7. - 27.7.2008.

Pavel Hermann - obchodní zást. Č. Lípa 

Uzavření MŠ v Mimoni v době 
letních prázdnin
- MŠ Komenského uzavřena po celou dobu letních prázdnin.

- MŠ Nádražní uzavřena v době od 30.6.2008 – 1.8.2008. 
Prázdninový provoz MŠ Nádražní bude od pondělí 4.8.2008.

- MŠ Eliášova: PROVOZ: 30.6. – 18.7.2008 od 21.7.2008 
uzavřena. Opět otevřena od 25.8.2008

Poděkování Lence a Jarušce
z oddělení veverek
Chtěli bychom poděkovat našim paním učitelkám Lence 
Havelkové a Jarušce Bobčíkové z MŠ Eliášova v Mimoni za 
mimořádnou a obětavou práci při výchově našich předškoláčků. 
Během školního roku připravili pro naše děti mnoho 
zajímavých aktivit, exkurzí a výletů nad rámec svých 
povinností. Například spaní v noci ve školce, návštěva hasičské 
zbrojnice, exkurze do kravína a továrny ...a mnoho dalších, 
poskytly dětem neopakovatelné zážitky, na které budou dlouho 
vzpomínat. 

A protože obě v MŠ končí, přejeme jim mnoho štěstí a úspěchů v 
novém zaměstnání.

M. Lochmanová a M. Bieliková a další rodiče 

Mimoňské koupaliště
Areál mimoňského koupaliště je v letošní sezóně otevřen denně 
od 10,00 do 18,00 hod.  Vstupné je stejně jako v loňském roce 
pro všechny společné 10,- Kč. Koupání na vlastní nebezpečí. 
Voda je v pořádku, sleduje ji Krajská hygienická stanice 
Libereckého kraje. Stav vody na koupalištích můžete sledovat 
sami na stránkách: http://www.khslbc.cz/. 

V areálu je možné využít hřiště na plážový volejbal. Restaurace 
u koupaliště je otevřená podle počasí denně od 15,00 do 22,00 
hod. Na terase je možnost grilování.

Poděkování
Děkuji touto cestou za gratulaci k mému životnímu jubileu, 
kterou jsem obdržela od našeho pana starosty.

Bekrová

Poděkování
Rádi bychom touto cestou poděkovali p. Plívovi za propůjčení 

prostor mimoňského koupaliště a fi. Dřevovýroba Selinger za 

dodání dřeva na školní akci "Vycházka rodičů a dětí".

 I.st. ZŠ Mírová 

Poděkování
V červnu letošního roku 2008 jsem se zúčastnila po dobu 9 dnů 

rekreačního zájezdu do Itálie k moři s mojí postiženou dcerou. 

Zájezd byl proveden organizací slabozrakých, vedenou paní 

Mgr. Šetkovou z Mimoně a cestovní kanceláří v České Lípě. 

Musím pochválit organizaci a přístup k zrakově postiženým 

občanům, kteří se této rekreace zúčastnili. Všichni, kteří 

doprovázeli postižené, se vzorně starali a pečovali o ně. Myslím 

si, že by si mohli někteří občané vzít příklad z těchto lidí, kteří se 

uměli bavit a pomáhat jeden druhému. Poděkování patří paní 

Haně Merkové, která je postižena slepotou a dokázala zabavit 

na zpáteční cestě do Mimoně všechny lidi okolo sebe. Dík patří 

také paní Mgr. Šetkové, která se o tuto organizaci stará. Je to 

záslužná a dobrovolná práce pro postižené lidi. Zájezd byl 

krásný, a proto se těším na další shledání.

Eva Skálová

Sportovní odpoledne v Domově 

důchodců – Mimoň
Chceme tímto poděkovat vedení domova důchodců za pozvání 

na sportovní hry 20. 6. 2008. Organizace těchto soutěží byla 

velmi pěkně připravena.

Zúčastnili se i někteří důchodci z jiných měst. Také my z 

chráněných bytů v Mimoni jsme se těchto her zúčastnili. 

Soutěžili jsme v různých disciplínách. Nálada byla celé 

odpoledne výborná, k tomu nám zahrála skupina hudebníků pod 

vedením p. Bretšnajdra k poslechu i tanci. „Sluníčko nám svítilo 

a nám se to líbilo“. Děkujeme řediteli p. Ing. Tichému a všem 

zaměstnancům domova důchodců za krásné odpoledne. Těšíme 

se na další sportovní hry. 

Dana Sadílková

Prázdninová výpůjční doba
v Městské knihovně
Platí od 30. června do 31. srpna

Oddělení pro dospělé 
PO                   13 - 18 hod.
ST    8 - 11  a  13 - 18 hod.

Oddělení pro děti a mládež 
Pouze   ÚT   9 - 11  a 12 - 17 hod.

Od 28. července do 10. srpna
je knihovna UZAVŘENA !

CERVENEC  2008 - SRPEN

KULTURA

Dne 20. 5. 2008 se v Mimoni na městském úřadě konalo setkání 
zástupců informačních center Českolipska.

Tato setkání pořádá sdružení Českolipsko, které má za úkol 
koordinovat cestovní ruch v turistickém regionu Českolipsko a 
jehož členem je i město Mimoň. Setkání se pořádají přibližně 
každé dva měsíce vždy v jednom členském městě a tentokrát 
volba padla na Mimoň.

Na programu bylo k projednání:

- datový sklad v souvislostech naplňování Akčního plánu 
Programu rozvoje cestovního ruchu Libereckého kraje – 
o datovém skladu informoval pan Naar ze společnosti 
Compedium s.r.o.

- marketingové aktivity roku 2008 a smlouva o spolupráci 
s Libereckým krajem a povinnosti plynoucí ze smlouvy – 
smlouva byla podrobně probrána, mimo jiného z ní vyplívá, 
že Českolipsko bude mít svého cyklopartera, který za 
spolupráce s informačními centry udělá revizi cyklostezek a 
zajistí nápravy chybějícího značení, dále pak propagace 
cestovního ruchu Libereckého kraje prostřednictvím 
tiskovin, podpora a rozvoj regionálních turistických 
programů, produktů a projektů a naplňování datového 
skladu.

- zhodnocení účasti na veletrhu v Drážďanech a zájem na 
zajištění veletrhu v roce 2009.

V sobotu dne 16. srpna 2008 se na náměstí 1. Máje v Mimoni 

budou konat oslavy  - 140. let od založení Jednotky sboru 

dobrovolných hasičů města Mimoň. Zde je předběžný úryvek 

akcí : Slavnostní zahájení bude v 09:30 hodin na náměstí 

1. Máje. V 10:00 hodin projede centrem Mimoně spanilá jízda 

hasičské techniky, poté se otevře výstava činnosti sboru v 

mitopském klubu. V 11:00 hodin proběhne předání 

vyznamenání a projevy hostů. Ve 13:00 hodin se provede 

ukázka zásahu na hořící automobil. Ve 14:00 hodin se vám 

předvede kroužek mladých hasičů z Mimoně a Horní Libchavy. 

Následuje ukázka práce psovodů. V 15:00 hodin bude místní 

sbor  zasahovat u fingované dopravní nehody. Poté jsou pro vás 

dospělé a děti připraveny různé soutěže, kde si můžete "na 

vlastní kůži" vyzkoušet práci s hydraulickým vyprošťovacým 

zařízením a dalším technickým vybavením. V 19:00 hodin bude 

na Mimoňském koupališti připravena živá hudba. Po setmění 

bude ukázka hasičské vodní fontány a závěr oslav ukončíme 

velkolepým ohňostrojem. 

Jednotka sboru dobrovolných hasičů města Mimoně vás 

srdečně zve.

Sraz informačních center v Mimoni Oslavy 140 let od založení sboru
dobrovolných hasičů v Mimoni

Finanční matematika pro každého (Radová, Jarmila): 
Vysvětlení základních pojmů, praktické příklady pro podnikání, 
spoření, úvěry, dluhopisy

Jeskyně v Afghánistánu 1979-2004: horské pevnosti mudžá-
hidů, Tálibánu, al-Káidy / (Bahmanyar, Mir)

MP3 přehrávače: stahujeme, převádíme a posloucháme hudbu  
(Lukáš, Ivan)

Historické lodě 16.-18. století: stavba a konstrukce lodí, rady 
pro modeláře (Cajthaml, Miloslav)

Patchwork: 150 předloh na dětské prošívané přikrývky (Bris-
coe, Susan)

Kam kráčíš, Česko?: rozhovor Jana Švejnara s Karlem Hvíž-
ďalou 

Dědictví ztráty (Desai, Kiran): Na indicko-nepálské hranici se 
osamělý soudce ve výslužbě ujímá dospívající vnučky

Mořská hvězda  (Rice, Luanne): Strhující příběh o lásce, vášni 
a hledání kořenů v irském hrabství

Krev květů (Amirrezvani, Anita): Historický příběh o nadané 
dívce, které vytvářela překrásné perské koberce

Prodavač humoru (Ráž, Roman): Kniha o stárnoucím intri-
kánovi, podle které byl natočen film s Juliem Satinským

Předčítač (Schlink, Bernhard): Příběh mladíka zamilovaného 
do mnohem starší ženy, o jejíž temné nacistické minulosti se 
dovídá teprve později

Nové knihy v městské knihovně

Během prázdnin budou
v knihovně nainstalovány

nové počítače z grantu
ministerstva kultury.

Vila s věcným břemenem
Sobota 27. září od 20,00 hod.
Vstupné 170 Kč. Při odběru 10 a více vstupenek
cena á 150,- Kč. Předprodej vstupenek od 1. září v městské
knihovně, pokladně DKR a infocentru.

Divadelní představení – detektivní komedie.
Účinkují: Petr Štěpánek, Ivanka Devátá, Gabriela Vránová,
Milada Bednářová, Milena Steinmasslová, Vlasta Žehrová,
Rudolf Stärz, Ivo Kubečka, Jiří Wohanka, Zdeněk Košata 
Autor: Božena Šimková, Režie: Jiří Fréhar

Kino Ralsko chystá na září: 

Indiana Jones a Království Křišťálové lebky, Sex ve městě,
František je děvkař, Letopisy Narnie: Princ Kaspian,
Wanted, Bathory, Akta X

FILMOVÉ LOUČENÍ S PRÁZDNINAMI 

HORTON
Neděle 31. srpna od 15 hodin
Vstupné 49 Kč, 94 min., DABING

Animovaný film podle knihy Dr. Seusse . Ve sloní komunitě
žije chobotnatec Horton, kašpar, hňup a šašek s dobrým
srdcem. Horton se ale od svých sousedů v něčem liší.
Zjistil totiž, že vedle slonů žije ještě jiná banda potvůrek.
Jsou ale tak strašně mrňaví, že všichni sloni kromě Hortona
netuší, že vůbec existují a Horton, který se se svými nově
objevenými sousedy spřátelil, bude muset přesvědčit ostatní
slony o tom, že je nutné našlapovat velice opatrně.

-8- -9-



CERVENEC - SRPEN 2008

OZNÁMENÍ

Poradní dny
Poradní den pro zdravotně postižené a seniory se koná 
14.8.2008 od 10.00 do 12.00 hod. v Centru pro seniory /dolní 
sídliště/. Informace podává Jaroslava Kubištová.

Mimoňské trhy
Pravidelné prodejní trhy se budou konat 18. 7. a 15. 8. 2008 na 
nám. 1. máje.

Uzavření sběrového dvora
Oznamujeme tímto uzavření sběrového dvora v Mimoni z 
důvodů čerpání řádné dovolené vykupovačky p. Hermannové 
od 14.7. - 27.7.2008.

Pavel Hermann - obchodní zást. Č. Lípa 

Uzavření MŠ v Mimoni v době 
letních prázdnin
- MŠ Komenského uzavřena po celou dobu letních prázdnin.

- MŠ Nádražní uzavřena v době od 30.6.2008 – 1.8.2008. 
Prázdninový provoz MŠ Nádražní bude od pondělí 4.8.2008.

- MŠ Eliášova: PROVOZ: 30.6. – 18.7.2008 od 21.7.2008 
uzavřena. Opět otevřena od 25.8.2008

Poděkování Lence a Jarušce
z oddělení veverek
Chtěli bychom poděkovat našim paním učitelkám Lence 
Havelkové a Jarušce Bobčíkové z MŠ Eliášova v Mimoni za 
mimořádnou a obětavou práci při výchově našich předškoláčků. 
Během školního roku připravili pro naše děti mnoho 
zajímavých aktivit, exkurzí a výletů nad rámec svých 
povinností. Například spaní v noci ve školce, návštěva hasičské 
zbrojnice, exkurze do kravína a továrny ...a mnoho dalších, 
poskytly dětem neopakovatelné zážitky, na které budou dlouho 
vzpomínat. 

A protože obě v MŠ končí, přejeme jim mnoho štěstí a úspěchů v 
novém zaměstnání.

M. Lochmanová a M. Bieliková a další rodiče 

Mimoňské koupaliště
Areál mimoňského koupaliště je v letošní sezóně otevřen denně 
od 10,00 do 18,00 hod.  Vstupné je stejně jako v loňském roce 
pro všechny společné 10,- Kč. Koupání na vlastní nebezpečí. 
Voda je v pořádku, sleduje ji Krajská hygienická stanice 
Libereckého kraje. Stav vody na koupalištích můžete sledovat 
sami na stránkách: http://www.khslbc.cz/. 

V areálu je možné využít hřiště na plážový volejbal. Restaurace 
u koupaliště je otevřená podle počasí denně od 15,00 do 22,00 
hod. Na terase je možnost grilování.

Poděkování
Děkuji touto cestou za gratulaci k mému životnímu jubileu, 
kterou jsem obdržela od našeho pana starosty.

Bekrová

Poděkování
Rádi bychom touto cestou poděkovali p. Plívovi za propůjčení 

prostor mimoňského koupaliště a fi. Dřevovýroba Selinger za 

dodání dřeva na školní akci "Vycházka rodičů a dětí".

 I.st. ZŠ Mírová 

Poděkování
V červnu letošního roku 2008 jsem se zúčastnila po dobu 9 dnů 

rekreačního zájezdu do Itálie k moři s mojí postiženou dcerou. 

Zájezd byl proveden organizací slabozrakých, vedenou paní 

Mgr. Šetkovou z Mimoně a cestovní kanceláří v České Lípě. 

Musím pochválit organizaci a přístup k zrakově postiženým 

občanům, kteří se této rekreace zúčastnili. Všichni, kteří 

doprovázeli postižené, se vzorně starali a pečovali o ně. Myslím 

si, že by si mohli někteří občané vzít příklad z těchto lidí, kteří se 

uměli bavit a pomáhat jeden druhému. Poděkování patří paní 

Haně Merkové, která je postižena slepotou a dokázala zabavit 

na zpáteční cestě do Mimoně všechny lidi okolo sebe. Dík patří 

také paní Mgr. Šetkové, která se o tuto organizaci stará. Je to 

záslužná a dobrovolná práce pro postižené lidi. Zájezd byl 

krásný, a proto se těším na další shledání.

Eva Skálová

Sportovní odpoledne v Domově 

důchodců – Mimoň
Chceme tímto poděkovat vedení domova důchodců za pozvání 

na sportovní hry 20. 6. 2008. Organizace těchto soutěží byla 

velmi pěkně připravena.

Zúčastnili se i někteří důchodci z jiných měst. Také my z 

chráněných bytů v Mimoni jsme se těchto her zúčastnili. 

Soutěžili jsme v různých disciplínách. Nálada byla celé 

odpoledne výborná, k tomu nám zahrála skupina hudebníků pod 

vedením p. Bretšnajdra k poslechu i tanci. „Sluníčko nám svítilo 

a nám se to líbilo“. Děkujeme řediteli p. Ing. Tichému a všem 

zaměstnancům domova důchodců za krásné odpoledne. Těšíme 

se na další sportovní hry. 

Dana Sadílková

Prázdninová výpůjční doba
v Městské knihovně
Platí od 30. června do 31. srpna

Oddělení pro dospělé 
PO                   13 - 18 hod.
ST    8 - 11  a  13 - 18 hod.

Oddělení pro děti a mládež 
Pouze   ÚT   9 - 11  a 12 - 17 hod.

Od 28. července do 10. srpna
je knihovna UZAVŘENA !
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Dne 20. 5. 2008 se v Mimoni na městském úřadě konalo setkání 
zástupců informačních center Českolipska.

Tato setkání pořádá sdružení Českolipsko, které má za úkol 
koordinovat cestovní ruch v turistickém regionu Českolipsko a 
jehož členem je i město Mimoň. Setkání se pořádají přibližně 
každé dva měsíce vždy v jednom členském městě a tentokrát 
volba padla na Mimoň.

Na programu bylo k projednání:

- datový sklad v souvislostech naplňování Akčního plánu 
Programu rozvoje cestovního ruchu Libereckého kraje – 
o datovém skladu informoval pan Naar ze společnosti 
Compedium s.r.o.

- marketingové aktivity roku 2008 a smlouva o spolupráci 
s Libereckým krajem a povinnosti plynoucí ze smlouvy – 
smlouva byla podrobně probrána, mimo jiného z ní vyplívá, 
že Českolipsko bude mít svého cyklopartera, který za 
spolupráce s informačními centry udělá revizi cyklostezek a 
zajistí nápravy chybějícího značení, dále pak propagace 
cestovního ruchu Libereckého kraje prostřednictvím 
tiskovin, podpora a rozvoj regionálních turistických 
programů, produktů a projektů a naplňování datového 
skladu.

- zhodnocení účasti na veletrhu v Drážďanech a zájem na 
zajištění veletrhu v roce 2009.

V sobotu dne 16. srpna 2008 se na náměstí 1. Máje v Mimoni 

budou konat oslavy  - 140. let od založení Jednotky sboru 

dobrovolných hasičů města Mimoň. Zde je předběžný úryvek 

akcí : Slavnostní zahájení bude v 09:30 hodin na náměstí 

1. Máje. V 10:00 hodin projede centrem Mimoně spanilá jízda 

hasičské techniky, poté se otevře výstava činnosti sboru v 

mitopském klubu. V 11:00 hodin proběhne předání 

vyznamenání a projevy hostů. Ve 13:00 hodin se provede 

ukázka zásahu na hořící automobil. Ve 14:00 hodin se vám 

předvede kroužek mladých hasičů z Mimoně a Horní Libchavy. 

Následuje ukázka práce psovodů. V 15:00 hodin bude místní 

sbor  zasahovat u fingované dopravní nehody. Poté jsou pro vás 

dospělé a děti připraveny různé soutěže, kde si můžete "na 

vlastní kůži" vyzkoušet práci s hydraulickým vyprošťovacým 

zařízením a dalším technickým vybavením. V 19:00 hodin bude 

na Mimoňském koupališti připravena živá hudba. Po setmění 

bude ukázka hasičské vodní fontány a závěr oslav ukončíme 

velkolepým ohňostrojem. 

Jednotka sboru dobrovolných hasičů města Mimoně vás 

srdečně zve.

Sraz informačních center v Mimoni Oslavy 140 let od založení sboru
dobrovolných hasičů v Mimoni

Finanční matematika pro každého (Radová, Jarmila): 
Vysvětlení základních pojmů, praktické příklady pro podnikání, 
spoření, úvěry, dluhopisy

Jeskyně v Afghánistánu 1979-2004: horské pevnosti mudžá-
hidů, Tálibánu, al-Káidy / (Bahmanyar, Mir)

MP3 přehrávače: stahujeme, převádíme a posloucháme hudbu  
(Lukáš, Ivan)

Historické lodě 16.-18. století: stavba a konstrukce lodí, rady 
pro modeláře (Cajthaml, Miloslav)

Patchwork: 150 předloh na dětské prošívané přikrývky (Bris-
coe, Susan)

Kam kráčíš, Česko?: rozhovor Jana Švejnara s Karlem Hvíž-
ďalou 

Dědictví ztráty (Desai, Kiran): Na indicko-nepálské hranici se 
osamělý soudce ve výslužbě ujímá dospívající vnučky

Mořská hvězda  (Rice, Luanne): Strhující příběh o lásce, vášni 
a hledání kořenů v irském hrabství

Krev květů (Amirrezvani, Anita): Historický příběh o nadané 
dívce, které vytvářela překrásné perské koberce

Prodavač humoru (Ráž, Roman): Kniha o stárnoucím intri-
kánovi, podle které byl natočen film s Juliem Satinským

Předčítač (Schlink, Bernhard): Příběh mladíka zamilovaného 
do mnohem starší ženy, o jejíž temné nacistické minulosti se 
dovídá teprve později

Nové knihy v městské knihovně

Během prázdnin budou
v knihovně nainstalovány

nové počítače z grantu
ministerstva kultury.

Vila s věcným břemenem
Sobota 27. září od 20,00 hod.
Vstupné 170 Kč. Při odběru 10 a více vstupenek
cena á 150,- Kč. Předprodej vstupenek od 1. září v městské
knihovně, pokladně DKR a infocentru.

Divadelní představení – detektivní komedie.
Účinkují: Petr Štěpánek, Ivanka Devátá, Gabriela Vránová,
Milada Bednářová, Milena Steinmasslová, Vlasta Žehrová,
Rudolf Stärz, Ivo Kubečka, Jiří Wohanka, Zdeněk Košata 
Autor: Božena Šimková, Režie: Jiří Fréhar

Kino Ralsko chystá na září: 

Indiana Jones a Království Křišťálové lebky, Sex ve městě,
František je děvkař, Letopisy Narnie: Princ Kaspian,
Wanted, Bathory, Akta X

FILMOVÉ LOUČENÍ S PRÁZDNINAMI 

HORTON
Neděle 31. srpna od 15 hodin
Vstupné 49 Kč, 94 min., DABING

Animovaný film podle knihy Dr. Seusse . Ve sloní komunitě
žije chobotnatec Horton, kašpar, hňup a šašek s dobrým
srdcem. Horton se ale od svých sousedů v něčem liší.
Zjistil totiž, že vedle slonů žije ještě jiná banda potvůrek.
Jsou ale tak strašně mrňaví, že všichni sloni kromě Hortona
netuší, že vůbec existují a Horton, který se se svými nově
objevenými sousedy spřátelil, bude muset přesvědčit ostatní
slony o tom, že je nutné našlapovat velice opatrně.
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Nad arménským medokem a čečenskými manty se ve Stráži pod 
Ralskem sešli uprchlíci z Pobytového a integračního střediska 
Správy uprchlických zařízení MV ČR s populárním souborem 
Zpěvandule. Ochutnávka národních jídel ale nebyla hlavním 
bodem programu – tím bylo vzájemné setkání motivované 
nedávným svátkem matek. 

Spojení Zpěvandulí a uprchlíků bylo jen zdánlivě nesourodé – 
společným bodem obou je totiž jeden ze dvou mužských členů 
Zpěvandulí, který ve strážském středisku žije a studuje 
v sousední Mimoni. Je to talentovaný mladý muž, který se 
připravuje na vysokoškolské studium a donedávna působil 
v hudební skupině uprchlíků. Po jejím rozpadu se přidal ke 
Zpěvandulím a byl jejím prvním mužským členem. 

Zpěvandule zaujaly svým temperamentním repertoárem, děti 
uprchlíků zase bodovaly rejem čarodějnic – ostatně tanečním 
číslem s názvem Strašidelný hrad nedávno excelovaly i na 
přehlídce mateřských škol v Nymburce. Kostýmy i kulisy si 
vytvořily děti samy, s rejem samotným těm nejmladším 
čarodějnicím musely trochu pomoci vychovatelky ze střediska. 

Na podvečerní vystoupení ve Stráži pozvalo zdejší uprchlické 
zařízení také obyvatele města. Ostatně takových akcí pro 
veřejnost nabízí víc – obvykle na nich uprchlíci prezentují své 
dovednosti, nabízejí společná účast na divadelních i jiných 
představeních či příležitost odreagovat se ve výtvarné dílně při 
experimentování s nejrůznějšími výtvarnými technikami. 

Protože klienti střediska nemají jiné příležitosti, kdy mohou 
ukázat, co umějí, uvítali bychom například možnost 
spolupracovat při nejrůznějších kulturních akcích ve Stráži či v 
okolí. Ochutnávky orientálních specialit, které připravují naši 
klienti, jsou všeobecně známé, proto měníme repertoár a při-
pravujeme například minikurzy břišních tanců či odpoledne 
ručních prací.  

V Pobytovém a integračním středisku Správy uprchlických 
zařízení MV ČR žije v současné době 55 žadatelů o azyl a 46 
osob s azylem již uděleným, převážně rodin s dětmi. Největší 
část z nich pochází z rusky mluvících zemí, ale také z Iráku, Srí 
Lanky, Angoly, Turecka či Mongolska. 

Romana Žatecká

Dne 17.4.2008 se v sále ZUŠ V. Snítila v Mimoni odehrál již 
9. ročník Rodinného muzicírování. Atmosféra zde byla úžasná, 
uvolněná, přímo pohádková. Všechny hosty přivítaly, doslova 
na palubě ,,pohádkového“ letadla, dvě krásné letušky a zaved-
ly nás do světa pohádek, který se odehrál formou písniček 
a melodií.

Celým programem provázela hlavní organizátorka ,,čarodějka“ 
Regina Krchňáková. Všichni účastníci byli skvělí, vystupovali s 
nadšením, bez jakékoliv nervozity a trémy, a pokud jí někdo 
měl, nebylo to vůbec znát. Některá čísla dokonce přiměla 
všechny diváky ke zpěvu, a nebýt toho, že je místní sál tak 
maličký, určitě by se zde i tančilo.

Přála bych všem lidem, aby měli tuto možnost strávit jedno 
pěkné odpoledne v tak báječné společnosti samých skvělých 
muzikantů a zažít neobyčejný kulturní zážitek.

Je moc dobře, že se mezi námi najdou tací lidé, kteří mají radost 
z hudby a dokážou ji šířit dál takovouto zábavnou formou. 
Už teď se těšíme na další ročník Rodinného muzicírování.

    Moc všem děkuji.Účinkující Eva Astalošová s rodinou

Uprchlíci a Zpěvandule
měřili síly

Letos jsme opět namáhali svá umělecká těla a dne 14. 6. 2008 
jsme se odvážili ve velkém teplu vyšplhat na hrad, abychom si 
zde vyslechli vlídné tóny hudebních nástrojů. Na vrcholu se nás 
sešlo okolo čtyřiceti. Výstupu a koncertu se účastnili žáci 
a učitelé ze ZUŠ v Mimoni, žáci z naší pobočky ve Stráži pod 
Ralskem, mnozí rodiče a dokonce i psí kamarádi. 

Na 2. koncertu na hradě Ralsko zazněly tóny saxofonů, kytary, 
fléten a akordeonu. Příjemnou náladu pak doplnil zpěv 
známých písniček a příjemné letní počasí. Věříme, že příští rok 
se nás sejde nahoře více.

Zdravému tělu i duchu zdar.

 Petr Slavík,  řed. ZUŠ V. Snítila v Mimoni

2. koncert na Ralsku

Rodinné muzicírování

Každý, kdo prochází středem města, nemůže přehlédnout 
budovu naší školy, ani okna třídy výtvarného oboru, ve kterých 
jsou vystaveny práce žáků. Výtvarný obor má v ZUŠ V. Snítila 
dlouholetou tradici a na výtvarné školy od nás odešla více než 
desítka žáků. Letos je to Bára Jarošová, která bude ve 
výtvarničení pokračovat na Střední grafické škole v Liberci.

Tvořit k nám chodí děti od předškolního věku až po střední 
školu a máme otevřenou i třídu pro dospělé. V novém školním 
roce budeme otevírat další třídu pro děti, které chodí na 
1. stupeň základní školy. Výuka je určena všem, kteří rádi tvoří. 
U dětí se rozvíjí kreativita, zručnost a fantazijní myšlení, 
zároveň jsou děti zaměstnány vytvářením zajímavých obrázků 
nebo předmětů. Mohou si vyzkoušet techniky, na které v běžné 
výuce není dost času nebo vybavení. Pracujeme s různým 
materiálem a jezdíme na výlety do galerií, muzeí, na výstavy a 
další zajímavá místa.

Zápis do školy bude probíhat od začátku září.

Š. Krousová

Výtvarný obor ZUŠ
před začátkem školního roku
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Naše ZUŠ se účastní během roku celé řady hudebních festivalů. 
Budyňský krokodýl však byl v mnohém výjimečný. Jednak se 
nám dostalo pozvání přímo od starosty města Budyně nad Ohří a 
zároveň hlavního organizátora, který se doslechl v muzikants-
kých kruzích, že v Mimoni jsou soubory, které by stálo za to 
pozvat, což nás potěšilo.

Dále pak prostředí hradu, ve kterém se festival konal, mělo 
úžasnou akustiku a na muzikanty tu dýchla historie. Organizace 
byla perfektní a na profesionální úrovni.

Mimoňskou ZUŠ reprezentovala Komorní skupinka a Zpě-
vandule. Užili jsme si tu skvělé muziky, ale také spoustu 
legrace, protože právě takové festivaly přinášejí mnoho 
společných zážitků, které z muzikantů vytvoří dobrou partu. 
No, a protože se nám dostalo pozvání i na příští ročník 
Budyňského krokodýla, máme před sebou docela pěknou 
motivaci k další muzikantské práci.

-REG-

Houskus musicus cameralis aneb Komorní Houska přilákal 
5. června na 250 muzikantů z celé České republiky. Soubory 
instrumentální a pěvecké rozezněly hrad Housku muzikou 
všech žánrů i slohových období. Tento festival komorní hudby 
uspořádala ZUŠ V. Snítila a hrad Houska pro záštitou města 
Mimoně a letos se festival konal již počtvrté. Přehlídku zahájil 
starosta města pan František Kaiser společně s panem 
kastelánem Ing. Miroslavem Konopáskem. Jejich přání, aby se 
tu hudebníkům dobře hrálo se vyplnilo beze zbytku. Děti i jejich 
umělečtí vedoucí a sbormistři byli nadšeni prostředím, skvělou 
akustikou a také společným vystoupením v závěru festivalu, 
kdy si na ochozech hradu zahrály flétnové soubory 4 intrády 
p. Vlasty Bachtíkové a dvě renesanční skladby přídavkem.

Hudební skladatelka paní V. Bachtíková věnovala tyto intrády 
přímo našemu festivalu a byly mu zkomponovány na míru, 
v duchu staré doby.

A tak zážitků, které si domů hudebníci odnášeli, byla celá řada. 
Navázala se tu nová muzikantská přátelství, ta stará se upevnila 
a my jsme rádi, že se soubory na Housku opakovaně vrací.

Naše poděkování patří sponzorům – Instalcentrum Zákupy, 
Auto díly Bursa, Květince Férie a zejména pak městu Mimo-
ni, které naší přehlídku podpořilo.

Dále děkuji organizačnímu týmu, lidem, kteří jsou v pravém 
slova smyslu „přátelé školy“ a kterým je jedinou odměnou za 
pomoc dobrý pocit, že se něco krásného a dobrého podařilo.

-REG-

Budyňský krokodýl Houskus musicus cameralis

Asi každý z nás má svého nejlepšího kamaráda. My Zpěvandule 
jsme se přesvědčily o tom, že i pěvecký sbor ho může mít. 
A jsme rádi tomu, že je to pro nás právě Canzonetta – pěvecký 
sbor z Osečné. 

Několikrát do roka se scházíme ke společnému zpívání na 
různých koncertech a festivalech a vždycky je to pro nás zážitek 
muzikantský, ale hlavně je to setkání naplněné pohodou, dobrou 
náladou a čistotou srdce. Říká se tomu naladění se na jednu 
strunu. A v tomto případě to funguje na sto procent.

A tak se radujeme z každého setkání a to svatovítské mělo přímo 
mystickou atmosféru. Zpívali jsme totiž uprostřed lesa, na 
návrší U tří svatých a kolem byla tma. Jen měsíc svítil a taky pár 
hvězd. A přišli jenom lidičky, kteří opravdu přijít chtěli a my 
zpěváci si užívali toho kouzelného okamžiku, kdy zpíváme 
přírodě a dobrým lidem. Byla to vzácná chvíle, prožitek, který 
se dotkl našeho srdce a uvízl v něm. A já za to moc děkuji.

 -REG-

Svatovítské nokturno

Zastupitelstvo města na svém 1. zasedání dne 17.1.2008 
vyhlásilo „Snížení penále neplatičům nájemného v bytech“. 
Město prominulo každému dlužníkovi 50 % penále z dlužného 
nájemného za podmínky, že dluh uhradil do 31.5.2008 Bylo 
kontaktováno 79 dlužníků, kteří měli vyšší dluh než 8.000,- Kč. 
Z tohoto počtu uhradilo dluh pouze 19 dlužníků. Celkem bylo 
vybráno 507.664,- Kč.

U 43 dlužníků je nařízena exekuce, 11 dlužníků má uznávací 
prohlášení na dluh a tento dluh splácí, 6 dlužníků má výpověď z 
nájmu bytu.   

OSM – bytové oddělení

Jak dopadly penálové prázdniny
v bytech Města Mimoně?
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Nad arménským medokem a čečenskými manty se ve Stráži pod 
Ralskem sešli uprchlíci z Pobytového a integračního střediska 
Správy uprchlických zařízení MV ČR s populárním souborem 
Zpěvandule. Ochutnávka národních jídel ale nebyla hlavním 
bodem programu – tím bylo vzájemné setkání motivované 
nedávným svátkem matek. 

Spojení Zpěvandulí a uprchlíků bylo jen zdánlivě nesourodé – 
společným bodem obou je totiž jeden ze dvou mužských členů 
Zpěvandulí, který ve strážském středisku žije a studuje 
v sousední Mimoni. Je to talentovaný mladý muž, který se 
připravuje na vysokoškolské studium a donedávna působil 
v hudební skupině uprchlíků. Po jejím rozpadu se přidal ke 
Zpěvandulím a byl jejím prvním mužským členem. 

Zpěvandule zaujaly svým temperamentním repertoárem, děti 
uprchlíků zase bodovaly rejem čarodějnic – ostatně tanečním 
číslem s názvem Strašidelný hrad nedávno excelovaly i na 
přehlídce mateřských škol v Nymburce. Kostýmy i kulisy si 
vytvořily děti samy, s rejem samotným těm nejmladším 
čarodějnicím musely trochu pomoci vychovatelky ze střediska. 

Na podvečerní vystoupení ve Stráži pozvalo zdejší uprchlické 
zařízení také obyvatele města. Ostatně takových akcí pro 
veřejnost nabízí víc – obvykle na nich uprchlíci prezentují své 
dovednosti, nabízejí společná účast na divadelních i jiných 
představeních či příležitost odreagovat se ve výtvarné dílně při 
experimentování s nejrůznějšími výtvarnými technikami. 

Protože klienti střediska nemají jiné příležitosti, kdy mohou 
ukázat, co umějí, uvítali bychom například možnost 
spolupracovat při nejrůznějších kulturních akcích ve Stráži či v 
okolí. Ochutnávky orientálních specialit, které připravují naši 
klienti, jsou všeobecně známé, proto měníme repertoár a při-
pravujeme například minikurzy břišních tanců či odpoledne 
ručních prací.  

V Pobytovém a integračním středisku Správy uprchlických 
zařízení MV ČR žije v současné době 55 žadatelů o azyl a 46 
osob s azylem již uděleným, převážně rodin s dětmi. Největší 
část z nich pochází z rusky mluvících zemí, ale také z Iráku, Srí 
Lanky, Angoly, Turecka či Mongolska. 

Romana Žatecká

Dne 17.4.2008 se v sále ZUŠ V. Snítila v Mimoni odehrál již 
9. ročník Rodinného muzicírování. Atmosféra zde byla úžasná, 
uvolněná, přímo pohádková. Všechny hosty přivítaly, doslova 
na palubě ,,pohádkového“ letadla, dvě krásné letušky a zaved-
ly nás do světa pohádek, který se odehrál formou písniček 
a melodií.

Celým programem provázela hlavní organizátorka ,,čarodějka“ 
Regina Krchňáková. Všichni účastníci byli skvělí, vystupovali s 
nadšením, bez jakékoliv nervozity a trémy, a pokud jí někdo 
měl, nebylo to vůbec znát. Některá čísla dokonce přiměla 
všechny diváky ke zpěvu, a nebýt toho, že je místní sál tak 
maličký, určitě by se zde i tančilo.

Přála bych všem lidem, aby měli tuto možnost strávit jedno 
pěkné odpoledne v tak báječné společnosti samých skvělých 
muzikantů a zažít neobyčejný kulturní zážitek.

Je moc dobře, že se mezi námi najdou tací lidé, kteří mají radost 
z hudby a dokážou ji šířit dál takovouto zábavnou formou. 
Už teď se těšíme na další ročník Rodinného muzicírování.

    Moc všem děkuji.Účinkující Eva Astalošová s rodinou

Uprchlíci a Zpěvandule
měřili síly

Letos jsme opět namáhali svá umělecká těla a dne 14. 6. 2008 
jsme se odvážili ve velkém teplu vyšplhat na hrad, abychom si 
zde vyslechli vlídné tóny hudebních nástrojů. Na vrcholu se nás 
sešlo okolo čtyřiceti. Výstupu a koncertu se účastnili žáci 
a učitelé ze ZUŠ v Mimoni, žáci z naší pobočky ve Stráži pod 
Ralskem, mnozí rodiče a dokonce i psí kamarádi. 

Na 2. koncertu na hradě Ralsko zazněly tóny saxofonů, kytary, 
fléten a akordeonu. Příjemnou náladu pak doplnil zpěv 
známých písniček a příjemné letní počasí. Věříme, že příští rok 
se nás sejde nahoře více.

Zdravému tělu i duchu zdar.

 Petr Slavík,  řed. ZUŠ V. Snítila v Mimoni

2. koncert na Ralsku

Rodinné muzicírování

Každý, kdo prochází středem města, nemůže přehlédnout 
budovu naší školy, ani okna třídy výtvarného oboru, ve kterých 
jsou vystaveny práce žáků. Výtvarný obor má v ZUŠ V. Snítila 
dlouholetou tradici a na výtvarné školy od nás odešla více než 
desítka žáků. Letos je to Bára Jarošová, která bude ve 
výtvarničení pokračovat na Střední grafické škole v Liberci.

Tvořit k nám chodí děti od předškolního věku až po střední 
školu a máme otevřenou i třídu pro dospělé. V novém školním 
roce budeme otevírat další třídu pro děti, které chodí na 
1. stupeň základní školy. Výuka je určena všem, kteří rádi tvoří. 
U dětí se rozvíjí kreativita, zručnost a fantazijní myšlení, 
zároveň jsou děti zaměstnány vytvářením zajímavých obrázků 
nebo předmětů. Mohou si vyzkoušet techniky, na které v běžné 
výuce není dost času nebo vybavení. Pracujeme s různým 
materiálem a jezdíme na výlety do galerií, muzeí, na výstavy a 
další zajímavá místa.

Zápis do školy bude probíhat od začátku září.

Š. Krousová

Výtvarný obor ZUŠ
před začátkem školního roku
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Naše ZUŠ se účastní během roku celé řady hudebních festivalů. 
Budyňský krokodýl však byl v mnohém výjimečný. Jednak se 
nám dostalo pozvání přímo od starosty města Budyně nad Ohří a 
zároveň hlavního organizátora, který se doslechl v muzikants-
kých kruzích, že v Mimoni jsou soubory, které by stálo za to 
pozvat, což nás potěšilo.

Dále pak prostředí hradu, ve kterém se festival konal, mělo 
úžasnou akustiku a na muzikanty tu dýchla historie. Organizace 
byla perfektní a na profesionální úrovni.

Mimoňskou ZUŠ reprezentovala Komorní skupinka a Zpě-
vandule. Užili jsme si tu skvělé muziky, ale také spoustu 
legrace, protože právě takové festivaly přinášejí mnoho 
společných zážitků, které z muzikantů vytvoří dobrou partu. 
No, a protože se nám dostalo pozvání i na příští ročník 
Budyňského krokodýla, máme před sebou docela pěknou 
motivaci k další muzikantské práci.

-REG-

Houskus musicus cameralis aneb Komorní Houska přilákal 
5. června na 250 muzikantů z celé České republiky. Soubory 
instrumentální a pěvecké rozezněly hrad Housku muzikou 
všech žánrů i slohových období. Tento festival komorní hudby 
uspořádala ZUŠ V. Snítila a hrad Houska pro záštitou města 
Mimoně a letos se festival konal již počtvrté. Přehlídku zahájil 
starosta města pan František Kaiser společně s panem 
kastelánem Ing. Miroslavem Konopáskem. Jejich přání, aby se 
tu hudebníkům dobře hrálo se vyplnilo beze zbytku. Děti i jejich 
umělečtí vedoucí a sbormistři byli nadšeni prostředím, skvělou 
akustikou a také společným vystoupením v závěru festivalu, 
kdy si na ochozech hradu zahrály flétnové soubory 4 intrády 
p. Vlasty Bachtíkové a dvě renesanční skladby přídavkem.

Hudební skladatelka paní V. Bachtíková věnovala tyto intrády 
přímo našemu festivalu a byly mu zkomponovány na míru, 
v duchu staré doby.

A tak zážitků, které si domů hudebníci odnášeli, byla celá řada. 
Navázala se tu nová muzikantská přátelství, ta stará se upevnila 
a my jsme rádi, že se soubory na Housku opakovaně vrací.

Naše poděkování patří sponzorům – Instalcentrum Zákupy, 
Auto díly Bursa, Květince Férie a zejména pak městu Mimo-
ni, které naší přehlídku podpořilo.

Dále děkuji organizačnímu týmu, lidem, kteří jsou v pravém 
slova smyslu „přátelé školy“ a kterým je jedinou odměnou za 
pomoc dobrý pocit, že se něco krásného a dobrého podařilo.

-REG-

Budyňský krokodýl Houskus musicus cameralis

Asi každý z nás má svého nejlepšího kamaráda. My Zpěvandule 
jsme se přesvědčily o tom, že i pěvecký sbor ho může mít. 
A jsme rádi tomu, že je to pro nás právě Canzonetta – pěvecký 
sbor z Osečné. 

Několikrát do roka se scházíme ke společnému zpívání na 
různých koncertech a festivalech a vždycky je to pro nás zážitek 
muzikantský, ale hlavně je to setkání naplněné pohodou, dobrou 
náladou a čistotou srdce. Říká se tomu naladění se na jednu 
strunu. A v tomto případě to funguje na sto procent.

A tak se radujeme z každého setkání a to svatovítské mělo přímo 
mystickou atmosféru. Zpívali jsme totiž uprostřed lesa, na 
návrší U tří svatých a kolem byla tma. Jen měsíc svítil a taky pár 
hvězd. A přišli jenom lidičky, kteří opravdu přijít chtěli a my 
zpěváci si užívali toho kouzelného okamžiku, kdy zpíváme 
přírodě a dobrým lidem. Byla to vzácná chvíle, prožitek, který 
se dotkl našeho srdce a uvízl v něm. A já za to moc děkuji.

 -REG-

Svatovítské nokturno

Zastupitelstvo města na svém 1. zasedání dne 17.1.2008 
vyhlásilo „Snížení penále neplatičům nájemného v bytech“. 
Město prominulo každému dlužníkovi 50 % penále z dlužného 
nájemného za podmínky, že dluh uhradil do 31.5.2008 Bylo 
kontaktováno 79 dlužníků, kteří měli vyšší dluh než 8.000,- Kč. 
Z tohoto počtu uhradilo dluh pouze 19 dlužníků. Celkem bylo 
vybráno 507.664,- Kč.

U 43 dlužníků je nařízena exekuce, 11 dlužníků má uznávací 
prohlášení na dluh a tento dluh splácí, 6 dlužníků má výpověď z 
nájmu bytu.   

OSM – bytové oddělení

Jak dopadly penálové prázdniny
v bytech Města Mimoně?
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Volné prostranství před současným kulturním domem nese 
název Náměstí Československé lidové armády (ČSLA). V jeho 
prostoru stojí sousoší, kde na podstavci ve tvaru hranolu je 
socha vojáka ČSLA. Po jeho stranách jsou sochy muže a ženy, 
symbolizující propojení armády a lidu. Na přední stěně 
pomníku je nápis PRAVDA JE V NÁS, ZVÍTĚZÍME.

Toto umělecké dílo zde bylo umístěno po druhé světové válce a 
jeho autorem je Armádní výtvarné studio. V současné době je 
také určitou vzpomínkou na působení pozemních a leteckých 
útvarů Československé lidové armády v Mimoni a v jejím 
bezprostředním okolí v létech 1947 – 1968.

Uvedené sousoší je ale stavebně značně poškozeno. Zejména 
podstavec, který nese vlastní sochy, má trhliny a vrchní jeho 
vrstva je z části zborcena. Hrozí, že v nejbližších létech by mohlo 
dojít k spadnutí soch vlivem snížené pevnosti podstavce. Vlastní 
sochy zatím nenesou zjevné stopy poškození, ale vyžadují 
odborné očištění. Rovněž nápis na přední části je poškozen. 

Pro město Mimoň, které bylo řadu let spjato s naší armádou,
je nedůstojné, že tuto památku nechává dlouhodobě chátrat.

Rada klubu vojenských důchodců v Mimoni touto veřejnou 
cestou žádá starostu města, aby inicioval opatření, jehož 
výsledkem by byla kvalitní oprava této památky.

Za klub vojenských důchodců Jiří Pošepný

Zapomínáme?

V srpnu 1769 bylo během třech týdnů viděti mnoho komet.

MNV zjistil dne 1.8.1947 úpadek morálky v Mimoni. 
Zaměstnanci neplní své pracovní povinnosti a zanedbávají je. 
MNV je bude vyhosťovat z města. Zdravotní policie bude 
provádět razie děvčat a vyhosťovat je z města Mimoně.

Dne 4. srpna 1963 byla pořádána v kulturním domě „Velká 
hudební revue severočeská estráda“. Na revue vystoupili slavní 
zpěváci Waldemar Matuška, Eva Pilarová, Karel Štědrý, 
členové divadla Rokoko z Prahy, Josef Pehr (člen Národního 
divadla) se svými maňásky.

Dne 18. července 1964 bylo otevřeno v Mimoni letní kino za 
velké účasti místního obyvatelstva. 

Dne 22. srpna 1968 se konalo v zasedací síni Měst. NV 
mimořádné plenární zasedání, které se zabývalo otázkou 
překotných nákupů některých druhů potravin v důsledku 
příchodu vojsk Varšavské smlouvy do Mimoně. Usneseno bylo 
působit na obyvatelstvo, aby nepodléhalo panikám. 

Přečetli jsme si v kronice

Fotohádanka
Poznáte, která ulice byla takto zatopena při povodni 30.7.1897?

Baarova

Cechy tvořily od středověku ve městě pevná společenství 
řemeslníků jednoho nebo příbuzných oborů, chránících své 
podnikatelské zájmy před lidmi z venkova a jiných měst a také 
před těmi, kteří měli nedostatečnou kvalifikaci (tzv. fušeři).  
Sloužily současně k udržení úrovně a objemu produkce i mezi 
jednotlivými řemeslníky navzájem, aby zabránily konkurenci a 
daly možnost vymezenému počtu mistrů a jejich tovaryšů s učni 
řádně se uživit. 

Bezpečné zprávy o mimoňských ceších nesahají až do 
středověkého městečka, protože příliš mnoho historických 
dokladů zhatily války a nakonec strávil i požár v roce 1806. 
Uchovalo se několik tradičních předmětů jako symboly jejich 
privilegovaného postavení. Pro zachování historických listin se 
statuty a na ukládání hotových prostředků sloužily cechovní 
truhly,  někdy velmi zdobené a často důkladně zabezpečené. Ke 
slavnostním chvílím sloužily různé cechovní nádoby, zvláště 
cínové poháry se soupisem mistrů. Vrcholem důstojnosti  
jednotlivých cechů byly církevní korouhve.

Tyto zástavy nechávaly zhotovovat z nejlepších látek a ucho-
vávaly je v kostele. Každý cech se účastnil slavných průvodů. 
V Mimoni byly především dvě velmi důstojné příležitosti: 
svátek Božího Těla a slavnost Vzkříšení, večer na Bílou sobotu. 
Během těchto chvil kráčeli městem pod korouhvemi příslušníci 
jednotlivých řemesel.

Několik mimoňských cechovních korouhví se dochovalo až do 
dnešní doby a nalézají se ve sbírkách Vlastivědného muzea a 
galerie v České Lípě. Každý prapor byl na jedné straně zdoben 
obrazem patronů kostela, kteří byli rovněž ochránci města. Na 
mimoňských praporech to jsou sv. Petr a Pavel. Na protější 
straně jsou vyobrazeni patroni jednotlivých řemesel a také 
zpravidla znak určitého řemesla. Vyrobeny jsou nejčastěji z 
damašku v různém barevném provedení. Obrazy byly 
malovány na plátno a přišívány na plochu korouhve.

Zachovala se  korouhev cechu krejčích. Nejstarší zprávy o něm 
se datují k roku 1645, ale patrně vznikl dříve.  Jejich korouhev 
vznikla patrně ve dvacátých letech 19. století a vedle patronů 
města zobrazuje sv. Fridolína. Autorem obou obrazů byl malíř 
Josef Schmidt. Druhá zachovaná korouhev, o níž se zmiňujeme, 
náležela cechu tkalců. První dochovaná zmínka o něm je z roku 
1689. O používání korouhve byly učiněny jmenovité zmínky v 
cechovních záznamech, přičemž první je z roku 1823, kdy byla 
nesena v průvodu na Boží Tělo. V této době mohla být úplně 
nová. Vedle patronů města je na ní znázorněn patron cechu  sv. 
Sever. Také tato vyobrazení jsou dílem Josefa Schmidta.

Malíř Josef Schmidt se narodil někdy v devadesátých letech 
18. století. Studoval na pražské malířské akademii, kde roku 
1815 obdržel školní cenu s prémií. Prý byl žákem malíře Josefa 
Berglera. Schmidt byl typickým představitelem historické 
malby a ve své rodné Mimoni vytvořil řadu děl. Do zdejšího 
kostela namaloval díla, která nahradila zničené umělecké 
poklady při strašném požáru v roce 1806. Největší slávy se 
dočkal jako autor výmalby klášterního kostela řádu cisterciaček 
v Marientalu v Lužici. Zachovaly se dodnes a stále se jim 
obdivují tisíce návštěvníků tohoto poutního místa. Josef 
Schmidt zemřel  27.12.1850 na zámku Malá Skála. 

Ladislav Smejkal,  muzeum Česká Lípa

Cechovní korouhve
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- Dne 18.05.2008 v 10:03 hodin, byl pomocí sirény vyhlášen 
poplach. Po telefonické domluvě s OPIS HZS Česká Lípa, 
nám byla nahlášena vážná dopravní nehoda dvou osobních 
vozidel se zraněním, na silniční komunikaci mezi Mimoní a 
obcí Noviny pod Ralskem. Po příjezdu na místo události byla 
průzkumem zjištěna dvě havarovaná vozidla Citroën Saxo a 
Alfa Romeo 2000 a zranění čtyř osob, z toho dvě osoby 
utrpěly velmi těžké zranění. U jedné osoby bylo nutné 
vyproštění z vozu hydraulickým vyprošťovacím zařízením. 
Posádky vozidel byly předány do péče záchranářům RZS 
Česká Lípa, Jablonné v Podještědí, U této dopravní nehody s 
námi spolupracovaly složky integrovaného záchranného 
systému - HZS Jablonné v Podještědí, HZS Česká Lípa, státní 
policie a dopravní policie Česká Lípa. Po odtažení obou 
vozidel se jednotka vrátila zpět na základnu. 

- V pátek 23.05.2008 ve 20:41 hodin nám byla na stanici 
městskou policií z Mimoně nahlášena událost v Mírové ulici 
v Mimoni.  Jednalo se o vyteklý motorový olej z osobního 
automobilu Daewoo Nexia. Na místo zásahu vyjela jednotka 
s CAS 24 / Škoda 706 RTHP v počtu 1+2. Už při příjezdu byla 
vidět olejová skvrna cca 20 metrů dlouhá, na silniční 
komunikaci. Byl proveden zásyp sorbentem Vapex a jeho 
následné vyčištění z komunikace. Tuto nepříjemnost zavinila 
technická závada na olejovém filtru vozidla.

- Ve čtvrtek 29.05.2008 v 05:36 hodin byla jednotka z Mimoně 
požádána o technickou pomoc Rychlé zdravotnické službě z 
České Lípy. Jednotka vyjela s CAS 24/Š 706 RTHP v počtu 
1+3. Po deseti minutách se vrátila zpět na základnu.

- V sobotu 31.05.2008 ve 04:29 hodin byl v Mimoni vyhlášen 
poplach. Po domluvě s OPIS HZS Česká Lípa jsme byli 
vysláni k vážné dopravní nehodě, při které došlo ke střetu 
osobního automobilu a  koně. Jednotka vyjela s CAS 24/Š 
706 RTHP v počtu 1+3. Po příjezdu na místo události zde již 
zasahovala hlídka městská policie z Mimoně a RZS z 
Jablonného v Podještědí. Následně se na místo zásahu 
dostavila jednotka HZS Jablonné v Podještědí, se kterou byl 
proveden průzkum a odpojení akumulátoru vozidla. Posádka 
vozu byla předána do péče zdravotníkům RZS Česká Lípa. 
Poté jednotka z Mimoně čekala na odtahovou službu, která 
vozidlo odstranila.

- Dne 03.06.2008 v 08:12 hodin nám na stanici  zavolala 
Městská policie Mimoň, že v ulici Mírová č.p. 114 je 
zatopený sklep. Po příjezdu a následném průzkumu jsme 
nasadili plovoucí čerpadlo Niagara s hadicí “C“ a vodu 
odčerpali do městské kanalizace. Jednalo se  o sklepní 
prostory o rozměrech cca 3x3m a vodní hladina dosahovala 
do výše cca 50 cm.

- V úterý 03.06.2008 jsme vyjeli ještě jednou. Kolem jedenácté 
hodiny dopoledne se nad Mimoní rozezněly sirény. Operační 
důstojník HZS Česká Lípa nám sdělil požár lesa na Skelné 
Huti za Ploužnicí. Jednotka vyjela s CAS 32 / Tatra 148 v 
počtu 1+3. Na místě události jsme rozvinuli jeden proud "C" 
a provedli hasební zásah, který trval jednu hodinu. Pomoct 
nám přijela jednotka HZS Jablonné v Podještědí a hlídka 
Policie ČR Mimoň.  Po závěrečném průzkumu se jednotka 
vrátila na základnu.

-  04.06.2008 v 11:34 hodin byl vyhlášen poplach. Po domluvě 
s OPIS HZS z České Lípy jsme byli vysláni k dopravní 
nehodě mezi Mimoní a Novinami pod Ralskem. Jednotka 

vyjela s CAS 24 / Š 706 RTHP v počtu 1+2.  Při  příjezdu  k 
místu události, zde  zasahovala jednotka z HZS Jablonné v 
Podještědí a RZS z Jablonného v Podještědí a České Lípy. 
Osoby z havarovaného  automobilu jsme předali do péče 
zdravotníkům. Jednalo se o terenní automobil zn. KIA 
Sorento. Dopravu řídila Policie ČR ze Stráže pod Ralskem. 
Po odjezdu sanitních vozů, se jednotka z Mimoně vrátila na 
základnu. 

- V pátek 06.06.2008 ve 23:47 hodin, byl pomocí sirén 
vyhlášen požární poplach. Po ověření zprávy od operačního 
důstojníka, vyjela jednotka s CAS 24/Š 706 RTHP v počtu 
1+5 a s CAS 32/Tatra 148 v počtu 1+3 na ohlášený požár 
dodávky v Brništi. Při příjezdu na místo události zde 
zasahovali kolegové z HZS Jablonné v Podještědí a SDH 
Brniště. Naše jednotka prostřídala zasahující hasiče a byla 
určena jako záloha na místě události. Po likvidaci požáru 
jsme se vrátili zpět na základnu.

- Dne 18.06.2008 kolem 18:15 hodin se nad Mimoní opět 
rozezněly sirény. Operačním důstojníkem HZS v České Lípě 
nám byla sdělena informace o požáru bytu ve druhém patře 
panelového domu ve Stráži pod Ralskem. Jednotka vyjela s 
CAS 24/Š 706 RTHP v počtu 1+7 a s CAS 32/TATRA 148 s 
posádkou 1+3. Na místě události se provedl průzkum bytu s 
jednotkami HZS Jablonné v Podještědí a SDH Stráž pod 
Ralskem. Dým v bytě nás zavedl do kuchyně, kde se na 
sporáku pálila vajíčka. Nebylo proto třeba použití hasební 
vody. Na místo se ještě dostavila jednotka SDH Brniště. Po 
předání bytu majiteli se jednotky vrátily zpět na základny.

- 20. června 2008 v 18:43 hodin nám byl pomocí sirén 
vyhlášen poplach. Po telefonické komunikaci s operačním 
důstojníkem z HZS Česká Lípa jsme byli vysláni k dopravní 
nehodě osobního automobilu Škoda Felicia s následným 
požárem, mezi obcí Hradčany a Strážovem. Jednotka vyjela s 
CAS 24/Š 706 RTHP v počtu 1+5 a s CAS 32/Tatra 148 s 
posádkou 1+3. Při příjezdu na místo události byl celý vůz v 
plamenech, proto jsme nasadili 2 proudy "C" s proudnicemi 
RamboJet s příměsí hasební látky Pyrocom. Na místo se 
dostavila jednotka z SDH Doksy a HZS Jablonné v 
Podještědí. Po dohašení a likvidaci požáru se jednotka vrátila 
zpět na základnu. 

- V neděli 22.06.2008 v 16:00 hodin byl v Mimoni vyhlášen 
požární poplach. Jednalo se o požár dodávkového 
automobilu Renault Trafic v Husové ulici v Mimoni. Na 
místo vyjela jednotka z Mimoně s CAS 24/Š 706 RTHP v 
počtu 1+9 a s CAS 32/Tatra 148 s posádkou 1+3. při příjezdu 
k místu události byl proveden průzkum, kterým byl zjištěn 
požár v motorové části. Díky včasnému zásahu majitele 
vozidla se požár nerozšířil po celém voze. Provedla se 
protipožární opatření  (odpojení akumulátoru, chlazení 
motorové části hasební vodou). Při tomto zásahu s námi 
spolupracovala Policie ČR z  Mimoně a hasiči z HZS 
Jablonné v Podještědí. Po závěrečném průzkumu se jednotka 
vrátila zpět na základnu.

- 23.06.2008 v 17:20 hodin nám byl vyhlášen další požární 
poplach. Jednotka vyjela k požáru bytu ve Stráži pod 
Ralskem s CAS 32/Tatra148 v počtu 1+2 a s CAS 24/Š 706 
RTHP v počtu 1+4. Při příjezdu na místo události zde 
zasahovala jednotka z HZS Jablonné v Podještědí a SDH 
Stráž pod Ralskem. Naše jednotka zůstala na místě zásahu 
jako záloha. Tak jako u výjezdu č. 32 i u této události hořelo 
jídlo na sporáku. Bylo provedeno opatření proti šíření požáru 
a následné odvětrání bytu. Po půl hodině se jednotka z 
Mimoně vrátila zpět na základnu.

Z činnosti mimoňských
dobrovolných hasičů
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Volné prostranství před současným kulturním domem nese 
název Náměstí Československé lidové armády (ČSLA). V jeho 
prostoru stojí sousoší, kde na podstavci ve tvaru hranolu je 
socha vojáka ČSLA. Po jeho stranách jsou sochy muže a ženy, 
symbolizující propojení armády a lidu. Na přední stěně 
pomníku je nápis PRAVDA JE V NÁS, ZVÍTĚZÍME.

Toto umělecké dílo zde bylo umístěno po druhé světové válce a 
jeho autorem je Armádní výtvarné studio. V současné době je 
také určitou vzpomínkou na působení pozemních a leteckých 
útvarů Československé lidové armády v Mimoni a v jejím 
bezprostředním okolí v létech 1947 – 1968.

Uvedené sousoší je ale stavebně značně poškozeno. Zejména 
podstavec, který nese vlastní sochy, má trhliny a vrchní jeho 
vrstva je z části zborcena. Hrozí, že v nejbližších létech by mohlo 
dojít k spadnutí soch vlivem snížené pevnosti podstavce. Vlastní 
sochy zatím nenesou zjevné stopy poškození, ale vyžadují 
odborné očištění. Rovněž nápis na přední části je poškozen. 

Pro město Mimoň, které bylo řadu let spjato s naší armádou,
je nedůstojné, že tuto památku nechává dlouhodobě chátrat.

Rada klubu vojenských důchodců v Mimoni touto veřejnou 
cestou žádá starostu města, aby inicioval opatření, jehož 
výsledkem by byla kvalitní oprava této památky.

Za klub vojenských důchodců Jiří Pošepný

Zapomínáme?

V srpnu 1769 bylo během třech týdnů viděti mnoho komet.

MNV zjistil dne 1.8.1947 úpadek morálky v Mimoni. 
Zaměstnanci neplní své pracovní povinnosti a zanedbávají je. 
MNV je bude vyhosťovat z města. Zdravotní policie bude 
provádět razie děvčat a vyhosťovat je z města Mimoně.

Dne 4. srpna 1963 byla pořádána v kulturním domě „Velká 
hudební revue severočeská estráda“. Na revue vystoupili slavní 
zpěváci Waldemar Matuška, Eva Pilarová, Karel Štědrý, 
členové divadla Rokoko z Prahy, Josef Pehr (člen Národního 
divadla) se svými maňásky.

Dne 18. července 1964 bylo otevřeno v Mimoni letní kino za 
velké účasti místního obyvatelstva. 

Dne 22. srpna 1968 se konalo v zasedací síni Měst. NV 
mimořádné plenární zasedání, které se zabývalo otázkou 
překotných nákupů některých druhů potravin v důsledku 
příchodu vojsk Varšavské smlouvy do Mimoně. Usneseno bylo 
působit na obyvatelstvo, aby nepodléhalo panikám. 

Přečetli jsme si v kronice

Fotohádanka
Poznáte, která ulice byla takto zatopena při povodni 30.7.1897?

Baarova
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řemeslníků jednoho nebo příbuzných oborů, chránících své 
podnikatelské zájmy před lidmi z venkova a jiných měst a také 
před těmi, kteří měli nedostatečnou kvalifikaci (tzv. fušeři).  
Sloužily současně k udržení úrovně a objemu produkce i mezi 
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daly možnost vymezenému počtu mistrů a jejich tovaryšů s učni 
řádně se uživit. 

Bezpečné zprávy o mimoňských ceších nesahají až do 
středověkého městečka, protože příliš mnoho historických 
dokladů zhatily války a nakonec strávil i požár v roce 1806. 
Uchovalo se několik tradičních předmětů jako symboly jejich 
privilegovaného postavení. Pro zachování historických listin se 
statuty a na ukládání hotových prostředků sloužily cechovní 
truhly,  někdy velmi zdobené a často důkladně zabezpečené. Ke 
slavnostním chvílím sloužily různé cechovní nádoby, zvláště 
cínové poháry se soupisem mistrů. Vrcholem důstojnosti  
jednotlivých cechů byly církevní korouhve.

Tyto zástavy nechávaly zhotovovat z nejlepších látek a ucho-
vávaly je v kostele. Každý cech se účastnil slavných průvodů. 
V Mimoni byly především dvě velmi důstojné příležitosti: 
svátek Božího Těla a slavnost Vzkříšení, večer na Bílou sobotu. 
Během těchto chvil kráčeli městem pod korouhvemi příslušníci 
jednotlivých řemesel.

Několik mimoňských cechovních korouhví se dochovalo až do 
dnešní doby a nalézají se ve sbírkách Vlastivědného muzea a 
galerie v České Lípě. Každý prapor byl na jedné straně zdoben 
obrazem patronů kostela, kteří byli rovněž ochránci města. Na 
mimoňských praporech to jsou sv. Petr a Pavel. Na protější 
straně jsou vyobrazeni patroni jednotlivých řemesel a také 
zpravidla znak určitého řemesla. Vyrobeny jsou nejčastěji z 
damašku v různém barevném provedení. Obrazy byly 
malovány na plátno a přišívány na plochu korouhve.

Zachovala se  korouhev cechu krejčích. Nejstarší zprávy o něm 
se datují k roku 1645, ale patrně vznikl dříve.  Jejich korouhev 
vznikla patrně ve dvacátých letech 19. století a vedle patronů 
města zobrazuje sv. Fridolína. Autorem obou obrazů byl malíř 
Josef Schmidt. Druhá zachovaná korouhev, o níž se zmiňujeme, 
náležela cechu tkalců. První dochovaná zmínka o něm je z roku 
1689. O používání korouhve byly učiněny jmenovité zmínky v 
cechovních záznamech, přičemž první je z roku 1823, kdy byla 
nesena v průvodu na Boží Tělo. V této době mohla být úplně 
nová. Vedle patronů města je na ní znázorněn patron cechu  sv. 
Sever. Také tato vyobrazení jsou dílem Josefa Schmidta.

Malíř Josef Schmidt se narodil někdy v devadesátých letech 
18. století. Studoval na pražské malířské akademii, kde roku 
1815 obdržel školní cenu s prémií. Prý byl žákem malíře Josefa 
Berglera. Schmidt byl typickým představitelem historické 
malby a ve své rodné Mimoni vytvořil řadu děl. Do zdejšího 
kostela namaloval díla, která nahradila zničené umělecké 
poklady při strašném požáru v roce 1806. Největší slávy se 
dočkal jako autor výmalby klášterního kostela řádu cisterciaček 
v Marientalu v Lužici. Zachovaly se dodnes a stále se jim 
obdivují tisíce návštěvníků tohoto poutního místa. Josef 
Schmidt zemřel  27.12.1850 na zámku Malá Skála. 
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- Dne 18.05.2008 v 10:03 hodin, byl pomocí sirény vyhlášen 
poplach. Po telefonické domluvě s OPIS HZS Česká Lípa, 
nám byla nahlášena vážná dopravní nehoda dvou osobních 
vozidel se zraněním, na silniční komunikaci mezi Mimoní a 
obcí Noviny pod Ralskem. Po příjezdu na místo události byla 
průzkumem zjištěna dvě havarovaná vozidla Citroën Saxo a 
Alfa Romeo 2000 a zranění čtyř osob, z toho dvě osoby 
utrpěly velmi těžké zranění. U jedné osoby bylo nutné 
vyproštění z vozu hydraulickým vyprošťovacím zařízením. 
Posádky vozidel byly předány do péče záchranářům RZS 
Česká Lípa, Jablonné v Podještědí, U této dopravní nehody s 
námi spolupracovaly složky integrovaného záchranného 
systému - HZS Jablonné v Podještědí, HZS Česká Lípa, státní 
policie a dopravní policie Česká Lípa. Po odtažení obou 
vozidel se jednotka vrátila zpět na základnu. 

- V pátek 23.05.2008 ve 20:41 hodin nám byla na stanici 
městskou policií z Mimoně nahlášena událost v Mírové ulici 
v Mimoni.  Jednalo se o vyteklý motorový olej z osobního 
automobilu Daewoo Nexia. Na místo zásahu vyjela jednotka 
s CAS 24 / Škoda 706 RTHP v počtu 1+2. Už při příjezdu byla 
vidět olejová skvrna cca 20 metrů dlouhá, na silniční 
komunikaci. Byl proveden zásyp sorbentem Vapex a jeho 
následné vyčištění z komunikace. Tuto nepříjemnost zavinila 
technická závada na olejovém filtru vozidla.

- Ve čtvrtek 29.05.2008 v 05:36 hodin byla jednotka z Mimoně 
požádána o technickou pomoc Rychlé zdravotnické službě z 
České Lípy. Jednotka vyjela s CAS 24/Š 706 RTHP v počtu 
1+3. Po deseti minutách se vrátila zpět na základnu.

- V sobotu 31.05.2008 ve 04:29 hodin byl v Mimoni vyhlášen 
poplach. Po domluvě s OPIS HZS Česká Lípa jsme byli 
vysláni k vážné dopravní nehodě, při které došlo ke střetu 
osobního automobilu a  koně. Jednotka vyjela s CAS 24/Š 
706 RTHP v počtu 1+3. Po příjezdu na místo události zde již 
zasahovala hlídka městská policie z Mimoně a RZS z 
Jablonného v Podještědí. Následně se na místo zásahu 
dostavila jednotka HZS Jablonné v Podještědí, se kterou byl 
proveden průzkum a odpojení akumulátoru vozidla. Posádka 
vozu byla předána do péče zdravotníkům RZS Česká Lípa. 
Poté jednotka z Mimoně čekala na odtahovou službu, která 
vozidlo odstranila.

- Dne 03.06.2008 v 08:12 hodin nám na stanici  zavolala 
Městská policie Mimoň, že v ulici Mírová č.p. 114 je 
zatopený sklep. Po příjezdu a následném průzkumu jsme 
nasadili plovoucí čerpadlo Niagara s hadicí “C“ a vodu 
odčerpali do městské kanalizace. Jednalo se  o sklepní 
prostory o rozměrech cca 3x3m a vodní hladina dosahovala 
do výše cca 50 cm.

- V úterý 03.06.2008 jsme vyjeli ještě jednou. Kolem jedenácté 
hodiny dopoledne se nad Mimoní rozezněly sirény. Operační 
důstojník HZS Česká Lípa nám sdělil požár lesa na Skelné 
Huti za Ploužnicí. Jednotka vyjela s CAS 32 / Tatra 148 v 
počtu 1+3. Na místě události jsme rozvinuli jeden proud "C" 
a provedli hasební zásah, který trval jednu hodinu. Pomoct 
nám přijela jednotka HZS Jablonné v Podještědí a hlídka 
Policie ČR Mimoň.  Po závěrečném průzkumu se jednotka 
vrátila na základnu.

-  04.06.2008 v 11:34 hodin byl vyhlášen poplach. Po domluvě 
s OPIS HZS z České Lípy jsme byli vysláni k dopravní 
nehodě mezi Mimoní a Novinami pod Ralskem. Jednotka 

vyjela s CAS 24 / Š 706 RTHP v počtu 1+2.  Při  příjezdu  k 
místu události, zde  zasahovala jednotka z HZS Jablonné v 
Podještědí a RZS z Jablonného v Podještědí a České Lípy. 
Osoby z havarovaného  automobilu jsme předali do péče 
zdravotníkům. Jednalo se o terenní automobil zn. KIA 
Sorento. Dopravu řídila Policie ČR ze Stráže pod Ralskem. 
Po odjezdu sanitních vozů, se jednotka z Mimoně vrátila na 
základnu. 

- V pátek 06.06.2008 ve 23:47 hodin, byl pomocí sirén 
vyhlášen požární poplach. Po ověření zprávy od operačního 
důstojníka, vyjela jednotka s CAS 24/Š 706 RTHP v počtu 
1+5 a s CAS 32/Tatra 148 v počtu 1+3 na ohlášený požár 
dodávky v Brništi. Při příjezdu na místo události zde 
zasahovali kolegové z HZS Jablonné v Podještědí a SDH 
Brniště. Naše jednotka prostřídala zasahující hasiče a byla 
určena jako záloha na místě události. Po likvidaci požáru 
jsme se vrátili zpět na základnu.

- Dne 18.06.2008 kolem 18:15 hodin se nad Mimoní opět 
rozezněly sirény. Operačním důstojníkem HZS v České Lípě 
nám byla sdělena informace o požáru bytu ve druhém patře 
panelového domu ve Stráži pod Ralskem. Jednotka vyjela s 
CAS 24/Š 706 RTHP v počtu 1+7 a s CAS 32/TATRA 148 s 
posádkou 1+3. Na místě události se provedl průzkum bytu s 
jednotkami HZS Jablonné v Podještědí a SDH Stráž pod 
Ralskem. Dým v bytě nás zavedl do kuchyně, kde se na 
sporáku pálila vajíčka. Nebylo proto třeba použití hasební 
vody. Na místo se ještě dostavila jednotka SDH Brniště. Po 
předání bytu majiteli se jednotky vrátily zpět na základny.

- 20. června 2008 v 18:43 hodin nám byl pomocí sirén 
vyhlášen poplach. Po telefonické komunikaci s operačním 
důstojníkem z HZS Česká Lípa jsme byli vysláni k dopravní 
nehodě osobního automobilu Škoda Felicia s následným 
požárem, mezi obcí Hradčany a Strážovem. Jednotka vyjela s 
CAS 24/Š 706 RTHP v počtu 1+5 a s CAS 32/Tatra 148 s 
posádkou 1+3. Při příjezdu na místo události byl celý vůz v 
plamenech, proto jsme nasadili 2 proudy "C" s proudnicemi 
RamboJet s příměsí hasební látky Pyrocom. Na místo se 
dostavila jednotka z SDH Doksy a HZS Jablonné v 
Podještědí. Po dohašení a likvidaci požáru se jednotka vrátila 
zpět na základnu. 

- V neděli 22.06.2008 v 16:00 hodin byl v Mimoni vyhlášen 
požární poplach. Jednalo se o požár dodávkového 
automobilu Renault Trafic v Husové ulici v Mimoni. Na 
místo vyjela jednotka z Mimoně s CAS 24/Š 706 RTHP v 
počtu 1+9 a s CAS 32/Tatra 148 s posádkou 1+3. při příjezdu 
k místu události byl proveden průzkum, kterým byl zjištěn 
požár v motorové části. Díky včasnému zásahu majitele 
vozidla se požár nerozšířil po celém voze. Provedla se 
protipožární opatření  (odpojení akumulátoru, chlazení 
motorové části hasební vodou). Při tomto zásahu s námi 
spolupracovala Policie ČR z  Mimoně a hasiči z HZS 
Jablonné v Podještědí. Po závěrečném průzkumu se jednotka 
vrátila zpět na základnu.

- 23.06.2008 v 17:20 hodin nám byl vyhlášen další požární 
poplach. Jednotka vyjela k požáru bytu ve Stráži pod 
Ralskem s CAS 32/Tatra148 v počtu 1+2 a s CAS 24/Š 706 
RTHP v počtu 1+4. Při příjezdu na místo události zde 
zasahovala jednotka z HZS Jablonné v Podještědí a SDH 
Stráž pod Ralskem. Naše jednotka zůstala na místě zásahu 
jako záloha. Tak jako u výjezdu č. 32 i u této události hořelo 
jídlo na sporáku. Bylo provedeno opatření proti šíření požáru 
a následné odvětrání bytu. Po půl hodině se jednotka z 
Mimoně vrátila zpět na základnu.

Z činnosti mimoňských
dobrovolných hasičů
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POLICIE

Vzhledem k tomu, že jsme opět získali poznatky k pohybu 
podezřelých osob v katastru města Mimoň, které se tentokrát 
vydávají za pracovníky Mimoňské komunální a.s. a snaží se 
zajistit si přístup do bytu zejména našich starších spoluobčanů, 
pod záminkou provádění odpočtů, rozhodli jsme se poskytnout 
občanům, stručný přehled základních prvků bezpečného 
chování. 

Samozřejmě, pokud se dostanete do situace, že u Vašich dveří 
zazvoní neznámá osoba a vy pojmete jakékoliv podezření, že 
údaje, které vám sděluje, nejsou pravdivé, bez rozpaků 
přivolejte policii a to zavoláním na linku 158 nebo 156 zde v 
Mimoni i na mobilní telefon MP 606 604 674. Vždy je lepší aby 
hlídka vyjela zdánlivě zbytečně, než aby došlo k vašemu 
okradené nebo napadení.

Městská policie radí

I já jako strážník pověřený některými úkoly při řízení Městské 

policie bych byl velice rád, kdyby MP mohla zajišťovat 

nepřetržité služby. Ti z Vás, kteří alespoň okrajově četli zákoník 

práce a nebo sami pracují ve směném provozu, vědí, že to v 

počtu sedmi lidí nejde zajistit. 

Za chybu považuji, že strážník  který vyřizoval vaše oznámení, 

sám nezavolal veterináře nebo Policii ČR. Na jeho omluvu 

mohu říci jen to, že byl po noční směně a další nastupoval téhož 

dne večer. Tvrzení, že tato věc nepatří do kompetence Policie 

ČR, je však mylné. Jde o náplň jejich práce na základě stejných 

principů jako u Městské policie. To, že policisté nevěděli co 

mají dělat a museli to zpětně konzultovat s městskou policií, 

nemohu ovlivnit. Dle zákona Policii ČR neřídíme ani 

neškolíme. Ale hlavní obavou policistů bylo, kdo uhradí 

náklady na ošetření zraněného psa. To je ze zákona obec. 

Hlavním důvodem, proč musel pes trpět další hodinu však 

nebyly tyto nejasnosti, ale nedostupnost veterinárního lékaře, 

který by na místo přijel. MVDr. Šeps, se kterým má pro tyto 

případy město smlouvu, byl mimo svou ordinaci a přijet 

nemohl. MVDr. Toth byl rovněž na výjezdu za svými pacienty a 

nemohl se dostavit. A tak na místo přijel MVDr. Hruška z Doks, 

kterému tímto děkuji. Čistě z lidského pohledu na věc, měl být 

nejdříve zavolán veterinární lékař a to kýmkoliv, kdo zraněného 

psa viděl. Tedy i oznamovatelkou. A teprve pak se mělo řešit, 

kdo to zaplatí. Ale samozřejmě chápu, že takto to v této 

společnosti nefunguje a nikdy fungovat nebude.

René Nesvadba

Reakce na upozornění
na nedostatky Městské policie

Dobrý den,

tímto bych ráda upozornila na nedostatky městské policie. Dne 
25.5. jsem v dopoledních hodinách našla polomrtvého psa. 
Když jsem zavolala na městskou policii, tak mi řekli,že dneska 
neslouží. Zavolala jsem tedy na státní policii a ti mě bohužel 
odkázali opět na městskou. Po těchto telefonátech jsem šla 
osobně na policii ČR, kde jsem strávila více jak půl hodiny, než 
státní policisté zjistili, co s tím mají dělat. Vůbec nikdo s tím 
nechtěl mít nic společného, kvůli tomu musel pes trpět další 
téměř hodinu, než se všechno vyřídilo a přijel veterinář. 
Policista Petr Jirava a jeho kolega byli velmi ochotni a pomohli 
mi, i když to nespadá pod jejich kompetence. Touto cestou bych 
jim ráda poděkovala. Doufám, že někdo s touto nedomyšlenou 
věcí začne něco dělat, nemůžeme nechat zbytečně trápit zvířata, 
která potřebují pomoc. 

Andrea Janečková

Došlo k nám do redakce…

Řádková inzerce
Prodej – prodám garáž pod Letnou. Cena: 80 000,- Kč.

Tel.: 731 573 419.

sobota    19.7., MUDr. Pavel Kalous
Smetanova 372, Nový Bor, tel. 487 727 912

neděle   20.7., MUDr. Jiří Kraus
Malá 1167/22, Česká Lípa, tel. 487 834 603

sobota   26.7., MUDr. Jitka Červenková
Náměstí Svobody 250, Zákupy, tel. 487 726 134

neděle   27.7., MUDr. Jitka Červenková
Náměstí Svobody 250, Zákupy, tel. 487 726 134

sobota    2.8., MUDr. Martin Bartoň
Dlouhá 99, Jablonné v Podještědí, tel. 487 762 377

neděle    3.8. , MUDr. Martin Bartoň
Dlouhá 99, Jablonné v Podještědí, tel. 487 762 377

sobota    9.8., MUDr. Milena Horáčková
Mariánská 845, Česká Lípa, tel. 487 521 662

neděle    10.8., MUDr. Miroslav Kopřiva
ul. 28. října 2707, Česká Lípa, tel. 487 520 706

sobota   16.8., MUDr. Lubor Picmaus,
ul. 28. října 2707, Česká Lípa, tel. 487 824 900

neděle   17.8., MUDr. Dita Lacinová
Purkyňova 1849, Česká Lípa, tel. 487 954 901

sobota    23.8., MUDr. Ivana Adamcová
Markvartice 98, Jablonné v Podještědí, tel. 487 762 223

neděle    24.8., MUDr. Dita Lacinová
Purkyňova 1849, Česká Lípa, tel. 487 954 901

sobota   30.8., MUDr. Pavla Antošová
Bendlova 2236, Česká Lípa, tel. 487 832 131

neděle   31.8., MUDr. Eva Pušková
Nový Svět 915, Kamenický Šenov, tel. 487 713 206

Ordinační hodiny červenec a srpen 2008
soboty, neděle, svátky od 8:00 – 12:00 hodin

Rozpis stomatologické
pohotovostní služby

na českolipském okrese
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RŮZNÉ

Výlet DDS Šlapolet na konci divadelní sezóny bývá nejen 
tradiční, ale i zaslouženou odměnou. Letos jsme nezavítali, jak 
bývalo v minulých letech zvykem, do přírody, ale 20. června 
jsme vyrazili do hlavního města Saska, Drážďan. Cesta trvala 
necelé tři hodiny a bylo krásné počasí, které nám jako vždy 
objednal pan učitel Barták.

Naším prvním cílem byl v Drážďanech Zwinger, který se skládá 
z mnoha velikých budov, které obstupují rozsáhlé nádvoří se 
čtyřmi obrovskými kašnami, z kterých tryskají gejzíry vody. 
Celý komplex naplánoval a postavil dvorní architekt Matthias 
Daniel Pöppelmann v letech 1710 až 1728. Ve výstavných 
budovách jsou umístěna různá muzea a výstavy a my jsme si 
prohlédli prostory, v nichž jsou umístěna nádherná plátna 
starých mistrů. Tak obrovské, drahé a krásné obrazy jsem ještě 
nikdy neviděla a prohlídka mě hodně inspirovala. Po tomto 
úžasném zážitku jsme se prošli po nádherně zdobených terasách 
a přesunuli se do autobusu, kde jsme se najedli a přemístili se do 
blízkého Hygienického muzea. Vybrali jsme si k prohlídce 
oddělení Člověk, tělo a zdraví, kde byla spousta zajímavých 
věcí, které nám přiblížil česky hovořící průvodce. Na vlastní oči 
jsem viděla porod, poučili jsme se o anorexii, pohlavních 
chorobách, funkci mozku, o trávení potravy, mohli jsme si na 

trenažérech vyzkoušet své smysly, např. sluch a čich. Bylo tam 
mnoho velmi zajímavých věcí, o nichž jsem vůbec nevěděla. 
Zdrželi jsme se tady asi dvě hodiny a neustále bylo na co se 
dívat, něco zkoumat, ale už nás tlačil čas. Odešli jsme unavení, 
ale v mnoha věcech poučení a měli jsme o čem přemýšlet. Cesta 
domů uběhla za stálého povídání a myslím, že bych se ráda do 
Drážďan znovu podívala, škoda, že už by to nebylo s naším 
úžasným a nenahraditelným kolektivem DDS

Klára Trunečková, členka DDS Šlapolet

Drážďany 2008

Dne 28.5.2008 se DDS Šlapolet vydal za odměnu za celoroční 
práci do Prahy na muzikál Hamlet. Po cestě se někteří na 
představení posilňovali jídlem, jiní se bavili o projíždějících 
autech. Mně se jízda autobusem zdála nekonečná, hlavně se 
nelíbila mému žaludku, zvlášť když řidič zvolil cestu přes 
Mělník plnou zatáček. Nejdelší úsek bylo snad projetí Prahou až 
k divadlu Kalich. Konečně nám pan ředitel, který nás jako 
tradičně na akcích souboru doprovází, sdělil, že jsme na místě. 
Spořádaně jsme se přesunuli k divadlu, které mne překvapilo 
svojí velikostí. Ačkoli bylo malé, působilo velmi příjemným 
dojmem. Po stěnách a ve vitrínách byly vylepené plakáty her, 
muzikálů a dokonce i filmu Kvaska, který se v tomto divadle 
natáčel. Do sálu jsme vešli kolem malého baru, který si o pauze 

všichni velmi rychle oblíbili, a zasedli na velmi exkluzivní 
místa, která nám pan Barták, jenž se nemohl ze zdravotních 
důvodů zúčastnit, zajistil. Muzikál Hamlet byl oproti původní 
verzi zmodernizován a upraven americkým režisérem pro 
newyorskou Brodway. O hudbu hry, libreto i texty se postaral 
Janek Ledecký, na jevišti účinkovali Petr Bende, Janek 
Ledecký, Dasha, Richard Tesařík, Elin Špidlová a další. Po 
skončení představení se ozývaly samé kladné ohlasy. Vraceli 
jsme se ve večerních hodinách po dálnici, což mnohým z nás 
zaručilo bezproblémovou klidnou jízdu a některým dokonce 
spánek.

Veronika Litresitsová, členka DDS Šlapolet

Zasloužený zájezd Šlapoletu

Dne 6.6.2008 navštívila ZŠ Ralsko a 9. B svého třídního učitele 

Václava Bartáka v pražské nemocnici IKEM. Výlet byl 

organizován 9. B, která se rozhodla ho navštívit poté, co se 

dozvěděla o jeho hospitalizaci. Nejdříve byl pan Barták se svým 

zraněním hospitalizován v nemocnici v České Lípě a poté byl 

následně převezen do pražské nemocnice. Návštěvy se 

zúčastnilo 16 žáků za doprovodu pana ředitele Jaroslava Jirůtky. 

Do Prahy jsme jeli minibusem, ve kterém byl zabudován DVD 

přehrávač, na kterém jsme shlédli film 50x a stále poprvé. 

Samotná návštěva probíhala na terase před nemocnicí. Počasí se 

vydařilo a my měli přístup i do zdejší kantýny, kde jsme si 

koupili nanuky. Pan Barták za námi na terasu přijel na vozíku a 

byl dobře naladěn. Předali jsme mu knížku od Šlapoletu a 

stříbrný řetízek s podkovou pro štěstí, které mu věnovala třída 

9. B. Po společném povídání a převyprávění jeho úrazu jsme se 

okolo druhé hodiny museli rozloučit, protože pana Bartáka 

čekaly jeho léky. Cesta domů proběhla v dobré náladě. Všichni 

se těšíme na návrat pana učitele.

Veronika Litresitsová, IX. B, ZŠ Pod Ralskem  

Návštěva IKEMu – Praha
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Vzhledem k tomu, že jsme opět získali poznatky k pohybu 
podezřelých osob v katastru města Mimoň, které se tentokrát 
vydávají za pracovníky Mimoňské komunální a.s. a snaží se 
zajistit si přístup do bytu zejména našich starších spoluobčanů, 
pod záminkou provádění odpočtů, rozhodli jsme se poskytnout 
občanům, stručný přehled základních prvků bezpečného 
chování. 

Samozřejmě, pokud se dostanete do situace, že u Vašich dveří 
zazvoní neznámá osoba a vy pojmete jakékoliv podezření, že 
údaje, které vám sděluje, nejsou pravdivé, bez rozpaků 
přivolejte policii a to zavoláním na linku 158 nebo 156 zde v 
Mimoni i na mobilní telefon MP 606 604 674. Vždy je lepší aby 
hlídka vyjela zdánlivě zbytečně, než aby došlo k vašemu 
okradené nebo napadení.

Městská policie radí

I já jako strážník pověřený některými úkoly při řízení Městské 

policie bych byl velice rád, kdyby MP mohla zajišťovat 

nepřetržité služby. Ti z Vás, kteří alespoň okrajově četli zákoník 

práce a nebo sami pracují ve směném provozu, vědí, že to v 

počtu sedmi lidí nejde zajistit. 

Za chybu považuji, že strážník  který vyřizoval vaše oznámení, 

sám nezavolal veterináře nebo Policii ČR. Na jeho omluvu 

mohu říci jen to, že byl po noční směně a další nastupoval téhož 

dne večer. Tvrzení, že tato věc nepatří do kompetence Policie 

ČR, je však mylné. Jde o náplň jejich práce na základě stejných 

principů jako u Městské policie. To, že policisté nevěděli co 

mají dělat a museli to zpětně konzultovat s městskou policií, 

nemohu ovlivnit. Dle zákona Policii ČR neřídíme ani 

neškolíme. Ale hlavní obavou policistů bylo, kdo uhradí 

náklady na ošetření zraněného psa. To je ze zákona obec. 

Hlavním důvodem, proč musel pes trpět další hodinu však 

nebyly tyto nejasnosti, ale nedostupnost veterinárního lékaře, 

který by na místo přijel. MVDr. Šeps, se kterým má pro tyto 

případy město smlouvu, byl mimo svou ordinaci a přijet 

nemohl. MVDr. Toth byl rovněž na výjezdu za svými pacienty a 

nemohl se dostavit. A tak na místo přijel MVDr. Hruška z Doks, 

kterému tímto děkuji. Čistě z lidského pohledu na věc, měl být 

nejdříve zavolán veterinární lékař a to kýmkoliv, kdo zraněného 

psa viděl. Tedy i oznamovatelkou. A teprve pak se mělo řešit, 

kdo to zaplatí. Ale samozřejmě chápu, že takto to v této 

společnosti nefunguje a nikdy fungovat nebude.

René Nesvadba

Reakce na upozornění
na nedostatky Městské policie

Dobrý den,

tímto bych ráda upozornila na nedostatky městské policie. Dne 
25.5. jsem v dopoledních hodinách našla polomrtvého psa. 
Když jsem zavolala na městskou policii, tak mi řekli,že dneska 
neslouží. Zavolala jsem tedy na státní policii a ti mě bohužel 
odkázali opět na městskou. Po těchto telefonátech jsem šla 
osobně na policii ČR, kde jsem strávila více jak půl hodiny, než 
státní policisté zjistili, co s tím mají dělat. Vůbec nikdo s tím 
nechtěl mít nic společného, kvůli tomu musel pes trpět další 
téměř hodinu, než se všechno vyřídilo a přijel veterinář. 
Policista Petr Jirava a jeho kolega byli velmi ochotni a pomohli 
mi, i když to nespadá pod jejich kompetence. Touto cestou bych 
jim ráda poděkovala. Doufám, že někdo s touto nedomyšlenou 
věcí začne něco dělat, nemůžeme nechat zbytečně trápit zvířata, 
která potřebují pomoc. 

Andrea Janečková

Došlo k nám do redakce…

Řádková inzerce
Prodej – prodám garáž pod Letnou. Cena: 80 000,- Kč.

Tel.: 731 573 419.

sobota    19.7., MUDr. Pavel Kalous
Smetanova 372, Nový Bor, tel. 487 727 912

neděle   20.7., MUDr. Jiří Kraus
Malá 1167/22, Česká Lípa, tel. 487 834 603

sobota   26.7., MUDr. Jitka Červenková
Náměstí Svobody 250, Zákupy, tel. 487 726 134

neděle   27.7., MUDr. Jitka Červenková
Náměstí Svobody 250, Zákupy, tel. 487 726 134

sobota    2.8., MUDr. Martin Bartoň
Dlouhá 99, Jablonné v Podještědí, tel. 487 762 377

neděle    3.8. , MUDr. Martin Bartoň
Dlouhá 99, Jablonné v Podještědí, tel. 487 762 377

sobota    9.8., MUDr. Milena Horáčková
Mariánská 845, Česká Lípa, tel. 487 521 662

neděle    10.8., MUDr. Miroslav Kopřiva
ul. 28. října 2707, Česká Lípa, tel. 487 520 706

sobota   16.8., MUDr. Lubor Picmaus,
ul. 28. října 2707, Česká Lípa, tel. 487 824 900

neděle   17.8., MUDr. Dita Lacinová
Purkyňova 1849, Česká Lípa, tel. 487 954 901

sobota    23.8., MUDr. Ivana Adamcová
Markvartice 98, Jablonné v Podještědí, tel. 487 762 223

neděle    24.8., MUDr. Dita Lacinová
Purkyňova 1849, Česká Lípa, tel. 487 954 901

sobota   30.8., MUDr. Pavla Antošová
Bendlova 2236, Česká Lípa, tel. 487 832 131

neděle   31.8., MUDr. Eva Pušková
Nový Svět 915, Kamenický Šenov, tel. 487 713 206

Ordinační hodiny červenec a srpen 2008
soboty, neděle, svátky od 8:00 – 12:00 hodin

Rozpis stomatologické
pohotovostní služby

na českolipském okrese
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RŮZNÉ

Výlet DDS Šlapolet na konci divadelní sezóny bývá nejen 
tradiční, ale i zaslouženou odměnou. Letos jsme nezavítali, jak 
bývalo v minulých letech zvykem, do přírody, ale 20. června 
jsme vyrazili do hlavního města Saska, Drážďan. Cesta trvala 
necelé tři hodiny a bylo krásné počasí, které nám jako vždy 
objednal pan učitel Barták.

Naším prvním cílem byl v Drážďanech Zwinger, který se skládá 
z mnoha velikých budov, které obstupují rozsáhlé nádvoří se 
čtyřmi obrovskými kašnami, z kterých tryskají gejzíry vody. 
Celý komplex naplánoval a postavil dvorní architekt Matthias 
Daniel Pöppelmann v letech 1710 až 1728. Ve výstavných 
budovách jsou umístěna různá muzea a výstavy a my jsme si 
prohlédli prostory, v nichž jsou umístěna nádherná plátna 
starých mistrů. Tak obrovské, drahé a krásné obrazy jsem ještě 
nikdy neviděla a prohlídka mě hodně inspirovala. Po tomto 
úžasném zážitku jsme se prošli po nádherně zdobených terasách 
a přesunuli se do autobusu, kde jsme se najedli a přemístili se do 
blízkého Hygienického muzea. Vybrali jsme si k prohlídce 
oddělení Člověk, tělo a zdraví, kde byla spousta zajímavých 
věcí, které nám přiblížil česky hovořící průvodce. Na vlastní oči 
jsem viděla porod, poučili jsme se o anorexii, pohlavních 
chorobách, funkci mozku, o trávení potravy, mohli jsme si na 

trenažérech vyzkoušet své smysly, např. sluch a čich. Bylo tam 
mnoho velmi zajímavých věcí, o nichž jsem vůbec nevěděla. 
Zdrželi jsme se tady asi dvě hodiny a neustále bylo na co se 
dívat, něco zkoumat, ale už nás tlačil čas. Odešli jsme unavení, 
ale v mnoha věcech poučení a měli jsme o čem přemýšlet. Cesta 
domů uběhla za stálého povídání a myslím, že bych se ráda do 
Drážďan znovu podívala, škoda, že už by to nebylo s naším 
úžasným a nenahraditelným kolektivem DDS

Klára Trunečková, členka DDS Šlapolet

Drážďany 2008

Dne 28.5.2008 se DDS Šlapolet vydal za odměnu za celoroční 
práci do Prahy na muzikál Hamlet. Po cestě se někteří na 
představení posilňovali jídlem, jiní se bavili o projíždějících 
autech. Mně se jízda autobusem zdála nekonečná, hlavně se 
nelíbila mému žaludku, zvlášť když řidič zvolil cestu přes 
Mělník plnou zatáček. Nejdelší úsek bylo snad projetí Prahou až 
k divadlu Kalich. Konečně nám pan ředitel, který nás jako 
tradičně na akcích souboru doprovází, sdělil, že jsme na místě. 
Spořádaně jsme se přesunuli k divadlu, které mne překvapilo 
svojí velikostí. Ačkoli bylo malé, působilo velmi příjemným 
dojmem. Po stěnách a ve vitrínách byly vylepené plakáty her, 
muzikálů a dokonce i filmu Kvaska, který se v tomto divadle 
natáčel. Do sálu jsme vešli kolem malého baru, který si o pauze 

všichni velmi rychle oblíbili, a zasedli na velmi exkluzivní 
místa, která nám pan Barták, jenž se nemohl ze zdravotních 
důvodů zúčastnit, zajistil. Muzikál Hamlet byl oproti původní 
verzi zmodernizován a upraven americkým režisérem pro 
newyorskou Brodway. O hudbu hry, libreto i texty se postaral 
Janek Ledecký, na jevišti účinkovali Petr Bende, Janek 
Ledecký, Dasha, Richard Tesařík, Elin Špidlová a další. Po 
skončení představení se ozývaly samé kladné ohlasy. Vraceli 
jsme se ve večerních hodinách po dálnici, což mnohým z nás 
zaručilo bezproblémovou klidnou jízdu a některým dokonce 
spánek.

Veronika Litresitsová, členka DDS Šlapolet

Zasloužený zájezd Šlapoletu

Dne 6.6.2008 navštívila ZŠ Ralsko a 9. B svého třídního učitele 

Václava Bartáka v pražské nemocnici IKEM. Výlet byl 

organizován 9. B, která se rozhodla ho navštívit poté, co se 

dozvěděla o jeho hospitalizaci. Nejdříve byl pan Barták se svým 

zraněním hospitalizován v nemocnici v České Lípě a poté byl 

následně převezen do pražské nemocnice. Návštěvy se 

zúčastnilo 16 žáků za doprovodu pana ředitele Jaroslava Jirůtky. 

Do Prahy jsme jeli minibusem, ve kterém byl zabudován DVD 

přehrávač, na kterém jsme shlédli film 50x a stále poprvé. 

Samotná návštěva probíhala na terase před nemocnicí. Počasí se 

vydařilo a my měli přístup i do zdejší kantýny, kde jsme si 

koupili nanuky. Pan Barták za námi na terasu přijel na vozíku a 

byl dobře naladěn. Předali jsme mu knížku od Šlapoletu a 

stříbrný řetízek s podkovou pro štěstí, které mu věnovala třída 

9. B. Po společném povídání a převyprávění jeho úrazu jsme se 

okolo druhé hodiny museli rozloučit, protože pana Bartáka 

čekaly jeho léky. Cesta domů proběhla v dobré náladě. Všichni 

se těšíme na návrat pana učitele.

Veronika Litresitsová, IX. B, ZŠ Pod Ralskem  

Návštěva IKEMu – Praha
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Kategorie B = 1. – 3. třída

1. místo – Patrik Veselý, ZŠ a MŠ Tomáše Ježka Kuřívody 
(2. třída)         

2. místo – Veronika Hanzlová, ZŠ a MŠ Tomáše Ježka Kuřívody 
(1. třída)              

3. místo – Adéla Sodomková, ZŠ a MŠ Ralsko, Mimoň (1. třída)             

Kategorie C = 4. – 6. třída

1. místo – Vojtěch Biskup, ZŠ a MŠ Jivina (4. třída) 

2. místo – Kateřina Řeháčková, ZŠ a MŠ Komenského, Mimoň 
(IV.A)                                          

2. místo – Petr Brožek, ZŠ a MŠ Komenského, Mimoň (IV.A)                   

3. místo – Michal Dušek, ZŠ Praktická, Mimoň (VI.třída)     

Kategorie D = 7. – 9. třída

1. místo – Marek Hlaváč, ZŠ Praktická, Mimoň (IX.třída) 

2. místo – Eva Poláková, ZŠ a MŠ Mírová, Mimoň (IX.A)            

3. místo – Lucie Bláhová, ZŠ Praktická, Mimoň (14 let)

3. místo – František Telinger, ZŠ Praktická, Mimoň (9. ročník)

Oceněné kolektivní výtvarné práce:

• ZŠ a MŠ Ralsko, Mimoň (práce dětí ze školní družiny – 
„Váza s květinami“– Sabina Svobodová – 2. třída, Anežka 
Levová – 2. třída)

• ZŠ a MŠ Ralsko, Mimoň (práce dětí ze školní družiny - 
„Květiny“– Kristýna Pikartová – 2.  třída, Iva Pěnkavová – 
2. třída, Michal Návesník – 1. třída)

Výsledky výtvarné soutěže „Dřevo kolem nás“
Vojenské lesy a statky ČR, s.p., divize Mimoň vyhlásily v dubnu letošního roku pro děti z mateřských škol, základních škol, základních 
škol praktických a nižší stupeň gymnázií obklopujících bývalý VVP Ralsko výtvarnou soutěž pod názvem „Dřevo kolem nás“. Téma 
soutěže se pojilo se VII. Mistrovstvím ČR v práci s motorovou pilou – Dřevorubec 2008, které se konalo ve dnech 20. – 21.6.2008 
v areálu Skelná Huť pod organizací VLS ČR, s.p., divize Mimoň. Výtvarná soutěž byla rozdělena do čtyř kategorií, dle věku dětí: 
kategorie A = mateřské školy; kategorie B = 1. – 3. třída; kategorie C = 4. – 6. třída; kategorie D = 7. – 9. třída.

Ze všech oslovených škol obklopujících bývalý VVP Ralsko (Bělá pod Bezdězem, Doksy, Zákupy, Osečná, Dolní Krupá, Stráž pod 
Ralskem, ...) se do výtvarné soutěže zapojily následující školy: ZŠ a MŠ Jivina, ZŠP Letná, Mimoň, ZŠ a MŠ Komenského, Mimoň, 
ZŠ a MŠ Mírová, Mimoň, ZŠ a MŠ Ralsko, Mimoň, ZŠ a MŠ Tomáše Ježka Kuřívody. Školy do výtvarné soutěže přihlásily celkem 
105 výtvarných prací, jednotlivců i kolektivů. Práce dětí ze všech zúčastněných škol byly velice zdařilé a výběr nejlepších tak pro 
porotce velmi složitý. V užším výběru byly vybrány práce těchto dětí:

Vyhlášení výsledků výtvarné soutěže proběhlo na Skelné Huti v průběhu 32. ročníku Lesnického dne v Ralsku, kde byly také vítězné 
výtvarné práce vystaveny. Všem oceněným dětem byly předány diplomy a věcné ceny a celkové vítězce Verunce Hanzlové ze 
Základní školy Tomáše Ježka v Kuřívodech, vylosované ze všech oceněných dětí, byl věnován Vojenskými lesy, divizí Mimoň 
zahraniční zájezd k moři do Itálie (11.7. – 20.7.2008) a let vrtulníkem, který absolvovala v průběhu Lesnického dne i se svojí 
maminkou a bráškou.

Chtěla bych touto cestou poděkovat všem pedagogům, kteří si našli čas a s dětmi do soutěže malovali, rodičům, kteří si se svými 
dětmi přijeli převzít ceny na Lesnický den a všem výhercům ještě jednou poblahopřát! 

Neodpustím si poznámku, že mě velmi mrzí, že se do soutěže nezapojila ani jedna mateřská škola. 

Za VLS ČR, s.p., divizi Mimoň Ing. Veronika Hubíková     

Pamětní deska Karlu Kostkovi
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Poznejte rozhledy Dubska (25 km, pěší výlet)

Dubá – Pavličky – Viklan – Čap – Pavličky – Zakšín – 

Rozprechtice – Dubá

Výlet začneme v Dubé na náměstí, odkud se vydáme po modré 

turistické značce přes Dubovou Horu do Pavliček. V Pavličkách 

můžeme obdivovat mnohé prvky lidové architektury. Pěkný 

výhled do kraje nám umožní pískovcový ostrov Čap, se zbytky 

strážného hrádku z konce 13. st. Odtud po zámeckých schodech 

sestoupíme do Čapského dolu, který nás zavede zpět do 

Pavliček. Pokračujeme údolím po žluté do Zakšína s řadou 

roubených domů. S dalšími zbytky bývalých strážných hradů 

Berků z Dubé se můžeme seznámit na Pustém zámku. Přes 

Panenský hřeben a Nedvězí dojdeme k přírodní rezervaci 

Mokřady Horní Liběchovky. Tok Liběchovky nás zavede do 

Rozprechtic, odkud se vracíme po červené značce zpět do Dubé 

přímo, nebo s odbočkou k soše sv. Prokopa.

Tip na výlet

RŮZNÉ

6. Pivní slavnosti
Město Dubá pořádá s pivovarem Konrad, a.s., Vratislavice nad 
Nisou 6. Pivní slavnosti aneb Den s Konradem. Akce proběhne 
19. července 2008 od 13. hodin v autocampu Nedamov. Jsou 
přichystány zábavné soutěže a živá kapela. Více na 
www.mestoduba.cz.

Adrenalin day 2008
Zábava plná adrenalinových atrakcí se uskuteční ve Stráži pod 
Ralskem  na pláži nádrže Horka 19.7.2008 od 13.00 - 19.00 hod. 
Bungee jumping 300,- / ostatní atrakce 20,-.

Více informací: M.Humpoláková 723 641 889, nebo na: 
infocentrum@strazpr.cz.

PANDA EXTREM CUP
Otevřený závod ve vodním lyžování a wakeboardingu o 
zajímavé ceny se pořádá 19.7.2008 v areálu vodního lyžování 
ve Stráži pod Ralskem. Více info na tel.: 739 000 023, nebo na: 
www.pandasport.cz. 

10. Starosplavská pouť
26.7.2008 se koná tradiční Starosplavská pouť. Začátek je v 
9,30 hod. Více informací na: infocentrum@doksy.com

Mezinárodní Jazzové dny 2008
Mezinárodní Jazzové dny Dubá – Nedamov 2008 proběhnou ve 
dnech  8.8. – 9.8.2008. 

Pátek od 19,00 hod. - BIG BAND M.WOLLMANNA, VIBE 
FANTASY, JANA KOUBKOVÁ SE SVOU SKUPINOU

Sobota od 18,00 hod. - BIG BAND CL, LOKOMOTIVA, 
PORGY AND BESS G. Gershwina + Lee Andrew Davison, 
BOHEMIA BIG BAND + Eva Pilarová.

Více info na: www.mestoduba.cz

VARTEM ROCK 2008
Již tradiční rockový nářez se koná 16.8.2008 od 20,00 hod. v 

kulturním domě U jezera. Hlavním hostem letošního ročníku je 

skupina ARAKAIN. Více info na tel.: 739 000 023, nebo na: 

www.pandasport.cz.

Dokská pouť
V měsíci srpnu pořádá město Doksy v areálu zámku tradiční 

Dokskou pouť. Letos se koná v neděli 17. 8. 2008 a je součástí 

Krajských dnů Libereckého kraje (15. 8. - 17. 8.). Dokskou 

poutí se Krajské dny uzavírají. Více informací získáte na: 

www.doksy.com, nebo na tel.: 487872067.

Mácháč 2008
DJ Tiesto s dalšími 30 umělci vystoupí na festivalu v Doksech a 

podpoří boj proti HIV a AIDS. Akce se koná 22.8.2008 na pláži 

Klůček. Více info na: www.partyinfo.cz

Euro hry Doksy
Týmová soutěž pro tělovýchovné jednoty a sportovní kluby. 

Akce proběhne na sportovištích v Doksech 29. – 31.8.2008. 

Více info na: http://ehd.doksy.com

Rozloučení s prázdninami

u Panské skály
Projekce a doprovodný program u přírodní památky. Pořádá 

město Kamenický Šenov. Akce se koná v sobotu 30.8.2008 u 

Panské skály. Informace podává Kateřina Ditterová na tel. čísle 

724292373, nebo na: www.kulturaks.cz.

Okolní akce
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U příležitosti Dne města Mimoně bude v sobotu 9. srpna v 10,00 hod. slavnostně odhalena v Mírové ulici č.p. 123 pamětní deska 
mimoňskému rodákovi Karlu Kostkovi. Přečtěte si, co o něm říká kniha „Osobnosti libereckého kraje“:

Narodil se v Mimoni jako syn správce školy. Gymnázium navštěvoval v České Lípě a na pražské universitě vystudoval  
práva. V letech 1893-1896 byl praktikantem při krajském soudu v České Lípě. Poté vstoupil do služeb liberecké obchodní a 
živnostenské komory. 

S uznáním můžeme hovořit o komorách jako skutečných odborných ústavech řešících v každém regionu specifické otázky 
trhu práce, udržování konkurenčního prostředí, kvality produkce a konečně i věci sociální. Kostka se během několika let vypracoval 
na místo zástupce sekretáře a v roce 1927 postoupil až na místo prvního sekretáře. Upoutal na sebe pozornost jako odborník v 
otázkách zaměstnanosti a ochrany práce v oborech stojících mimo velké koncentrované podnikání a s tím spojeného obchodu. Stal se 
autorem prací na téma podomního obchodu v severních Čechách, domácké práce ve sklářské výrobě na Novoborsku a Jablonecku a 
vyslovoval se k otázkám regulace zprostředkování práce. Zajímal se o problematiku zákonné úpravy postavení obchodních příručí. 

Své zkušenosti odborníka v pracovně právních otázkách zhodnotil po první světové válce v politice. Stal se zástupcem 
Německé strany svobodomyslné v parlamentě (Deutschdemokratische Freiheitspartei) . Soustřeďovala značnou část německé 
pokrokové inteligence. V otázkách národnostních vystupovala tolerantněji a spolupracovala s československou vládou . V roce 1929 
se stal za tuto stranu senátorem. 

V témže roce byl zvolen libereckým starostou. Město, které se bezesporu stalo metropolí německého obyvatelstva v 
Československu, potřebovalo nutně do svého čela politika podporujícího rozumnou spolupráci Čechů a Němců. Přílišný 
negativizmus německých politických kruhů zaháněl město do společenské izolace. Kostka bránil straně Konrada Henleina prosadit 
se do různých městských institucí. V roce 1936 přijal prezident Beneš jeho pozvání k návštěvě Liberce. Pronesl zde významný projev. 
Starosta Kostka zdravotně nevydržel štvavé útoky henleinovců. Odstoupil z funkce starosty a nedlouho nato zemřel. Nebyl jediným 
politikem, který byl takto zničen. 
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Kategorie B = 1. – 3. třída

1. místo – Patrik Veselý, ZŠ a MŠ Tomáše Ježka Kuřívody 
(2. třída)         

2. místo – Veronika Hanzlová, ZŠ a MŠ Tomáše Ježka Kuřívody 
(1. třída)              

3. místo – Adéla Sodomková, ZŠ a MŠ Ralsko, Mimoň (1. třída)             

Kategorie C = 4. – 6. třída

1. místo – Vojtěch Biskup, ZŠ a MŠ Jivina (4. třída) 

2. místo – Kateřina Řeháčková, ZŠ a MŠ Komenského, Mimoň 
(IV.A)                                          

2. místo – Petr Brožek, ZŠ a MŠ Komenského, Mimoň (IV.A)                   

3. místo – Michal Dušek, ZŠ Praktická, Mimoň (VI.třída)     

Kategorie D = 7. – 9. třída

1. místo – Marek Hlaváč, ZŠ Praktická, Mimoň (IX.třída) 

2. místo – Eva Poláková, ZŠ a MŠ Mírová, Mimoň (IX.A)            

3. místo – Lucie Bláhová, ZŠ Praktická, Mimoň (14 let)

3. místo – František Telinger, ZŠ Praktická, Mimoň (9. ročník)

Oceněné kolektivní výtvarné práce:

• ZŠ a MŠ Ralsko, Mimoň (práce dětí ze školní družiny – 
„Váza s květinami“– Sabina Svobodová – 2. třída, Anežka 
Levová – 2. třída)

• ZŠ a MŠ Ralsko, Mimoň (práce dětí ze školní družiny - 
„Květiny“– Kristýna Pikartová – 2.  třída, Iva Pěnkavová – 
2. třída, Michal Návesník – 1. třída)

Výsledky výtvarné soutěže „Dřevo kolem nás“
Vojenské lesy a statky ČR, s.p., divize Mimoň vyhlásily v dubnu letošního roku pro děti z mateřských škol, základních škol, základních 
škol praktických a nižší stupeň gymnázií obklopujících bývalý VVP Ralsko výtvarnou soutěž pod názvem „Dřevo kolem nás“. Téma 
soutěže se pojilo se VII. Mistrovstvím ČR v práci s motorovou pilou – Dřevorubec 2008, které se konalo ve dnech 20. – 21.6.2008 
v areálu Skelná Huť pod organizací VLS ČR, s.p., divize Mimoň. Výtvarná soutěž byla rozdělena do čtyř kategorií, dle věku dětí: 
kategorie A = mateřské školy; kategorie B = 1. – 3. třída; kategorie C = 4. – 6. třída; kategorie D = 7. – 9. třída.

Ze všech oslovených škol obklopujících bývalý VVP Ralsko (Bělá pod Bezdězem, Doksy, Zákupy, Osečná, Dolní Krupá, Stráž pod 
Ralskem, ...) se do výtvarné soutěže zapojily následující školy: ZŠ a MŠ Jivina, ZŠP Letná, Mimoň, ZŠ a MŠ Komenského, Mimoň, 
ZŠ a MŠ Mírová, Mimoň, ZŠ a MŠ Ralsko, Mimoň, ZŠ a MŠ Tomáše Ježka Kuřívody. Školy do výtvarné soutěže přihlásily celkem 
105 výtvarných prací, jednotlivců i kolektivů. Práce dětí ze všech zúčastněných škol byly velice zdařilé a výběr nejlepších tak pro 
porotce velmi složitý. V užším výběru byly vybrány práce těchto dětí:

Vyhlášení výsledků výtvarné soutěže proběhlo na Skelné Huti v průběhu 32. ročníku Lesnického dne v Ralsku, kde byly také vítězné 
výtvarné práce vystaveny. Všem oceněným dětem byly předány diplomy a věcné ceny a celkové vítězce Verunce Hanzlové ze 
Základní školy Tomáše Ježka v Kuřívodech, vylosované ze všech oceněných dětí, byl věnován Vojenskými lesy, divizí Mimoň 
zahraniční zájezd k moři do Itálie (11.7. – 20.7.2008) a let vrtulníkem, který absolvovala v průběhu Lesnického dne i se svojí 
maminkou a bráškou.

Chtěla bych touto cestou poděkovat všem pedagogům, kteří si našli čas a s dětmi do soutěže malovali, rodičům, kteří si se svými 
dětmi přijeli převzít ceny na Lesnický den a všem výhercům ještě jednou poblahopřát! 

Neodpustím si poznámku, že mě velmi mrzí, že se do soutěže nezapojila ani jedna mateřská škola. 

Za VLS ČR, s.p., divizi Mimoň Ing. Veronika Hubíková     

Pamětní deska Karlu Kostkovi
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Poznejte rozhledy Dubska (25 km, pěší výlet)

Dubá – Pavličky – Viklan – Čap – Pavličky – Zakšín – 

Rozprechtice – Dubá

Výlet začneme v Dubé na náměstí, odkud se vydáme po modré 

turistické značce přes Dubovou Horu do Pavliček. V Pavličkách 

můžeme obdivovat mnohé prvky lidové architektury. Pěkný 

výhled do kraje nám umožní pískovcový ostrov Čap, se zbytky 

strážného hrádku z konce 13. st. Odtud po zámeckých schodech 

sestoupíme do Čapského dolu, který nás zavede zpět do 

Pavliček. Pokračujeme údolím po žluté do Zakšína s řadou 

roubených domů. S dalšími zbytky bývalých strážných hradů 

Berků z Dubé se můžeme seznámit na Pustém zámku. Přes 

Panenský hřeben a Nedvězí dojdeme k přírodní rezervaci 

Mokřady Horní Liběchovky. Tok Liběchovky nás zavede do 

Rozprechtic, odkud se vracíme po červené značce zpět do Dubé 

přímo, nebo s odbočkou k soše sv. Prokopa.

Tip na výlet

RŮZNÉ

6. Pivní slavnosti
Město Dubá pořádá s pivovarem Konrad, a.s., Vratislavice nad 
Nisou 6. Pivní slavnosti aneb Den s Konradem. Akce proběhne 
19. července 2008 od 13. hodin v autocampu Nedamov. Jsou 
přichystány zábavné soutěže a živá kapela. Více na 
www.mestoduba.cz.

Adrenalin day 2008
Zábava plná adrenalinových atrakcí se uskuteční ve Stráži pod 
Ralskem  na pláži nádrže Horka 19.7.2008 od 13.00 - 19.00 hod. 
Bungee jumping 300,- / ostatní atrakce 20,-.

Více informací: M.Humpoláková 723 641 889, nebo na: 
infocentrum@strazpr.cz.

PANDA EXTREM CUP
Otevřený závod ve vodním lyžování a wakeboardingu o 
zajímavé ceny se pořádá 19.7.2008 v areálu vodního lyžování 
ve Stráži pod Ralskem. Více info na tel.: 739 000 023, nebo na: 
www.pandasport.cz. 

10. Starosplavská pouť
26.7.2008 se koná tradiční Starosplavská pouť. Začátek je v 
9,30 hod. Více informací na: infocentrum@doksy.com

Mezinárodní Jazzové dny 2008
Mezinárodní Jazzové dny Dubá – Nedamov 2008 proběhnou ve 
dnech  8.8. – 9.8.2008. 

Pátek od 19,00 hod. - BIG BAND M.WOLLMANNA, VIBE 
FANTASY, JANA KOUBKOVÁ SE SVOU SKUPINOU

Sobota od 18,00 hod. - BIG BAND CL, LOKOMOTIVA, 
PORGY AND BESS G. Gershwina + Lee Andrew Davison, 
BOHEMIA BIG BAND + Eva Pilarová.

Více info na: www.mestoduba.cz

VARTEM ROCK 2008
Již tradiční rockový nářez se koná 16.8.2008 od 20,00 hod. v 

kulturním domě U jezera. Hlavním hostem letošního ročníku je 

skupina ARAKAIN. Více info na tel.: 739 000 023, nebo na: 

www.pandasport.cz.

Dokská pouť
V měsíci srpnu pořádá město Doksy v areálu zámku tradiční 

Dokskou pouť. Letos se koná v neděli 17. 8. 2008 a je součástí 

Krajských dnů Libereckého kraje (15. 8. - 17. 8.). Dokskou 

poutí se Krajské dny uzavírají. Více informací získáte na: 

www.doksy.com, nebo na tel.: 487872067.

Mácháč 2008
DJ Tiesto s dalšími 30 umělci vystoupí na festivalu v Doksech a 

podpoří boj proti HIV a AIDS. Akce se koná 22.8.2008 na pláži 

Klůček. Více info na: www.partyinfo.cz

Euro hry Doksy
Týmová soutěž pro tělovýchovné jednoty a sportovní kluby. 

Akce proběhne na sportovištích v Doksech 29. – 31.8.2008. 

Více info na: http://ehd.doksy.com

Rozloučení s prázdninami

u Panské skály
Projekce a doprovodný program u přírodní památky. Pořádá 

město Kamenický Šenov. Akce se koná v sobotu 30.8.2008 u 

Panské skály. Informace podává Kateřina Ditterová na tel. čísle 

724292373, nebo na: www.kulturaks.cz.

Okolní akce
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U příležitosti Dne města Mimoně bude v sobotu 9. srpna v 10,00 hod. slavnostně odhalena v Mírové ulici č.p. 123 pamětní deska 
mimoňskému rodákovi Karlu Kostkovi. Přečtěte si, co o něm říká kniha „Osobnosti libereckého kraje“:

Narodil se v Mimoni jako syn správce školy. Gymnázium navštěvoval v České Lípě a na pražské universitě vystudoval  
práva. V letech 1893-1896 byl praktikantem při krajském soudu v České Lípě. Poté vstoupil do služeb liberecké obchodní a 
živnostenské komory. 

S uznáním můžeme hovořit o komorách jako skutečných odborných ústavech řešících v každém regionu specifické otázky 
trhu práce, udržování konkurenčního prostředí, kvality produkce a konečně i věci sociální. Kostka se během několika let vypracoval 
na místo zástupce sekretáře a v roce 1927 postoupil až na místo prvního sekretáře. Upoutal na sebe pozornost jako odborník v 
otázkách zaměstnanosti a ochrany práce v oborech stojících mimo velké koncentrované podnikání a s tím spojeného obchodu. Stal se 
autorem prací na téma podomního obchodu v severních Čechách, domácké práce ve sklářské výrobě na Novoborsku a Jablonecku a 
vyslovoval se k otázkám regulace zprostředkování práce. Zajímal se o problematiku zákonné úpravy postavení obchodních příručí. 

Své zkušenosti odborníka v pracovně právních otázkách zhodnotil po první světové válce v politice. Stal se zástupcem 
Německé strany svobodomyslné v parlamentě (Deutschdemokratische Freiheitspartei) . Soustřeďovala značnou část německé 
pokrokové inteligence. V otázkách národnostních vystupovala tolerantněji a spolupracovala s československou vládou . V roce 1929 
se stal za tuto stranu senátorem. 

V témže roce byl zvolen libereckým starostou. Město, které se bezesporu stalo metropolí německého obyvatelstva v 
Československu, potřebovalo nutně do svého čela politika podporujícího rozumnou spolupráci Čechů a Němců. Přílišný 
negativizmus německých politických kruhů zaháněl město do společenské izolace. Kostka bránil straně Konrada Henleina prosadit 
se do různých městských institucí. V roce 1936 přijal prezident Beneš jeho pozvání k návštěvě Liberce. Pronesl zde významný projev. 
Starosta Kostka zdravotně nevydržel štvavé útoky henleinovců. Odstoupil z funkce starosty a nedlouho nato zemřel. Nebyl jediným 
politikem, který byl takto zničen. 
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Letošní tradiční, již dvaatřicáté, setkání přátel přírody, lesa a 

myslivosti pořádané Vojenskými lesy a statky ČR, s.p., divizí 

Mimoň se konalo pod záštitou hejtmana Libereckého kraje 

Petra Skokana a za finanční spoluúčasti Libereckého kraje v 

sobotu 21.6.2008 v areálu Skelné Huti u Mimoně. Atraktivní 

součástí Lesnického dne byl druhý soutěžní den Mistrovství ČR 

v práci s motorovou pilou – Dřevorubec 2008.

Po slavnostních fanfárách trubačů VLS ČR, s.p., divize Lipník 

nad Bečvou všechny přítomné na Lesnickém dni přivítali ředitel 

divize Mimoň Ing. Jiří Janota a hejtman Libereckého kraje Petr 

Skokan. Na návštěvníky letošního ročníku čekal opět velmi 

pestrý program – prohlídka lesnické techniky; ukázky 

dřevorubeckého sportu – TIMBERSPORTS; vystoupení 

sokolníků; přehlídka loveckých psů; ukázka leteckého hašení 

lesních požárů; zkušební jízdy vozů NISSAN; vyhlídkové 

vrtulníkové lety (Robinson R 44); ukázka vábení zvěře - 

POSPÍSIL HUBERTUS s.r.o.; strážní služba VLS - výcvik 

služebních psů; vystoupení trubačů VLS ČR, s.p., divize Lipník 

nad Bečvou; prodejní výstava obrazů Václava Nasvětila; 

veřejný závod ve střelbě vzduchovkou na běžícího 

redukovaného kňoura; soutěž ve střelbě ze vzduchovky 

mládeže   7 - 14 let aj. Bohaté bylo zastoupení prodejců a vy-

stavovatelů mysliveckých oděvů, pomůcek, literatury, umě-

leckých předmětů atd. Každý návštěvník si mohl zakoupit 

tombolu, v níž se losovalo o velmi hodnotné ceny, mezi kterými 

nechyběly vyhlídkové lety vrtulníkem.

Návštěvníci z řad myslivců mohli shlédnout bohatou kolekci 

trofejí zvěře ulovené v loňské sezóně - nejsilnější jelen 204,95 b. 

CIC, daněk 183,21 b. CIC a muflon 216,75 b. CIC. Obě obory se 

také představily obsáhlou kolekcí shozů jelení a dančí zvěře. 

Zaměstnanci divize na nich návštěvníkům názorně předvedli 

rozdíly v posuzování chovných a průběrných jedinců a sez-

námili tak zároveň s nastavenými kritérii chovu. 

Pro nejmenší byl organizátory připraven již tradičně velmi 

bohatý dětský program, na letošním ročníku v duchu soutěže 

„Dřevorubec 2008“, který byl určen pro děti všech věkových 

kategorií a plný zábavných, poznávacích a vědomostních úkolů 

zaměřených na to, co všechno dobrý dřevorubec musí znát a 

umět – poznávání zvířat žijících v lese, přiřazování trofejí; 

poznávání stromů a květin lesa; orientace v lese (bludiště); co do 

lesa patří, nepatří (třídění odpadu); číslování dříví; šipky 

(přesnost); kuželky (směrové kácení); překážková dráha 

(rychlý a bezpečný pohyb); střelba vzduchovkou. Za splnění 

úkolů na všech devíti stanovištích na děti čekalo mnoho 

krásných cen. Každé dítě si kromě spousty cen na památku 

odneslo žluté tričko s postavičkou „Dřevorubce Juniora“, ve 

kterém celou soutěž absolvovalo, diplom se splněnými úkoly a 

kdo chtěl, mohl si odnést také sazeničku buku nebo smrku 

věnovanou dětem Správou lesních školek. Tyto soutěže byly 

doplněny možností vyzkoušet si hledání mincí s pomocí 

minohledaček, které předváděli pyrotechnici Vojenských lesů 

provádějící očistu bývalého VVP Ralsko od munice.

Pro všechny návštěvníky byly připraveny stánky s občerst-

vením, o dobrou pohodu se po celý den starala cimbálová 

muzika a v odpoledních hodinách skupina „Na Ex“. 

Na závěr Lesnického dne byly vyhlášeny výsledky VII. 

Mistrovství ČR v práci s motorovou pilou – „Dřevorubec 

2008“, odměněni vítězové jednotlivých soutěží konaných 

v tento den a také vítězové výtvarné soutěže „Dřevo kolem nás“, 

kterou vyhlásily Vojenské lesy pro děti ze škol obklopujících 

bývalý VVP Ralsko na jaře tohoto roku. 

Letošní ročník Lesnického dne byl ve znamení velmi pěkného 

počasí, přátelské atmosféry a opět vysoké několikatisícové 

návštěvnosti.

 Za VLS ČR, s.p., divizi Mimoň Ing. Veronika Hubíková

Lesnický den v Ralsku 2008
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Od doby, kdy naše gymnázium uspělo s grantovou žádostí a 
získalo tak od Libereckého kraje finanční podporu na 
vybudování arboreta na pozemku školy, uběhl přesně rok. Rok 
plný dřiny, odříkání a sebezapření. Ale také rok plný dětského 
smíchu a nadšení. Rok vzájemného poznávání učitelů a dětí 
trochu jinak než ze školních lavic. Myslím, že to byl pro nás 
všechny rok velmi přínosný. Za velké pomoci některých rodičů 
se nám podařilo do prostoru arboreta vysadit požadované 
rostliny, zapustili jsme zde zahradní bazének, který se stal 
výbornou studijní pomůckou pro pozorování bezobratlých 
živočichů. Koncem června zde umístíme několik pískovcových 
solitérů, které budou sloužit jako místa pro posezení studentů. 
Důkazem, že naše snaha nebyla marná, je i další finanční dotace 
od Libereckého kraje a města Stráž pod Ralskem. Za finanční 
prostředky nakoupíme lavičky a odpadkové koše, v současné 
době tvoříme popisky k rostlinám, pracovní listy pro žáky 
základních škol a děti z mateřských škol. Žáci též vytvoří i CD, 
kde bude celý průběh tvorby arboreta zdokumentován. 
Arboretum by mělo být slavnostně otevřeno v říjnu tohoto roku. 
Pevně doufáme, že se bude líbit i Vám. 

Za projektový tým koordinátorka
projektu Mgr. Byronová Petra

V úterý 27. května se za velice pěkného počasí se konalo v atriu 
Centra pro seniory Tradiční grilování. Bylo to již po třetí, tak se 
dá již o tradici hovořit. Sešlo se více jak 40 seniorů, kterým na 
úvod předvedl krátkou satirickou scénku herec z Rumburka a 
zahrál několik country písniček na kytaru. Grilované klobásy 
všem účastníkům moc chutnaly. Potom se zábavy ujali naši 
známí muzikanti pan Nechutný a Rejsek, kteří svým hraním 
a zpíváním navodí vždy výbornou atmosféru. Všichni si s nimi 
rádi zazpívali a někteří neodolali a i když na malém prostoru si 
zatančili. Tato akce ukázala,že ne jenom vnitřní prostory Centra 
pro seniory jsou velice vhodné pro taková setkání, ale i atrium se 
za vhodného počasí pro různé akce dá využívat. I když je 
Centrum dost navštěvované, myslím, že by mohlo být 
využíváno na některé programy pořádané městem, vždyť 
i daleko větší města než Mimoň nemají mnohdy tak pěkné 
a vkusné zařízení, které je opravdu hojně navštěvované. 

Němčíková Anna

Arboretum gymnázia Mimoň
se mění ve výukovou zahradu

Grilování v Centru pro seniory

V období právě skončeného školního roku Úřad práce v České 
Lípě aktuálně informuje o podmínkách a době nároku na 
přídavek na dítě. Studenti, kteří úspěšně ukončili vzdělávání 
závěrečnou zkouškou, maturitou nebo absolutoriem, mají nárok 
na přídavek na dítě do konce letních školních prázdnin, tedy do 
31. srpna. Podmínkou však je, že nevykonávají po celý 
kalendářní měsíc výdělečnou činnost, jako např. prázdninovou 
brigádu, nebo nejsou v evidenci úřadu práce s vyplácenou 
podporou v nezaměstnanosti nebo při rekvalifikaci. Pokud dítě 
nebo student přeruší nebo zcela ukončí studium předčasně 
(může být např. vyloučený ze školy), musí toto oznámit na 
odbor státní sociální podpory úřadu práce nejpozději do 8 dnů.

Pokud rodiče nebo sami studenti neoznámí ukončení studia 
nebo pobírají přídavek na dítě neoprávněně, vzniká vždy 
povinnost přeplacenou částku vrátit.

Marcela Ottová, tisková mluvčí 
Úřadu práce v České Lípě

Úřad práce informuje –
přídavek na dítě a ukončení studia

Realitní a dražební kancelář KP - real CZ 
nabízí k prodeji

BYTOVÝ A PODNIKATELSKÝ
OBJEKT VE CVIKOVĚ

Obě nemovitosti stojí 50 m od náměstí. Jsou
v dobrém stavu se všemi inž. sítěmi. Byt. dům

je po část. rekonstrukci. Jednotlivě.

Ceny k jednání.
Info na 777 269 906, www.kp-real.cz

Oznámení o veřejném projednání konceptu
Územního plánu Mimoň
Městský úřad Mimoň, Odbor výstavby, ÚP a dopravy (dále jen pořizovatel), který plní funkce pořizovatele územního plánu 
Mimoň, v souladu s ustanovením §48 odst.2 zákona č. 183/2006Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), 
oznamuje veřejné projednání konceptu územního plánu Mimoň, jehož součástí je i dokumentace vyhodnocení vlivu územního 
plánu na udržitelný rozvoj území. 

Veřejné projednání konceptu územního plánu Mimoň se bude konat dne 20.8.2008 od 16:00 hodin
v kulturním domě Ralsko, náměstí Čsl. armády 173/III, Mimoň.

Do 15 dnů ode dne veřejného projednání může každý uplatnit své připomínky. Ve stejné lhůtě mohou vlastníci pozemků a staveb 
dotčených návrhem veřejně prospěšných staveb, veřejně prospěšných opatření a zastavitelných ploch a zástupce veřejnosti 
uplatnit své námitky. K později uplatněným připomínkám a námitkám se nepřihlíží (§48 odst.2 zákona č. 183/2006Sb.). Koncept 
územního plánu Mimoň a vyhodnocení vlivů územního plánu na udržitelný rozvoj území je k nahlédnutí na Městském úřadu v 
Mimoni, Odboru výstavby, ÚP a dopravy a Krajském úřadu Libereckého kraje, Odboru územního plánování a stavebního řádu. 
Podklady jsou rovněž k dispozici na oficiálních stránkách Města Mimoň, v sekci územní plán (www.mestomimon.cz). 

Stanoviska a připomínky zasílejte na adresu: Městský úřad Mimoň, Odbor výstavby, ÚP a dopravy, Mírová 120/III, 471 24  Mimoň

František JANŮ, vedoucí odboru výstavby,ÚP a dopravy
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RŮZNÉ

Letošní tradiční, již dvaatřicáté, setkání přátel přírody, lesa a 

myslivosti pořádané Vojenskými lesy a statky ČR, s.p., divizí 

Mimoň se konalo pod záštitou hejtmana Libereckého kraje 

Petra Skokana a za finanční spoluúčasti Libereckého kraje v 

sobotu 21.6.2008 v areálu Skelné Huti u Mimoně. Atraktivní 

součástí Lesnického dne byl druhý soutěžní den Mistrovství ČR 

v práci s motorovou pilou – Dřevorubec 2008.

Po slavnostních fanfárách trubačů VLS ČR, s.p., divize Lipník 

nad Bečvou všechny přítomné na Lesnickém dni přivítali ředitel 

divize Mimoň Ing. Jiří Janota a hejtman Libereckého kraje Petr 

Skokan. Na návštěvníky letošního ročníku čekal opět velmi 

pestrý program – prohlídka lesnické techniky; ukázky 

dřevorubeckého sportu – TIMBERSPORTS; vystoupení 

sokolníků; přehlídka loveckých psů; ukázka leteckého hašení 

lesních požárů; zkušební jízdy vozů NISSAN; vyhlídkové 

vrtulníkové lety (Robinson R 44); ukázka vábení zvěře - 

POSPÍSIL HUBERTUS s.r.o.; strážní služba VLS - výcvik 

služebních psů; vystoupení trubačů VLS ČR, s.p., divize Lipník 

nad Bečvou; prodejní výstava obrazů Václava Nasvětila; 

veřejný závod ve střelbě vzduchovkou na běžícího 

redukovaného kňoura; soutěž ve střelbě ze vzduchovky 

mládeže   7 - 14 let aj. Bohaté bylo zastoupení prodejců a vy-

stavovatelů mysliveckých oděvů, pomůcek, literatury, umě-

leckých předmětů atd. Každý návštěvník si mohl zakoupit 

tombolu, v níž se losovalo o velmi hodnotné ceny, mezi kterými 

nechyběly vyhlídkové lety vrtulníkem.

Návštěvníci z řad myslivců mohli shlédnout bohatou kolekci 

trofejí zvěře ulovené v loňské sezóně - nejsilnější jelen 204,95 b. 

CIC, daněk 183,21 b. CIC a muflon 216,75 b. CIC. Obě obory se 

také představily obsáhlou kolekcí shozů jelení a dančí zvěře. 

Zaměstnanci divize na nich návštěvníkům názorně předvedli 

rozdíly v posuzování chovných a průběrných jedinců a sez-

námili tak zároveň s nastavenými kritérii chovu. 

Pro nejmenší byl organizátory připraven již tradičně velmi 

bohatý dětský program, na letošním ročníku v duchu soutěže 

„Dřevorubec 2008“, který byl určen pro děti všech věkových 

kategorií a plný zábavných, poznávacích a vědomostních úkolů 

zaměřených na to, co všechno dobrý dřevorubec musí znát a 

umět – poznávání zvířat žijících v lese, přiřazování trofejí; 

poznávání stromů a květin lesa; orientace v lese (bludiště); co do 

lesa patří, nepatří (třídění odpadu); číslování dříví; šipky 

(přesnost); kuželky (směrové kácení); překážková dráha 

(rychlý a bezpečný pohyb); střelba vzduchovkou. Za splnění 

úkolů na všech devíti stanovištích na děti čekalo mnoho 

krásných cen. Každé dítě si kromě spousty cen na památku 

odneslo žluté tričko s postavičkou „Dřevorubce Juniora“, ve 

kterém celou soutěž absolvovalo, diplom se splněnými úkoly a 

kdo chtěl, mohl si odnést také sazeničku buku nebo smrku 

věnovanou dětem Správou lesních školek. Tyto soutěže byly 

doplněny možností vyzkoušet si hledání mincí s pomocí 

minohledaček, které předváděli pyrotechnici Vojenských lesů 

provádějící očistu bývalého VVP Ralsko od munice.

Pro všechny návštěvníky byly připraveny stánky s občerst-

vením, o dobrou pohodu se po celý den starala cimbálová 

muzika a v odpoledních hodinách skupina „Na Ex“. 

Na závěr Lesnického dne byly vyhlášeny výsledky VII. 

Mistrovství ČR v práci s motorovou pilou – „Dřevorubec 

2008“, odměněni vítězové jednotlivých soutěží konaných 

v tento den a také vítězové výtvarné soutěže „Dřevo kolem nás“, 

kterou vyhlásily Vojenské lesy pro děti ze škol obklopujících 

bývalý VVP Ralsko na jaře tohoto roku. 

Letošní ročník Lesnického dne byl ve znamení velmi pěkného 

počasí, přátelské atmosféry a opět vysoké několikatisícové 

návštěvnosti.

 Za VLS ČR, s.p., divizi Mimoň Ing. Veronika Hubíková

Lesnický den v Ralsku 2008

CERVENEC  2008 - SRPEN

RŮZNÉ

Od doby, kdy naše gymnázium uspělo s grantovou žádostí a 
získalo tak od Libereckého kraje finanční podporu na 
vybudování arboreta na pozemku školy, uběhl přesně rok. Rok 
plný dřiny, odříkání a sebezapření. Ale také rok plný dětského 
smíchu a nadšení. Rok vzájemného poznávání učitelů a dětí 
trochu jinak než ze školních lavic. Myslím, že to byl pro nás 
všechny rok velmi přínosný. Za velké pomoci některých rodičů 
se nám podařilo do prostoru arboreta vysadit požadované 
rostliny, zapustili jsme zde zahradní bazének, který se stal 
výbornou studijní pomůckou pro pozorování bezobratlých 
živočichů. Koncem června zde umístíme několik pískovcových 
solitérů, které budou sloužit jako místa pro posezení studentů. 
Důkazem, že naše snaha nebyla marná, je i další finanční dotace 
od Libereckého kraje a města Stráž pod Ralskem. Za finanční 
prostředky nakoupíme lavičky a odpadkové koše, v současné 
době tvoříme popisky k rostlinám, pracovní listy pro žáky 
základních škol a děti z mateřských škol. Žáci též vytvoří i CD, 
kde bude celý průběh tvorby arboreta zdokumentován. 
Arboretum by mělo být slavnostně otevřeno v říjnu tohoto roku. 
Pevně doufáme, že se bude líbit i Vám. 

Za projektový tým koordinátorka
projektu Mgr. Byronová Petra

V úterý 27. května se za velice pěkného počasí se konalo v atriu 
Centra pro seniory Tradiční grilování. Bylo to již po třetí, tak se 
dá již o tradici hovořit. Sešlo se více jak 40 seniorů, kterým na 
úvod předvedl krátkou satirickou scénku herec z Rumburka a 
zahrál několik country písniček na kytaru. Grilované klobásy 
všem účastníkům moc chutnaly. Potom se zábavy ujali naši 
známí muzikanti pan Nechutný a Rejsek, kteří svým hraním 
a zpíváním navodí vždy výbornou atmosféru. Všichni si s nimi 
rádi zazpívali a někteří neodolali a i když na malém prostoru si 
zatančili. Tato akce ukázala,že ne jenom vnitřní prostory Centra 
pro seniory jsou velice vhodné pro taková setkání, ale i atrium se 
za vhodného počasí pro různé akce dá využívat. I když je 
Centrum dost navštěvované, myslím, že by mohlo být 
využíváno na některé programy pořádané městem, vždyť 
i daleko větší města než Mimoň nemají mnohdy tak pěkné 
a vkusné zařízení, které je opravdu hojně navštěvované. 

Němčíková Anna

Arboretum gymnázia Mimoň
se mění ve výukovou zahradu

Grilování v Centru pro seniory

V období právě skončeného školního roku Úřad práce v České 
Lípě aktuálně informuje o podmínkách a době nároku na 
přídavek na dítě. Studenti, kteří úspěšně ukončili vzdělávání 
závěrečnou zkouškou, maturitou nebo absolutoriem, mají nárok 
na přídavek na dítě do konce letních školních prázdnin, tedy do 
31. srpna. Podmínkou však je, že nevykonávají po celý 
kalendářní měsíc výdělečnou činnost, jako např. prázdninovou 
brigádu, nebo nejsou v evidenci úřadu práce s vyplácenou 
podporou v nezaměstnanosti nebo při rekvalifikaci. Pokud dítě 
nebo student přeruší nebo zcela ukončí studium předčasně 
(může být např. vyloučený ze školy), musí toto oznámit na 
odbor státní sociální podpory úřadu práce nejpozději do 8 dnů.

Pokud rodiče nebo sami studenti neoznámí ukončení studia 
nebo pobírají přídavek na dítě neoprávněně, vzniká vždy 
povinnost přeplacenou částku vrátit.

Marcela Ottová, tisková mluvčí 
Úřadu práce v České Lípě

Úřad práce informuje –
přídavek na dítě a ukončení studia

Realitní a dražební kancelář KP - real CZ 
nabízí k prodeji

BYTOVÝ A PODNIKATELSKÝ
OBJEKT VE CVIKOVĚ

Obě nemovitosti stojí 50 m od náměstí. Jsou
v dobrém stavu se všemi inž. sítěmi. Byt. dům

je po část. rekonstrukci. Jednotlivě.

Ceny k jednání.
Info na 777 269 906, www.kp-real.cz

Oznámení o veřejném projednání konceptu
Územního plánu Mimoň
Městský úřad Mimoň, Odbor výstavby, ÚP a dopravy (dále jen pořizovatel), který plní funkce pořizovatele územního plánu 
Mimoň, v souladu s ustanovením §48 odst.2 zákona č. 183/2006Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), 
oznamuje veřejné projednání konceptu územního plánu Mimoň, jehož součástí je i dokumentace vyhodnocení vlivu územního 
plánu na udržitelný rozvoj území. 

Veřejné projednání konceptu územního plánu Mimoň se bude konat dne 20.8.2008 od 16:00 hodin
v kulturním domě Ralsko, náměstí Čsl. armády 173/III, Mimoň.

Do 15 dnů ode dne veřejného projednání může každý uplatnit své připomínky. Ve stejné lhůtě mohou vlastníci pozemků a staveb 
dotčených návrhem veřejně prospěšných staveb, veřejně prospěšných opatření a zastavitelných ploch a zástupce veřejnosti 
uplatnit své námitky. K později uplatněným připomínkám a námitkám se nepřihlíží (§48 odst.2 zákona č. 183/2006Sb.). Koncept 
územního plánu Mimoň a vyhodnocení vlivů územního plánu na udržitelný rozvoj území je k nahlédnutí na Městském úřadu v 
Mimoni, Odboru výstavby, ÚP a dopravy a Krajském úřadu Libereckého kraje, Odboru územního plánování a stavebního řádu. 
Podklady jsou rovněž k dispozici na oficiálních stránkách Města Mimoň, v sekci územní plán (www.mestomimon.cz). 

Stanoviska a připomínky zasílejte na adresu: Městský úřad Mimoň, Odbor výstavby, ÚP a dopravy, Mírová 120/III, 471 24  Mimoň

František JANŮ, vedoucí odboru výstavby,ÚP a dopravy
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Kovovýroba

Krob s.r.o.
Kovovýroba

Krob s.r.o.
Lidická ul. 363, 471 25

Jablonné v Podj.
Česká republika

Lidická ul. 363, 471 25
Jablonné v Podj.
Česká republika

www.firmakrob.cz
Tel.: 487 762 329

www.firmakrob.cz
Tel.: 487 762 329

přijme do trvalého pracovního
poměru

přijme do trvalého pracovního
poměru

ZÁMEČNÍKAZÁMEČNÍKA
- možnost zaučení

(vyučení v obdobném technickém
oboru výhodou)

Od 6.000,- do 250.000,- Kč
RPSN 33,09

Půjčíme Vám 20.000,- Kč,
vrátíte 23.256,- Kč

Bez ručitele a bez poplatků.

Pro zaměstnance, důchodce, maminky na
MD, OSVČ.

Měsíční splátky od 12 - 48 měsíců.

PO - PÁ od 10°° h - 17°° h
Nový Bor - Tel.: 606 351 333

a

a

a

a

SVÁŘEČE
v ochranné
atmosféře

SVÁŘEČE
v ochranné
atmosféře

kraje, jeho registrovaným účastníkům, přístup ke kvalitním 

informacím poskytovaných v reálném čase s odpovídající 
vysokou efektivitou využití poskytnutých informací. Nedílnou 
součástí je poskytování služeb v oblasti poradenství formou 
interaktivní komunikace anebo doporučování evidovaných 
poradců v “terénu”. 

Pracoviště agrárního poradenského a informačního centra 
zajišťuje dostupnost poskytování aktuálních informací v 
reálném čase a to ve všech oblastech agrárního sektoru včetně 
změn legislativy s možností zapojit se do připomínkových 
řízení k návrhům zákonů a jiných právních norem. Dále systém 
umožňuje registrovaným uživatelům zapojení se do nabídek 
komodit a služeb a tyto i prostřednictvím systému činit. 
Centrální pracoviště bude pověřeno vyhledáním “odpovědí” na 
předložený dotaz a poskytne požadovanou informaci. Obecně 
lze říci, že centrální pracoviště zajišťuje průběžné zpracování 
docházejících informací, jejich analýzu (filtrování informací) a 
odeslání registrovaným účastníkům, kterým je informace 
určena. Postupně by mělo dojít k propojení centrálního 
pracoviště Libereckého kraje s centrálními pracovišti ostatních 
krajů tak, jak budou vznikat. 

Podmínkou pro možnost aktivního zapojení do systému je 
registrace účastníků, tedy všech subjektů, které systém 
využívají. Registrace podléhá schválení administrátorem 
portálu. Podmínkami jsou příslušnost (sídlo uživatele) v 
Libereckém kraji a podnikání v agrárním sektoru. Bližší 
podmínky budou upraveny v připravovaném řádu. Portál 
naleznete na adrese: http://www.apic-kraj.cz/

Portál “Agrární Poradenské a Informační Centrum” (APIC) 
vznikl z iniciativy Libereckého kraje, resortu životního 
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Mladí hasiči mají tři kola celostátní soutěže Plamen.                  

V podzimním kole proběhly 2 disciplíny, na jarním dubnovén 

srazu další 2 disciplíny a jedna disciplína pro jednotlivce, 

ve které se velmi pěkném 2. místě v okrese umístila Petra Na-

gyová, a poslední květnový sraz proběhl v Doksech.  Mladí ha-

siči měli poslední 2 disciplíny. Po celkovém celoročním snažení 

se naši mladí hasiči umístili na krásném 2. místě a vybojovali si 

postup na krajské kolo, které letos proběhne od 13. do 15. červ-

na ve Frýdlantě. V kategorii dorostu byl nejúspěšnější Karel 

Bartůněk ml., který vybojoval 2. místo v okrese a postup na 

krajské kolo. Další kategorií je přípravka, což jsou děti do 6 let, 

tato kategorie je rozdělena na mladší a starší. Nejlépe se umístila 

Veronika Zítková na 1. místě v okrese z mladší přípravky.

Soutěž mladých hasičů

V pátek 20. června 2008 se na zahradě domova důchodců 
Mimoň konal historicky 1. sportovní den seniorů, kterého se 
zúčastnili senioři z Mimoně (DD Mimoň, DPS Mimoň) a na 
pozvání Domov pro seniory Český Dub, Domov důchodců a 
DPS Zákupy, Domov důchodců Doksy. V odpoledním 
slunečném počasí se 90 seniorů utkalo v 8 sportovních 
disciplínách. Účelem nebylo vyhrát, ale zúčastnit se!!! A za 
doprovodu pana Bretšnajdra, který nám celé odpoledne 
vyhrával, to šlo všem účastníkům velmi dobře. Hrály se šipky, 
kuželky, poznávaly se předměty se zavázanýma očima, lovili se 
kapři z rybníka, jezdilo se na rotopedu atd.

Na první tři nejlepší v každé disciplíně čekaly medaile, malá 
pozornost a taška s překvapením. Oceněni byli všichni soutěžící 
a na závěr celého sportovního utkání se losovala tombola, kde 
bylo možné vyhrát lahvinku dobrého pití, svíčku, deku nebo 
kosmetiku na zkrášlení. 

Ti, co nesoutěžili, tančili nebo odpočívali na lavičkách a noto-
vali si s muzikou. Celé odpoledne se neslo v duchu přátelské a 
poklidné atmosféry a v navazování nových kamarádských 
vztahů s „přespolními“ seniory. 

Tímto bych chtěl poděkovat všem sponzorům, kteří věnovali 
dary a přispěli tak k potěšení seniorů. Dále bych chtěl poděkovat 
panu Bretšnajdrovi a jeho kolegům za nádherné hudební 
vystoupení a plno písniček, které v srdci našich seniorů 
vyvolávají pocity štěstí a radosti. V neposlední řadě bych chtěl 
poděkovat všem zaměstnancům, kteří se podíleli na přípravě a 

1. sportovní den seniorů
organizaci, a tím pomohli dotáhnout tuto akci do zdárného 
finále. Doufám, že nám náš elán vydrží a příští rok se těším na 
druhý ročník 

Sponzoři: Lékárna u Salvátora, Cukrárna Dana, Ingrišová – 

textil Ralsko, Grilovaná kuřata Mimoň, Masna Mírová, 

Pekařství u Tomáše, Multiservis pí. Hrubá, Domácí potřeby 

Rampas, Sea Mobil Mimoň, Město Mimoň

Ing. Jiří Tichý, ředitel DD Mimoň

Občanské sdružení Tour de Ralsko připravuje na 12. 7. 2008 na hlavní pláž Máchova jezera v Doksech kvalifikační turnaj na MČR 
v plážové kopané, tzv. Beach Soccer. Tato akce si klade za cíl propagovat tento sport a přilákat co největší počet účastníků a nemusí to 
přitom být rození fotbalisté. Ba naopak, jde o to vyzkoušet si pohyb s míčem v písku, což se od klasického fotbalu hodně liší a určitě 
je to i zábavnější. Mužstva a potenciální zájemci se mohou hlásit na tel. 721 833 381, e-mailem onad@seznam.cz Tato emailová 
adresa je chráněna před spamboty, abyste ji viděli, povolte JavaScript a více informací o této akci se dozvíte na www.tourderalsko.cz. 
Hracím systémem jsou skupiny a 1 zápas se hraje 2 x 15 min, což není vůbec krátká doba, pokud nejste na plážový fotbal zvyklí. 
Situaci by mohl ulehčit fakt, že hřiště  v Doksech neodpovídá oficiálním rozměrům a je menší. Motivací by mohlo být, že první 
4 mužstva mají zajištěný postup na 3. MČR v pláž. kopané, které se uskuteční koncem sezóny pravděpodobně v Chebu. Za zmínku 
stojí i fakt, že série kvalifikačních MČR v tomto bezpochyby zajímavém sportu se rozrostla i do jiných lokalit a více informací 
najdete na www.beachsoccer.cz. Každopádně se těšíme na vaši účast!!! 

Plážový fotbal
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Milí spoluobčané,

dovoluji si vás tímto způsobem oslovit jako ty, kteří svým rozhodnutím v podzimních volbách stanoví, kdo bude 
reprezentantem našeho kra je v Senátu. Vím, že to nebude lehká volba. Senát je mnohdy vnímán jako nepříliš prospěšná 
instituce, na druhé straně se o vstup do něj ucházejí známé a vyprofilované osobnosti. Komu dát přednost?

Tato druhá komora Parlamentu může mít nezanedbatelný vliv na tvorbu legislativního procesu a schvalování 
zákonů, je samozřejmou snahou všech politických subjektů mít v této komoře své zastoupení. Dle mého názoru současné 
složení Senátu a výsledky jeho práce nejsou v souladu s jeho úlohou, deklarovanou v ústavě. Mnohdy se utápí v 
rétorických cvičeních, jím předkládaná oponentura zákonů předložených Sněmovnou je neadekvátní a neodborná. 
Vlastní předkládané návrhy nových zákonů, či úprava zákonů stávajících se většinou týkají okrajových oblastí a veřejností 
jsou mnohdy stěží vnímány. Přenášením praktických poznatků ze svých obvodů do legislativního procesu členové senátu 
také nevynikají. Aktivnější jsou pouze při lobbingu za vlastní volební obvod – což není na škodu – ale týká se to jen 
konkrétních případů a mnohdy to nesouvisí s obecným zlepšováním života v daném regionu, nýbrž jen se získáním financí 
z veřejných prostředků pro úzké skupiny.

Je mým cílem pokusit se tyto negativní trendy zm ěnit a společně s podobně smýšlejícími vrátit Senátu činnost, 
která mu náleží. Chci tímto požádat všechny, jímž jde o prosperující parlamentní demokracii v naší zemi, aby překonali 
nevůli a přišli k volbám.

Děkuji.

Mé curiculum vitae

Věk 51 let, vzdělání vysokoškolské

Rozvedený, syn Tomáš.

V současnosti zaměstnán jako vrchní ko-
misař požární ochrany na Generálním 
ředitelství hasičů v Praze.

14 let působím jako zastupitel obce 
Ralsko, osmý rok jako člen zastupitelstva 
Libereckého kraje a výboru pro dopravu.

• řešení postavení hospodářsky slabých 
oblastí

• řešení dopravní situace v kraji

• zjednodušení legislativního procesu a 
odstraňování administrativní náročnosti ve 
styku mezi státními orgány a občany či 
podnikateli

• návratu Senátu jeho původní činnosti 
určené Ústavou

• zachování správy věcí veřejných (zdra-
votnictví, školství, bezpečnost) v rukou 
státu nebo samosprávy a znemožnění 
čisté komercionalizace této správy (tyto 
činno sti se nesmí stát pouze „zbožím“)

• přenosu praktických zkušeností z regionu 
do zákonodárného procesu

V Senátu bych chtěl přispět především k:
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• řešení postavení hospodářsky slabých 
oblastí

• řešení dopravní situace v kraji

• zjednodušení legislativního procesu a 
odstraňování administrativní náročnosti ve 
styku mezi státními orgány a občany či 
podnikateli

• návratu Senátu jeho původní činnosti 
určené Ústavou

• zachování správy věcí veřejných (zdra-
votnictví, školství, bezpečnost) v rukou 
státu nebo samosprávy a znemožnění 
čisté komercionalizace této správy (tyto 
činno sti se nesmí stát pouze „zbožím“)

• přenosu praktických zkušeností z regionu 
do zákonodárného procesu

V Senátu bych chtěl přispět především k:
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